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Naša šola

(Počitnicje konec in kot vsako Četo doslej nas je spet pričakala šola, le da nas je za spremem6o to šolsko leto pričakala 
nova. Obljubljali so nam jo že nekaj let nazaj. Sanje so se mi uresničile in v 8. razredu sem stopila v novo šolo. 
(Presenečena sem 6ila že pri vhodu, saj se nahaja na drugi strani kot doslej, dudi avla šole ni več tam, kjer sem je 6ila 
vajena. %o sem stopila v stavho, sem se počutila, kot da sem se znašla v neki ameriški šoli. Vse je drugače, večje in lepše. 
Imamo štiri stranišča, tako da se nam ni treha več v vrsti prerivati in porah jati dragocenega odmora. Nova, odprta 
jedilnica z lepo opremo mi je kar vzela sapo. ‘Velika pridobitev za invalidne otroke je dvigalo in vhodi, kijih prej ni 6ilo. 
Imamo omarice, kamor shranjujemo odvečne knjige in zvezke ter gardero6o. gradbeniki niso poza6ili tudi na novo, 
moderno kuhinjo.
Že drugi šolski dan sem zamudila pouk. Najbolj trapasto pa je, da sem pozabila, kaj imamo tisti dan na urniku. Začela 
sem iskati učilnico s svojimi sošolci in sošolkami. A- na srečo imamo na vratih okenca in mi ni bilo treba odpirati vrat, 
ampak,sem samo na hitro pokukala skozi njih. Nazadnje sem jih le našla. V zadregi sem stopila v razred in se 
opravičila za zamudo. V klopi sem si obljubila, daje bilo to zadnjič, dane bom več zamujala.
(Držala sem obljubo in nobeno jutro nisem več zamudila pouka. (Prišla sem še nekoliko prej. (Radovednost meje povlekla 
do steklenih linic na vratih in vsakdan sem opazila nekaj novega. V gospodinjski učilnici nas že pričakuje kuhinja s 
štedilnikom, hladilnikom, lepo oblikovano posodo ...Tu bodo prišli na svoj račun tisti, ki rodi kuhajo. Najbržje tudi 
na naši šoli takšnih učencev zelo malo, saj jih vsakdan, v šoli ali doma, čaka že skuhano kosilo ali pa na hitro 
pripravljen sendvič iz hladilnika. (Moderna kuhinja v gospodinjski učilnici pa je odlična vzpodbuda in dobra šola za 
doraščajočo mladino. ‘V šoli in tudi doma nas učijo, daje topli obrokvelikp bolj zdrav kot sendvič.
V multimedijskp učilnico smo dobili nove, kvalitetne računalnike, povezane z internetom. Sodoben čas zahteva 
računalniško pismenost.
Tildi ure tehnike bodo odslej veliko bolj pestre, saj so nam tehnično učilnico opremili z novimi stroji za urjenje ročnih 
spretnosti. Navsezadnje tehnika ni namenjena le lepo oblikovanemu pisanju in učenju, ampakpredvsem izdelovanju. 
Najbolj sem navdušena nad novo in sodobno knjižnico. Prostorna je in lepa in kar v dveh etažah. Spominja me na 
otroški oddelekknjižnice v Ptuju. Vpam, da se bo na policah znašlo veliko novih in ponatisnjenih knjig. Po takšnih 
najraje posežem.
(Mislim, da moramo biti za tako lepo in moderno šolo hvaležni predvsem našim staršem, gospodu županu in svetnikom 
občine Gorišnica, vsem donatorjem in (Ministrstvu za šolstvo, znanost in šport. Omogočili so nam, da bomo lahko 
obiskovali eno najlepših šol v Sloveniji. Z izgradnjo tega objekta so dokazali, da jim ni vseeno za sedanji in bodoči 
mladi rod.
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Spoštovane občanke in občani!

o praznujemo svoj osebni praznik 
zelo radi delamo obračun, kaj 

smo v življenju že uspeli in mogoče 
kaj nam ni uspelo uresničiti.
Letos smo v občini Gorišnica 
praznovali sedmi občinski praznik, 
hkrati pa se zaključuje še en štiriletni 
mandat občinskemu vodstvu. Tudi 
to je priložnost, ko na neki način 
delamo inventuro dela za pretekla 
štiri leta, delovanja občinskega sveta 
in občinske uprave. Seveda pa smo 
pozorni, kaj vse smo uspeli postoriti 
v drugem mandatnem obdobju 
obstoja občine Gorišnica v sestavi 
bivših krajevnih skupnosti 
Cirkulane in Gorišnica.
Znani latinski pregovor pravi: 
nobeno srečanje človeka s človekom 
na tem svetu ni brez pomena. Prav 
gotovo se tudi v občinskem svetu in 
upravi nismo znašli skupaj čisto 
naključno.
Izbrali ste nas Vi na volitvah in 
predvsem z namenom, da s svojimi 
idejami in delom vplivamo na razvoj 
naših 24 vasi. Še posebej 
razveseljivo je, da pri svojem delu 
nismo ostali osamljeni, saj ste z nami 
bili Vi dragi občani in občanke, ki ste 
s svojimi nasveti pa tudi s kritikami 
doprinesli, da smo poskušali 
uresničiti čim več za nas pomembne
ga in potrebnega.
Prepričan sem, da so prav soočanja 
različnih interesov in pogledov na 
svet tisto, kar rabimo, kar nas 
poganja naprej, nas sili v raz
mišljanje in iskanje novih poti, 
novih rešitev in doseganje novih 
uspehov. In pri tem mi ne pomeni 
toliko osebno zadovoljstvo kot tista 
sreča in zadovoljstvo, ki ga po 
doseženem cilju vidim v očeh 
prijateljev, ljudi, ki so se skupaj z 
menoj trudili in uresničili zadano si 
nalogo.
Takrat so pozabljene vse ovire, vse 
izrečene ostre besede, vsa morebitna

nestrinjanja, dvomi, morda kdaj tudi 
grenki kompromisi, na katere 
moramo pristati, ostaja pa občutek 
sreče in ponosa: uspeli smo!
Ni bilo lahko, ni bilo enostavno, toda 
stisk roke in pogled v oči nam 
povesta, da je bilo vredno!
Zal ali na srečo, pa je človeška 
narava takšna, da se ne ustavi. Vedno 
in povsod najdemo nov izziv, nov 
cilj, ki ga hočemo uresničiti. In spet 
smo na začetku: najprej misel, potem 
prva majhna ideja, pa pogovori, 
tehtanje, iskanje poti, prvi načrti in 
nato dogodek...
Zakaj govorim o dogodku o 
dogodkih?
Zaradi tega, ker je vse šlo tako hitro, 
tako hitro so minila štiri leta, da je 
danes vsaka pridobitev, le še 
dogodek, zapisan v času trajanja 
našega mandata. Čas pa je naj večja 
dragocenost, ker je ena redkih stvari, 
kijih ne moremo kupiti, zamenjati ali 
ustaviti.
Zato smo si prizadevali, da bi 
življenje in delo v naši občini 
uskladili skladno s časom in 
razpoložljivimi sredstvi.
Veliko je bilo dogodkov v zadnjih 
letih zato jih ne bi rad zdaj posebej 
našteval. Prav gotovo pa je, da je 
vsak od njih prinesel spremembo v 
našem okolju, v naši prelepi lokalni 
skupnosti, vsak od njih je naredil 
nekoga srečnega in zadovoljnega, na 
drugi strani pa tudi marsikdaj sprožil 
kanček zavidanj a in nezadovolj stva. 
Naša odgovornost je toliko večja, ker 
so razmere, v katerih smo se znašli 
po spremembi družbenega sistema, 
kakor pismo, ki ga je treba napisati, 
ne moremo pa ga zamenjati z 
drugim, če smo se zmotili.
Imamo pač samo enega. Zato je tudi 
vsaka poteza, ki jo naredimo, tako 
odločilna za prihodnost. Lahko bi 
tudi rekli, da je to pismo sporočilo, ki 
ga bomo v vsakem primeru morali

zapustiti našim potomcem, ne glede 
na to, ali nam bo v čast ali pa tudi ne. 
Naš občinski svet se bo v jeseni 
podpisal za to pismo. Prepričan sem, 
da ga bodo naši zanamci prebirali z 
zadovoljstvom, saj bodo spoznali, 
daje bil to čas napredka in razvoja. 
Da smo bili složni in strpni ne glede 
na politično raznolikost.
V teh letih smo se naučili živeti z 
uspehi in neuspehi, kajti zavedamo 
se, da bo morda nekoč naš neuspeh 
nekomu drugemu dal možnost, da 
uspe tam, kjer mi nismo. Prav to nam 
daje optimizma, saj življenjski 
ciklus občine ne bo končan z 
delovanjem našega mandata in tako 
naše delo ni končano z našim 
odhodom, nadaljeval ga bo nekdo 
drug in v vseh njegovih uspehih bo 
tudi delček našega dela...
Ob koncu bi se rad zahvalil vsem 
občankam in občanom za dobro 
sodelovanje in strpnost pri delo
vanju občine.

Slavko Visenjak 
župan občine Gorišnica



Pogovor z županom

urobenjesenski dan j e bil, ko sem se 
f oglasil pri županu občine Gorišnica, 

gospodu Slavku Visenjaku. Kot 
zmeraj, sva sedela v njegovi pisarni, 
kjer seje rojevalo toliko načrtov, kjer 
seje na delovni mizi zamenjalo bogve 
koliko gradiva. V tej pisarni je bil z 
idejami in finančnimi konstrukcijami 
popisan marsikateri list. In opravljeni 
mnogi pogovori. Tudi za Vesti iz vasi. 
'.Gospod župan 8 let županovanja jeza 
vami, pa bi se po teh 8. letih, ko je 
veliko stvari narejenih, nekaj 
neizpolnjenih načrtov je sicer še 
ostalo, vrnili na začetek. Kako je sploh 
prišlo do tega, da ste se odločili postati 
župan v Gorišnici, v majhni občini, 
kamor vas je od nekdaj vleklo srce? 
Odločitev je bila bolj na pamet, brez 
nekih izkušenj, pričakovanj, oz. 
vedenj, kaj me sploh čaka, vendar sem 
se za odločil po prepričevanju 
kolegov, s katerimi smo se srečevali od 
malega, pri gasilcih, športu ali kulturi. 
Ko so stvari bile že tako daleč, da je 
bilo opravljenih že par obiskov, 
moram povedati, da takrat tudi 
neglede na stranko, ker so bili prijatelji 
v Ljudski stranki, sem se odločil, da 
bom z njihovo voljo, da me prepričajo 
da kandidiram na listi Ljudske stranke, 
čeprav moram reči, da sem imel takrat 
tudi druge ponudbe, da bi kandidiral za 
katero od takratnih drugih strank. 
Vendar sem se odločil, da kandidiram, 
ob podpori prijateljev, na listi te 
stranke.
Začetki so bili takšni, da nihče ni

vedel, za kaj sploh gre, razen Marije 
Horvatove, ki je bila tajnica na 
Krajevni skupnosti in potem smo 
občino začeli graditi od košev za smeti, 
do prvega kozarca ali pa beljenja 
pisarne, nabave opreme, moram 
povedati, da sem prvo mizo dobesedno 
vzel upokojencem, ki so imeli to mizo 
v sejni sobi, ki je bila prašna in je ni 
nihče potreboval, in je bila kar nekaj 
časa v moji pisarni, da smo lahko začeli 
delati. Skupaj z ženo in prijatelji smo 
takrat skupaj uredili prostore, jih 
očistili, prebelili, namestili novi pod. 
Tako seje začelo. Dolgo časa res nismo 
vedeli, koliko financ imamo, jih sploh 
imamo ali nimamo.
'.Začetki so bili torej težki, vendarle pa 
ste zmagali v boju petih kandidatov. Od 
kod ste vzeli pogum sploh kandidirati 
in od kod je v vas prišla želja, da bi bili 
župan v Gorišnici?
Sam te želje nisem niti imel, če sem 
čisto odkrit, takrat, ko se je govorilo, 
kdo vse bo kandidiral, bilo nas je pet 
kandidatov, potem smo ostali trije in z 
odstotkom, s katerim sem zmagal je to 
pomenilo odgovornost. Predvsem 
odstotek glasov mi je dajal voljo, da za 
mano ljudje stojijo in v te ljudi sem 
verjel, zato nam je skupaj vedno vse 
uspelo. Potrditev je tudi nedavna 
otvoritev nove šole v Gorišnici.
Omenili ste odstotke in spominjam se, 
da so ti bili res visoki. Se še spominjate, 
s koliko odstotki glasov ste postali 
župan Gorišnice prvič in nato še 
drugič?
Mislim, da je bil izid prvih volitev 
nekaj več kot 71 odstotkov, drugi pa

83,4 odstotkov. Mislim, da je bilo 
tako.
Takšna podpora vas je gnala v še bolj 
odgovorno delo. Dejali ste, da vam je 
veliko pomagala lastna inciativa, 
znali ste se znajti, pri tem so vam 
pomagali žena in vsa družina, pa 
vendar, kako bi ocenili tistih nekaj 
prvih mesecev, ko še niste vedeli, kaj 
sploh delati in koliko denarja imate na 
voljo?
Takrat smo imeli težave s tem, kako 
pripraviti statut občine, poslovnik 
občinskega sveta, kako formirati 
odbore in komisije in to je zahtevalo 
dolge in burne seje, malo iz 
nevednosti, na prava mesta pa smo 
želeli postaviti prave in odgovorne 
ljudi. V veliki meri nam je to tudi 
uspelo, seveda pa je bil izbor pogojen 
z ljudmi, ki so kandidirali za mesta v 
občinskem svetu. V prvem občinskem 
svetu smo bili takrat stari v povprečju 
35 let in imeli višješolsko izobrazbo 
(16 svetnikov in jaz). V drugem 
mandatu je bila izobrazbena struktura 
nekoliko nižja, bili pa smo starejši za 
štiri leta.
Po prvem mandatu ste imeli že veliko 
izkušenj, zato se omejiva na ta prvi 
mandat, ko ste še vsi nabirali izkušnje. 
Po kolikem času ste že bili toliko 
utečeni, da je občina delovala v 
pravem pomenu besede?
Potrebnega je bilo pol leta, ko smo 
sprejeli prvi proračun, ki ga je biloObčinski svet, predsedniki vaških odborov in nadzorni svet 1994 -1998



zelo težko sprejemati. Imeli smo 
načrte, vedeli smo kaj bi radi naredili, 
zato smo proračun sestavili zelo 
realno, tako kot vse kasnejše 
proračune. Ko danes rečem, da smo 
naredili vse, to pomeni, da so bili 
realni načrti tudi uresničeni in vsa 
naštevanja okoli zdravstvenega doma, 
zavarovanja železniških prehodov, 
vrtec, šoli, vodovod, mrliški vežici; to 
so bili veliki projekti, ki so zahtevali 
velika sredstva in bili zastavljeni tako, 
da so dokončani. Končanega pa ni še 
marsikaj, kar bo seveda realizirano v 
naslednjih proračunih.
Veliko ste morali vedeti, da ste lahko 
zastavili realne in izvedljive načrte. 
Kaj sploh pomeni zastaviti načrt in 
reči: »Topa bo šlo!«
Mislim, da je zmeraj treba poslušati 
ljudi, najprej tiste, ki imajo kakšno 
potrebo, potem tiste, ki o zadevi 
odločajo, na koncu pa povezati tako, 
da so zadovoljni, tako eni, kot drugi. 
Možnosti zmeraj obstajajo, pri tem 
moram, priznati, da šole, ki bo letos 
plačana, nisem videl med reali
ziranimi projekti. Ob tej priliki tudi 
kategorično zanikam govorice, da bo 
občina zato postala zelo zadolžena. To 
ni res, občina bo obveznosti poravnala 
in ne bo najemala nobenega kredita, ki 
bi ostal za menoj. Torej, ko so načrti 
realno zastavljeni, je treba imeti 
zaupanje v ljudi, ki so udeleženi pri 
projektu. Seveda ima končno 
odločitev občinski svet, kjer morajo 
biti stvari urejene - dogovorjene v 
širšem okolju, zato je mogoče vse 
izide odločitev občinskega sveta 
napovedati v naprej.
Ste morebiti jasnovidec ali toliko 
realen mož, da znate oceniti, kako se

bo zadeva razpletla, 
kljub temu, da zmeraj 
to ni enostavno?
Ne, nisem jasnovidec, 
ampak vse komisije in 
odbori so bili sesta
vljeni tako, da se je 
interes pokazal, ali pa 
se ni. Tako je bilo 
zadeve potrebno pri
praviti na nižjem 
nivoju, da je občinski 
svet bil le še formalen 
organ, ki je potrdil 
izvedbo.
Poznamo vas tudi 

drugače, ne samo kot župana, pač pa 
kot družinskega moža in očeta, 
priljubljenega občana zaradi od
prtosti in družabnosti. Je v vas tudi kaj 
avtoritativnosti? Ali vprašano druga
če, ste morali kdaj udariti po mizi in 
reči: »Tako bo in nič drugače!«?
To bo treba vprašati druge, čeprav sem 
to naredil velikokrat, če ne drugače, s 
pogledom, pa so stvari bile urejene. 
Tudi to moraš znati. Z gotovostjo pa 
trdim, da so vsi občinski svetniki, 
nekaj težav in nesoglasij je bilo v 
drugem občinskem svetom, pa tudi 
upra-va, smo delali dobro in pošteno. 
Zato že-lim, da bi bilo tako tudi v 
prihodnje in iz tega razloga bom kan
didiral za občinskega svetnika.
S svojimi bogatimi izkušnjami boste 
vse-kakor lahko pomagali novi sestavi 
občinskega sveta in vodstvu občine. 
Vaša odločitev, da ne boste kandi
dirali za župana je dokončna. Nas 
morebiti lahko presenetite in si 
premislite?
Ne, moja odločitev je dokončna, 
kandidiral bom na svetniški listi in po 
svojih najboljših močeh pomagal. 
Želel bi poudariti, daje po taboru SLS 
v Moškanjcih, ko sem štiri leta zasedal 
mesto podpredsednika SLS, Gorišnica 
kot kraj veliko pridobila na ugledu in s 
tem so nam bila odprta mnoga vrata.
V Gorišnici se je zvrstilo kar nekaj 
ministrov in drugih visokih državnih 
funkcionarjev. Kako to, so si želeli 
ogledati uspešno občino v razmahu 
razvoja, ali ste jih znali pritegniti s čim 
drugim?
V Gorišnico ni prišel samo pred
sednik države, predsednik parla-menta 
in finančni minister, vsi ostali pa so 
bili.

Zakaj niso prišli še ti?
Ker ni bilo potrebno. Vse smo uredili 
že prej.
Kakšna je torejformula, po kateri vam 
je uspelo krmariti med drugimi 
strankami, da si nikoli niste zapirali 
vrat, ampak prijateljevali z ljudmi, ki 
so zasedali pomembne položaje v 
drugih strankah ?
Mene sploh ne moti strankarska 
pripadnost, če človek pametno 
razmišlja in dela koristno za kraj. V 
občinskih svetih v osmih letih nismo 
imeli nobenih težav, kar ne pomeni, da 
bi lahko deloval v katerikoli stranki, 
mislim pa, daje bila vodilna stranka 
LDS dober sogovornik, čeprav je bilo 
dvajset odstotkov svetnikov proti naši 
stranki. Tudi z drugimi strankami smo 
dobro sodelovali, vendar je LDS bila 
stranka, ki je z našo uresničevala 
zastavljeno.
Lahko dve stranki vlečeta voz?
V Gorišnici bi ga lahko vlekla ena 
sama, če bi želeli, vendar si na
sprotnikov nismo želeli, saj je bila 
želja, da sklepe sprejemamo soglasno, 
kar nam je tudi uspevalo, če 
spregledam svetnika, ki je delal malo 
po svoje. Naši projekti so zato bili v 
večini primerov 100 % podprti, ne 
glede na strankarsko pripadnost, 
četudi bi lahko stvari reševali samo v 
okviru SLS-a, pa tega nismo želeli, 
zato upam, da bo tudi jutri tako.
Kako vam je uspelo doseči takšno 
sklepčnost oz. enotnost med 
delujočimi svetniki? Morebiti tudi 
zato, ker čutijo pripadnost krajem, v 
katerih živijo, ali je vzrok tudi dobro 
družabno vzdušje?
Prepričan sem, daje to zadnje nujno 
potrebno. Če bi zdajle pregledali 
zapisnike sej občinskega sveta, 
odborov in komisij bi ugotovili, da 
sem bil prisoten v 90-95 % vseh, kar 
traja še danes, čeprav ne bi bilo 
potrebno, da bi bil prisoten. In to iz 
preprostega razloga: če nisi zraven, 
lahko gredo stari mimo. Pa ne zaradi 
sejnin, kar mnogi zmotno mislijo, saj 
župan dobi za svoje delo nagrado, pač 
pa zato, da stvari spremljaš, stvari 
malo usmeriš, izmenjaš prijazno 
besedo in rezultat j e tu.
Na kateri dogodek v družabnem 
smislu ste še posebej ponosni? Vemo 
namreč, da se je v Gorišnici dogajalo 
marsikaj, da je Gorišnico obiskala



Občinski svet 1998 - 2002
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ena izmed najbolj priljubljenih 
televizijskih osebnosti, mehiška 
igralka Leticia Calderon, ki so jo 
gledalci lahko videli v eni izmed 
najbolj gledanih serij z naslovom 
Esmeralda. V Gorišnico je prišla po 
vaši zaslugi.
Pred funkcijo župana sem deloval v 
prosvetnem društvu, s člani, tako 
novimi, kot starejšimi, smo na 
podlagi poznavanja eden drugemu 
odpirali nove poti. Tako je prišlo do 
obiska omenjene igralke, čeprav 
njenih nanizank nisem spremljal, 
mogoče eno, v primeru, da bi jo moral 
kaj vprašati, (smeh)
Drugače pa je bilo kar nekaj 
pomembnih dogodkov na Borlu samo 
zato, ker j e to Bori. Še vedno mi j e žal, 
da ga nismo mogli oživiti, da bi 
zadihal. Zato je bila tam POP poroka, 
zato tam danes potekajo poroke, 
praznovanja občinskih praznikov, 
torej iz razloga, da Bori ne bi ostal 
sam.
Kje je po vašem mnenju osnovni 
vzrok, da Bori ne zaživi?
Vzrok je v programu, ki ga ni.
Kdo bi po vašem mnenju program 
moral izvajati?
Lastnik gradu j e država, ne občina, ki 
bi morala grad nekomu dati v 
upravljanje zastonj, občina pa bi ga 
uporabljala v protokolarne namene in 
za potrebe porok.
Na gradu ste zamenjali kritino in

žlebove, zamenjanih je bilo kar nekaj 
oken, opravljena so bila tista nujna 
dela, da grad Bori živi. Ali ni bilo 
govora o tem, da naj bi občina 
Gorišnica podpisala pogodbo o 
brezplačnem najemu z Idriartom za 
dobo 99 let? Zakaj do podpisa 
pogodbe ni prišlo ?
Zato, ker se spoznam na denar. 
Pogovarjali smo se o milijonu 
takratnih nemških mark, ki naj bi jih 
nakazali na Ljubljansko banko. Ker ni 
bila nakazana niti marka, seveda do 
podpisa pogodbe ni prišlo. Čeprav je 
festival Idriart kulturni dogodek, sam 
še danes zadevo podpiram, vem pa, da 
ti gospodje, ki predstavljajo Idriart, 
gradu na Borlu ne bodo obnovili.
Zakaj ga ne bi obnovili? Kaj bi se z 
gradom dogajalo, če bi oni postali 
najemniki gradu ?
Potem bi se grad zaprl, ker ljudje, ki 
prihajajo na Bori denarja za obnovo 
nimajo. Pričakoval sem, da je to 
drugačna sredina.
Pustiva zdaj grad Bori. Še vedno 
predstavlja nek simbol občine 
Gorišnica, saj so se tam dogajale 
nekatere pomembne protokolarne in 
občinske slovesnosti od praznovanj 
praznika občine, do mnogih drugih.
Po prvem mandatu, ko ste si nabrali 
veliko izkušenj, ste se lotevali 
projektov veliko bolj pogumno, lahko 
bi dejal, da ste si več upali. Kateri so 
bili tisti projekti, ki ste jih začeli 
uresničevati?
Po cestah in vodovodih, kar smo 
izpeljali v času trajanja prvega 
mandata, so na vrsto prišli posegi na 
področju urejanja šolske infra
strukture, prenova zdravstvenega 
doma in mrliške vežice v Gorišnici. To 
so projekti, ki so na nek način štrleli iz 
vseh proračunov. Športna dvorana in 
osnovnošolski prostor pa sta vsekakor 
največji investiciji, za kateri smo se 
zavestno odločili skupaj z občani s 
samoprispevkom.
Je danes športna dvorana ali kot je 
uradno imenovana večnamenska 
dvorana zasedena toliko, da je 
rentabilna? Slišati je, da dvorana 
bojda dela izgubo.
Dvorana ne bo nikoli rentabilna, saj 
nimamo profitnih športnih društev, ki 
bi lahko plačevala profitno naje
mnino. Zato bo občina morala vedno

dati kakšen tolar zraven, da bo 
dvorana normalno funkcionirala. To 
pa ne pomeni, da je dvorana prazna, 
vedno je zasedena, saj mora občina 
podpirati športne in druge aktivnosti, v 
nasprotnem primeru bomo imeli več 
težav z mamili. Zato je otroke treba 
zaposliti, cilj športnih društev je 
odvrniti otroke od stranpoti.
Glede na bogato športno dogajanje v 
gorišniški občini mislite, da je dosežen 
namen?
Glede na rezultate mislim da, včasih 
so le ti boljši, drugič slabši, če pa 
postrežem s podatkom, daje v Športno 
zvezo vključenih preko 600 članov, to 
pomeni, da se s športom ukvarj a 10 % 
prebivalstva. Omeniti je potrebno še 
gasilsko organizacijo, ki v naši občini 
združuje preko 1000 članov, pa obe 
kulturni društvi in društva, ki nastajajo 
(društvo za vzgojo ptic, konjeniško 
društvo, ribiško društvo in druga). V 
vseh naštetih ljudje koristijo svoj 
prosti čas za druženje, kar je zelo 
pohvalno. Občina pri podpori dru
štvom mora sodelovati.
Ste zadovoljni, da se ljudje tako dobro 
vključujejo v delo društev?
Seveda, ker to pomeni zdravo sredino, 
v kateri se ljudje dobro počutijo. Če se 
ne bi, bi ostali doma, negodovali in 
kritizirali. No, razumljivo je, da se tudi 
kaj po-kritizira, vendar večina misli 
dobro in zato aktivno sodeluje.
Poleg naštetih pogrešate še kakšno 
izmed dejavnosti, ki še ni zaživela ? 
Mislim, da ne, sicer pa o tem nisem 
razmišljal, jihje kar dovolj.
Moto kluba ni?
Poskusi so bili, pa nisem bil najbolj 
zato, da ne bi rekli, daje moj.
Kot zapriseženega motorista vas še 
mikajo motorji?

Delavci občinske uprave 
z županom, Slavkom Visenjakom
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Da, še vedno.
Gospod župan poleg službenih 
obveznosti in županskega položaja 
vam ne ostane veliko časa. Kakšni so 
vaši konjički? Vem, da z ljubeznijo 
obdelujete vinograd, da cenite dobro 
vino, da uživate ob tem, ko s prijatelji 
lahko nazdravite v vaši kleti. Kaj vas 
še zaposluje oz. veseli?
V teh osmih letih nisem imel nobenega 
konjička. Prej sem prepeval v 
pevskem zboru, zdaj pa bi se težko 
vrnil nazaj, ker imam druge 
obveznosti. Imel sem veliko pri
jateljev, s katerimi smo naredili 
kakšno motoristično turo, zato si 
želim, da bi zdaj ponovili stare 
podvige. Sicer pa res nisem imel časa 
za karkoli drugega.
Na eni izmed glasbenih prireditev v 
občini ste obljubili, da se boste naučili 
igrati na frajtonarico. Vam danes že 
uspe zaigrati kakšno skladbo, glede na 
pretečeni čas od obljube? Vaša mama 
zna igratifrajtonarico, vasje naučila? 
Mama res zna igrati in resje, da sem ob 
priložnosti na izboru ljudskega godca 
leta, ki je potekal na Dominkovi 
domačiji to obljubil, vendar priznam, 
da frajtonarice ne znam igrati. Iz te 
obljube ne bo nič. Bila je prehitra 
obljuba, (smeh) Sem pa ponosen, da 
so ljudje Dominkovo domačijo vzeli 
za svojo, čeprav so me kritizirali, ko 
smo začeli z obnovo. Danes hiša živi 
in s hišo živijo tudi ljudje.
Dominkova domačija, 300-letna hiša 
je v ponos kraju in ljudem. Ravno tu ste 
sprejeli veliko svojih gostov, radi pa 
se ustavijo tudi ljubitelji starega, 
dobrega in zdravega načina življenja. 
Kaj vam osebno pomeni ta stara hiša? 
Zelo sem vesel, dajo imamo, zato sem 
ob obiskih občine te goste rad 
pospremil do našega bisera. Večina jih 
je odšla zadovoljnih, obogatenih s 
toplino, saj so skoraj vsi zrasli v 
takšnih ali podobnih hišah, če ne sami, 
pa dedki in babice, in marsikdo seje z 
obiskom te domačije vrnil h 
koreninam. Veliko ljudi iz Evrope, pa 
tudi z juga je Dominkovo domačijo 
obiskalo, zadnji je bil avtobus 
potnikov iz Bosne, ki so bili posebej 
navdušeni nad pristnim nastopom 
mladih lukaric in prijaznih 
domačinov.
Se en kraj v Gorišnici vzbuja 
začudenje naključnih obiskovalcev -

pokopališče. Ljudje se sprašujejo, 
kako to, da si ljudje v razmeroma 
majhni občini tako prizadevajo za 
ureditev -taj e namreč navdušujoča ?
V bivši krajevni skupnosti je bila ena 
od prvih mrliških vežic. Za takratne 
čase je bila primerna, želja občanov pa 
je bila, da Gorišnica pridobi novo 
vežico. Ta želja seje kasneje sprevrgla 
v pritiske, zato sem zagotovil, da 
vežica bo, in sicer takšna, kot mora biti 
in ne takšna, ki bi j o lahko naredili. Ko 
smo zbrali dovolj moči, energije in 
denarja, smo se za takšno odločili.
Ne smem spregledati dela gospo-darja 
na pokopališču, g. Stanka Amečiča, ki 
dejansko s srcem in voljo pokopališče 
ureja in srbi za vežico, daje takšna, kot 
je-
Narejenega je veliko. Vodovodje v vsaki 
hiši, asfaltne povezave omogočajo lažji 
dostop do krajev, zgrajeni in prenovljeni 
sta obe šoli, gorišniška je bila svečano 
predana namenu v petek, 11. 10. 2002, in 
je brez vas ne bi bilo. Kaj lahko poveste o 
tem velikem projektu?
Šolska zgradba v Gorišnici je veljala 620 
milijonov tolarjev, od tega je iz naslova 
Ministrstva za šolstvo, znanost in šport 
pridobljenih nekaj več kot 260 
milijonov, ostalo pa je primaknila 
občina. Izglasovani samoprispevek, kije 
predstavljal 7-8 % potrebnega denarja, j e 
pomenil prvo injekcijo, da smo se v 
Ljubljani na omenjenem ministrstvu 
sploh lahko začeli pogovarjati o 
soudeležbi pri izgradnji šole. Danes z 
veseljem ugotavljam, da je obljuba, da 
bodo imeli učenci v Gorišnici povprečno 
šolo, izpolnjena v celoti, celo presega 
okvirje obljubljenega, saj šola tudi lepo 
izgleda.
Je v proračunu občine ostalo še kaj 
denarja?
Za dokončanje šole občina ni najela 
nobenega kredita, tako da se zadolžitve 
na račun narejenega ni bati. Zato moram 
povedati, da smo uresničili projekte z 
denarjem, ki smo ga imeli na voljo, in 
tistim, ki nam ga je uspelo pridobiti iz 
dmgih virov. Tako se novemu vodstvu 
občine ni treba bati, da bi začeli delo v 
rdečih številkah, kar me izredno veseli. 
Bliža se čas volitev, ko boste po dveh 

mandatih županstvo predali nekomu 
drugemu, ki bo zmagal na volitvah 10 
. 11. 2002. Katere aktivnosti tečejo sedaj, 
ki bodo realizirane v prihodnje?
Že danes se pogovarjamo, kaj storiti s 
staro šolo, kje postaviti novo policijsko 
postajo. Novi projekti se že načrtujejo in

pričakujem realizacijo v naslednjih 
letih.
Torej se obeta Gorišnici nova policijska 
postaja?
V pogovorih s policijo in z državo smo 
že tako daleč, da bi se to lahko zgodilo. 
To pa pomeni toliko in toliko novih 
delovnih mest, ki so še kako pomembna 
za razvoj kraja.
Kaj boste počeli, ko boste župansko 
funkcijo predali nekomu drugemu?
To kar delam v službi, bom pospešeno 
nadaljeval. V podjetju Perutnina Ptuj 
imam odgovorno delovno mesto, zato 
me čakajo novi koraki, pa tudi 
izobražujem se trenutno, tako daje dela 
več kot dovolj.
Se bo potem, ko ne boste več vsakdan 
obvezno na občini, za vas kaj 
spremenilo? Boste svoje delo in 
sodelavce pogrešali?
Spremenilo se bo v toliko, da ne bom 
vsak dan na občini, kar sem v teh letih 
dejansko bil. Tudi ob sobotah in 
nedeljah. Pa ne zato, da bi tako rad hodil 
po občinski hiši, temveč zato, ker so vsi 
računi, pošta in gradiva šli preko moje 
mize in se je bilo treba z zadevami 
seznaniti ter jih razdeliti sodelavcem. 
Bolj, ko se bliža čas volitev, pa se mi 
dogaja, da sodelavce pogrešam.
Je biti župan naporno ?
Če vzameš zadevo resno, je naporno, če 
želiš biti le sopotnik, je seveda drugače. 
In ker ne želim biti sopotnik, se bom raje 
umaknil.
Ste kdaj obžalovalo, da ste kandidirali? 
Nikoli. Delo sem opravljal z vesel-jem, 
je pa s časom treba malo izpreči.
Nekaj več časa bo morebiti ostalo. Kako 
ga boste zapolnili?
: Vinograd v Halozah seje povečal, tako 
da se bom malo več posvečal temu delu, 
pa tudi v kleti bo več priložnosti za 
druženja s prijatelji.
Spremembe v življenju so dobro-došle. 
Po osmih letih vodenja občine, j e opaziti 
številne, ki omogočajo prebivalcem 
občine Gorišnica višjo kakovost 
življenja in dela. Obdobje, v katerem je 
občino vodil g. Slavko Visenjak, bo 
ostalo v spominu mnogih. Pa ne zato, 
ker je v tem času bilo narejenega veliko 
več, kot v preteklih desetletjih, pač pa 
zato, ker je občino vodil mož, kije vselej 
znal s prijazno besedo, toplim stiskom 
roke, z odločnostjo in modrostjo 
premagati ovire v obliki izzivov.

PK



Sedmi občinski praznik

/Osrednja prireditev ob 7.
občinskem prazniku je potekala 

na gradu Bori. Slavnostni govornik 
je bil župan naše občine Gorišnica 
Slavko VISENJAK.
V svojem nagovoru je čestital 
občanom in občankam ob prazniku 
in se zahvalil vsem, ki so soustvarjali 
in pomagali v različnih dejavnostih v 
občini.
Tudi letos seje na podlagi razpisa za 
podelitev občinskih priznanj 
Komisija za odlikovanja in priznanja 
Občine Gorišnica odločila, da za 
ustvarjalno delo podeli listino in 
plaketo.
Listino Občine Gorišnica so prejeli: 
Kleparstvo Kokol Martina Kokola; 
Kmečki turizem Ivana Emeršiča in 
podjetje KO-TRANS Milana 
Kostanjevca.
Plaketi Občine Goriš-nica pa sta 
prejela Ivan Kolobar, župnik pri Sv. 
Marjeti, in Ivan Vojsk, ki je tudi

Slavnostna seja 
občinskega sveta

ot že v preteklih letih, je tudi letos 
IVv četrtek pred občinskim 
praznikom potekala slavnostna seja 
občinskega sveta. Seji so pri
sostvovali zraven članov občinskega 
sveta tudi predsedniki vaških 
odborov, člani nadzornega odbora, 
predsedniki političnih strank in 
delavci občinske uprave. Praznično 
sejo so s svojo prisotnostjo obogatili 
tudi letošnji dobitniki občinskih 
priznanj. Poročna dvorana borlskega 
gradu je nudila prijeten ambient, 
večer pa so obogatili tamburaši iz 
Cirkulan. Z izvirnim in samosvojim 
tamburanjem ter petjem so vnesli 
toplino med borlske zidove ter 
navdušili prisotne.
V slavnostnem nagovoru je župan z 
zadovoljstvom nanizal letošnje 
pridobitve, ki zaokrožujejo štiriletno 
delo občinskega sveta. Dosedanje 
pridobitve tvorijo zaokroženo 
celoto. Veliko je opravljenega na 
področju komunalne urejenosti,

predsednik Čebe
larske zveze Ptuj, 
predsednik tambu- 
raške sekcije in pred
sednik društva upo
kojencev.
Listino in plaketo 
občine sta podelila 
predsednica omen
jene komisije, ga.
Slavica Cvitanič in 
župan, g. Slavko 
Visenjak.
Kulturni program v režiji g. Lojzeta 
Matjašiča v prijetnem ambientu 
grajskega dvorišča so popestrili člani 
KPD Franček Kozel Cirkulane in 
člani PD Ruda Sever Gorišnica.
Naj bo naš namen združevanje 
pozitivnih moči vseh, ki so 
pripravljeni delovati v skupno dobro. 
In ne zgolj besede, temveč dejanja 
naj bodo opravičilo zaupanja.

Tanja Maroh

Osrednjo proslavo na gradu Bori 
je pripravila komisija za kulturo 

občine Gorišnica

Dobitniki občinskih priznanj

preskrbljenosti z 
vodo in kvalitetno 
oskrbo z elektriko, 
prometno ureditvijo 
in urejeno podobo 
krajev, športne pano
ge in delo kulturnih 
sekcij so prepo
znavne v širšem 
okolju, vedno več 
objektov postaja za
nimivih za turistične 
oglede organiziranih 
skupin ... V zadnjih letih je bilo 
poskrbljeno za dobro pokritost 
zdravstvenega varstva, kmalu pa bo 
po sodobnih merilih urejeno 
osnovno šolstvo in otroško varstvo. 
Obrt in kmetijstvo sta bila deležna 
posluha in spodbud, vendar so bile 
doslej prioritete usmerjene drugam. 
Kot je navedel županje bilo v letih 
od 1995 do 2002 zraven 2.600.000 
SIT, kar je proračunskih sredstev za 
delo občine, pripeljanih skupno
4.890.000 SIT. Pridobljena sredstva 
in uresničitev načrtovanih planov so 
ob dobrem delu župana hkrati

Slavnostna seja je potekala 
v poročni dvorani borlskega gradu

rezultat trdega dela odborov in 
komisij ter občinske uprave. Vse 
pridobitve pa so dobra popotnica za 
bodoče načrte in investicije, ki nas še 
čakajo.
Po končani seji so se vabljeni še lep 
čas zadržali v grajskih prostorih, si 
tudi sami izmenjali kakšno pohvalo, 
predvsem pa v sproščenem vzdušju 
povedali tisto, kar je še potrebno 
storiti.

Igor Horvat



Praznovanje
ob 6. dnevu gasilcev

^marješka nedelja je postala že 
^tradicionalni praznik gasilcev 
Gasilske zveze Gorišnica. Gostitelji 
šestega praznika so bili člani 
prostovoljnega gasilskega društva 
Zamušani, ki so ob tej priliki slavili 
tudi svoj praznik polstoletni jubilej 
delovanja društva.
Marca leta 1952 se je na pri
pravljalnem sestanku zbralo 13 
vaščanov, ki so imeli skupno željo po 
zagotovitvi večje požarne varnosti in 
organiziranja vaščanov v gasilsko 
društvo. Že isto pomlad so ustanovili 
prostovoljno gasilsko četo Zamušani, 
ki je delovala v okviru PGD 
Gorišnica. Za prvega poveljnika je bil 
izvoljen Janez Pintarič. Na prvem 
občnem zboru naslednjega leta so 
sprejeli pravila društva ter tako 
ustanovili samostojno PGD 
Zamušani. Za prvega predsednika je 
bil izvoljen Viktor Šprajc. Zemljišče 
za gradnjo prvih društvenih prostorov 
jim je podaril Anton Valenko, prva 
slovesnost pa seje v njih odvijala že 
leta 1955. Sčasoma je postal objekt 
pretesen, zato danes ni več v osnovni 
funkciji, še vedno pa služi v vaške 
namene. Potrebe in želje po večjih 
prostorih so se pričele uresničevati v 
poznih 70-ih letih, ko so začeli z 
urejanjem dokumentacije za gradnjo 
novega gasilskega doma. V letu 1979 
je bila zazidana garaža, društveni 
prostori in prostorna dvorana. 
Aktivnosti so se nadaljevale in v letu 
1986 je bilo hkrati z otvoritvijo 
gasilskih prostorov predano namenu 
novo orodno vozilo TAM 80 T3. 
Zaradi razširjenosti naselja, boljše 
požarne varnosti in pomanjkanja 
pitne vode v višjih predelih naselja se 
je društvo odločilo za nakup rabljene 
avtocisterne TAM 125. Razen 
pridobitvam so člani namenjali veliko 
časa strokovnemu usposabljanju 
članov, žensk in mladine. Zavedajo 
se, da je za uspešno opravljanje 
gasilske službe potrebnega veliko 
teoretičnega znanja in praktičnih iz
kušenj. Te si nabirajo na različnih 
taktičnih vajah, zelo aktivni pa so tudi 
na tekmo-valnem področju. Tu

izstopajo zlasti žen
ske desetine, ki žan
jejo lepe uspehe na 
državnih tekmovan
jih, uspešne pa so tudi 
njihove moške ekipe, 
ki pa imajo na tekmo
vanjih močnejšo 
konkurenco.
Vsakoletne aktivnosti 
pa so neprimerljive z 
dogaj anj i v le-tošnj em 
letu, saj so ob priliki 
obletnice društva 
organizirali že 6. dan gasilcev GZ 
Gorišnica. Kot že v preteklih letih, je 
sklop prireditev zajel dogajanja od 
petka do nedelje, ko so razvili nov 
gasilski prapor. Dogodki, ki so se 
zvrstili so bili v znamenju druženja 
članov in ljubiteljev gasilstva, 
preverjanju sposobnosti tehnike in 
izurjenosti članov v posebnih 
okoliščinah. V petek popoldan se je 
na srečanju zbralo blizu 70 gasilskih 
veteranov, ki z veseljem pokramljajo 
o izkušnjah iz njihovih aktivnih let, 
hkrati pa si z občudovanjem ogledajo 
zmogljivosti sodobne gasilske 
tehnike. Istega dne je bila izvedena 
taktična vaja zgodila seje prometna 
nesreča, v kateri se je vnelo vozilo, 
požar pa seje hitro razširil na bližnji 
gozd. V poletni vročini se je požar 
hitro širil in ogrožal bližnje hiše. Vaja 
je zahtevala tako gašenje gorečega 
vozila in reševanje udeležencev, 
gašenje in omejevanje gozdnega 
požara ter varovanje najbližjih 
stanovanjskih in gospodarskih 
objektov. Na vaji, ki si je zraven 
predsednika GZ ogledal tudi g. župan, 
je sodelovalo 124 gasilcev iz vseh 
gasilskih društev. Tovrstne skupne 
vaje so v prvi meri preverjanje 
operativne izkušenosti, preverjanje 
sposobnosti razpo-ložljive tehnike ter 
vodenja akcije gašenja in reševanja. 
Vrhunec je gasilsko praznovanje 
doseglo v nedeljo, ko so praznovali 
50-letnico delovanja PGD Zamušani. 
Praznik društva so ovekovečili s 
svečanim razvitjem gasilskega 
prapora, dogodek pa so ovekovečili 
številni pomembni gostje, med 
katerimi velja omeniti g. Toneta 
Korena, podpredsednika GZ

Razvitje praporja

Osrednja prireditev 
ob 6. dnevu gasilcev GZ Gorišnica 

jebilavZamušanih

Slovenije, g. Rudolfa Petana, 
predsednika Odbora za obrambo v 
Državnem zboru, g. Stanka Megliča, 
direktorja Uprave za zaščito in 
reševanje Ptuj, poslanca Alojza Soka 
in druge goste. Za razvitje prapora so 
jim prijatelji gasilstva darovali 58 
trakov in 105 žebljičkov, kot botra 
praporu pa sta bila posebej 
pozdravljena g. Jurij Cvitanič in g. 
Miran Reberc, ki sta prapor tudi 
razvila. Za veličino dogodka pa je 
razen udeležbe visokih gostov 
poskrbela godba občine Dornava in 
ženski pevski zbor gasilske zveze 
Gorišnica.
Gostitelji so se izkazali z dobro 
pripravo in organizacijo prireditev, 
med katerimi velja izpostaviti 
predsednika Jožefa Bratuša in 
poveljnika Davorina Kolenka, seveda 
pa so ves čas aktivno sodelovali vsi 
domači gasilci in vaščani, ki so se 
izkazali tudi kot dobri gostitelji vse 
dni druženja v Zamušanih.

Igor Horvat



Delo pridnih rok

I I prostorih DU - Gorišnica je od 
V 20. 7. do 23. 7. 2002 potekala 
razstava ročnih del na kateri niso 
razstavljali samo člani DU ampak 
vsi občani, ki prosti čas namenjajo 
oblikovanju čudovitih ročnih del. 
Razstava pod delovnim naslovom 
Delo pridnih rok je bila posvečena 
50-letnici društva in 7. občinskemu 
prazniku občine Gorišnica. 
Pripravljalci te razstave so znali pri 
naših občanih potrkati na dno duše, 
da so naposled obelodanili prave 
bisere, ki so nastajali čez dolga leta 
pridnega dela.
To je bila že druga razstava te vrste, 
podobno je društvo organiziralo 
pred dolgimi enajstimi leti, a v 
mnogo bolj skromnem obsegu. 
Obiskovalec te razstave je imel 
resnično kaj videti, saj je na 
razstavnih panojih in za razstavo 
prirejenih mizah lahko občudoval 
pletenine, vezenine, tapiserije, 
rezbarije, gobeline in že domala 
umetniške stvaritve iz koruznega 
ličja.
Razstavljeni predmeti so zahtevali 
brez dvoma na tisoče delovnih ur in 
izredne mojstrske spretnosti. 
Enostavno ni za verjeti, da je med 
nami toliko ljudi, ki si na tak način 
krajšajoprostičas.
Med eksponati je našel svojo mesto 
tudi prtiček, ki je nosil častitljivo 
letnico 1870, kar nedvomno 
potrjuje, da tudi danes še znamo 
ohranjati narodno bogastvo. 
Sogovornici Irena Lapornik, pred 
nedavnim izvoljena predsednica 
društva, in Frida Zorli sta bili več kot 
zadovoljni z obiskom te razstave. 
Število razstavljenih predmetov pa 
potrjuje, da so organizatorji zadeli v 
polno.
Občani so prinašali in prinašali 
ročna dela, da je enostavno 
zmanjkalo prostora. Kot zanimivost 
naj povemo, da so vnukinje in hčere 
prijavljale svoje babice in mame.
No, ker nekateri ročno vezeni 
unikati zahtevajo cela leta (zavese, 
tapiserije, namizni prti), da se 
dokončajo, organizator DU -

Gorišnica že raz
mišlja o naslednji 
razstavi, ki bi zajela 
čez nekaj let še večji 
krog razstavljalcev.
Tokrat j e bilo na ogled 
čez 250 ročnih del.
Še posebno so iz
stopala ročna dela 80 
letne Marjete Antolič 
iz Moškanjcev, ki pri 
svojem delu išče 
motive v naravi, kot 
so zvončki, marjetice in preproste 
travniške rože, ki žal vedno bolj 
izginjajo zaradi napačnih posegov v 
naravo, ki jih potem z natančnimi 
vbodljaji in pridno roko prenaša na 
nastajajoča dela. Tudi Mimika 
Jazbinšek, ki stopa v 78. leto, se ne 
more ločit od svojega konjička, ki jo 
spremlja vse tja od šolskih let, še šiva 
in plete obleke in rokavice za 
pravnuke. Dela predvsem ob večerih, 
pravi da posluša televizijo, oči pa 
sledijo prstom pod katerimi nastajajo 
vedno novi in novi izdelki.
V ročnodelskem krožku DU imajo 
tudi načrte za prihodnost. V bližnji 
bodočnosti načrtujejo posebne 
delavnice, kjer bi starejše mentorice 
svoje dolgoletno znanje tudi 
prenašale na mlajše rodove in bi 
marsikaj lepega ne šlo v pozabo.
Zato se le oglasite na sedežu 
njihovega društva, kjer vas bodo 
prijazno sprejeli. Tudi majhen vzorec 
z načrtom izdelave, ki ga je dobil 
vsak obiskovalec, naj bo kot 
nekakšen apel, da čebela ne dela 
zase.

Lojze Zupec

Marjeta Antolič

Na razstavi
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Folklorna skupina

Konjeniki Mlade lukarice



Naši čebelarji so praznovali

prijetnem ambientu borlskega 
V gradnje 24. julija bila postavljena 
razstava starih čebelarskih orodij in 
priprav za čebelarjenje. Ob 7. 
občinskem prazniku in dvajsetletnici 
ČD Gorišnica pa so razvili društveni 
prapor, ki bo odslej ljubitelje teh 
drobnih marljivih živalic spremljal 
ob veselih in tudi žalostnih trenutkih. 
Svoj razstavni kotiček so ob tej 
priliki pripravile tudi članice aktiva 
Društva gospodinj občine Gorišnica, 
ki že dolga leta vztrajno spremljajo 
različne prireditve v naši občini. V 
pestrem kulturnem programu so 
nastopili tamburaši PD Ruda Sever 
Gorišnica, ki so za to slovesnost 
pripravili lepe zimzelene melodije. 
Kot drugi po vrsti se je številnemu 
občinstvu predstavil mladi in zelo 
obetaven harmonikar Primož 
Krajnc, kije z skladbama Sem ter tja 
in Na Golici prijetno presenetil 
občinstvo. Kratek recital Ciciban in 
čebela so odlično izvedle Simona, 
Monika in Neva. Program je s 
starimi čebelarskimi zapisi lepo 
povezovala Petra Sok. Predsednik 
ČD Gorišnica Jože Horvat je v 
nagovoru najprej pozdravil prisotne. 
Med osrednjimi gosti so bili 
podpredsednik ČZ Slovenije Vlado 
Pušnik, župan občine Gorišnica 
Slavko Visenjak, predsednik ČZ 
Ivan Vojsk, farni župnik Ivan 
Holobar ter poslanec Nsi Alojz Sok. 
Vlado Horvat se je v imenu ČD 
Gorišnica zahvalil obema botroma, 
vsem darovalcem trakov in

Veselo pri Dominkovi domačiji

" orek. 23. julija, jebil dan, ko vsako 
l leto v okviru občinskih prireditev 
Dominkova domačija dobi svoje 
goste, ki po ljudskem izročilu iz 
davnine spadajo v ta prostor. Ob 7. 
občinskem prazniku je domačija 
služila kot čudovita arhitektonska 
scena za vse skupine, ki so nastopale 
od 13.urepavsetjado večernih ur.
Vse skupine, ki so se predstavile, 
spadajo v čase, ko so naše vasi

žebljičkov, pa tudi za 
vse ostale prispevke, 
ki so omogočili 
nabavo praporja.
V nadaljevanju je 
podpredsednik ČZ 
Slovenije spregovoril 
o problemih, ki tarejo 
naše čebelarje križem 
po Sloveniji, kot 
zanimivost je po
vedal, da slovenski 
čebelarji premorejo 
več starih čebelarskih 
eksponatov kot celotna Amerika. 
Terezija Kranjc je v imenu DG 
pozdravila občinstvo ter jih ob 
koncu povabila na zakusko. Sledilo 
je svečano razvitje praporja ČD 
Gorišnica, ki so ga družno z 
domačim županom in spremljavi 
tamburašev razvili čebelarji. Po 
razvitju je farni župnik ob molitvah 
blagoslovil prapor in vse pri-sotne. 
O tej priliki so čebelarji izdali bro
šuro, ki jo je vse-binsko in slikovno 
opremil domači če-belar Drago 
Šober. V njej je med drugimi podatki 
zapisano, da sta glavna pobudnika za 
ustanovitev ČD Gorišnica Marjan 
Laura in Ivan Vojsk. Danes v društvu 
deluje 32 članov, ki premorejo 
skupaj 470 čebeljih družin. S 
čebelarjenjem se ukvarjajo 
ljubiteljsko, saj povprečno 
posedujejo po 15 panjev, le Marjana 
Laura uvrščajo s svojimi 150 panji 
med večje čebelarje. V okviru ČD 
deluje tudi čebelarski krožek OŠ 
Gorišnica, ki skrbi, da tudi mladi 
najdejo pravo pot med čebelarje.

Krožek več kot uspešno vodi 
Zdravko Roškar. Z njegovo pomočjo 
se mladi učijo osnovne abecede 
čebelarstva (žičenja okvirjev, 
izdelave satnic, točenja medu in 
neposrednega dela na čebelnjaku). 
Najboljši so ob tej priliki prejeli tudi 
priznanja.
Pred njimi je tudi mnogo načrtov za 
prihodnost, ki pa so tudi odvisni od 
vseh nas, ki s čebelami delimo 
prostor pod soncem, saj nemalokrat 
povzročamo s čezmernim zastrup
ljanjem v kmetijstvu in sadjarstvu 
nepopravljivo škodo, da je celo 
opraševanje mnogokrat skoraj 
nemogoče.
Zato le dobro premislimo, ali še 
bomo ob nepravem času napolnili 
škropilnico do vrha s strupi, ki 
navsezadnje zastrupljajo tudi 
človeka in vsa živa bitja na zemlj i.
S pridnim delom čebelarjev naj medi 
vsem nam, ki smo za nezastrupljeno 
naravo.

Lojze Župec

Na "trži"
krasile idilične, s slamo 
krite domačije, ko je 
vedno znova in znova 
zadišalo po doma 
pečenem kruhu, noči pa 
je bogatila pesem 
fantov iz vasi.
Mlade liikarice iz 
Moškanjc so vsako leto 
nekakšna rdeča nit 
prireditve. Sekcija šteje



Razvoj kraja osrečuje krajane Pohorjadevet mladih deklet, ki več kot 
odlično zastopajo tradicijo lukarstva 
v našem kraju. Niso pa tu od včeraj, 
saj je za njimi že polnih šest let 
delovanja. Letos so zapele pesmi s 
pridihom naše preteklosti. V 
kratkem skeču z dialogom med 
babico in vnukinjo sta nastopili 
Doroteja Štrakl in Maja Tement. O 
pridelavi in prodaji luka, pa sta v 
vlogi Franca in Mice poklepetali 
Anja Majerič in Nina Sok, medtem 
ko so ostale imele dovolj opravka s 
prodajo in pogostitvijo nastopajočih. 
Z ljudskimi plesi in pesmijo je več 
kot dostojno upravičila svoj nastop 
Folklorna sekcija
PD Ruda Sever Gorišnica, ki je po 
taktih frajtonarce Viktorja Munde in 
njegovih muzikanov na stare 
instrumente dodobra razgrela 
obiskovalce. S starimi vižami z 
najnovejšega CD-jaje popestril lepo 
sončno popoldne Trio Vetrnica iz 
KUD Mala Vas.
Za posebno doživetje je poskrbel 
Konjeniški k,lub Bori, kije s svojimi 
iskrimi vranci in lojtrskim vozom 
pripeljal mlade ltikarice in luk na 
tržno mesto pred stojnico. Oblečeni 
v stare noše so zapeli in zahuškali 
Ljudski pevci iz Cirkulan.
Stojnica, ki je ponujala pridelke z 
Dominko ve njive, se je dobesedno 
šibila pod težo ekološko pridelane 
zelenjave, pa tudi cene so bile nižje, 
nekaj zaradi ročne pridelave, saj ne 
uporabljajo dragih mineralnih gnojil 
in strupov za zatiranje plevela, nekaj 
popusta pa je bilo tudi za 7.občinski 
praznik. Starosta liikaric Vučokova 
Fefa je zatrdila, da je njihovo 
delovno gorivo kruh in luk ter 
domača kapljica.
Torej tudi letos je komisija za kulturo 
pod vodstvom Slavice Cvitanič in 
seveda vseh sodelujočih pripravila 
nepozabne trenutke pred 
Dominkovo domačijo. Škoda le, da 
je en sam tržni dan v letu.
Vabljeni pred stojnico z dobrotami 
narave naslednje leto v upanju, da 
kvote in subvencije ne bodo dvignile 
cen njihovim pridelkom.

Alojz Župec

ihče, ki ni vsak dan hodil po 
gramozirani, včasih tudi blatni 

cesti, si ne zna predstavljati, kaj 
pomeni asfaltna cesta. Nihče, ki 
nikoli ni potreboval rezervnih 
čevljev, da seje lahko preobul in šel 
v mesto v službo brez prašnih ali 
blatnih sledi ali od kamenja 
obtolčenih čevljev, ne ve, kaj 
pomeni skrivoma opazovati svoje 
čevlje, ali so primerni za na pot z 
avtobusom, da se ne bodo tisti, ki za 
to ne vedo in ne razumejo obregnili, 
češ »blatni Flaložan, si nisi mogel 
očistiti čevljev«. Vendar je napredek 
časa pripomogel, da je takšnih poti 
vedno manj. Ostaja le nostalgija po 
nekdanjem času. Cesta je tista, ki nas 
spominja na dom, na toplo domače 
ognjišče, na materin objem.
Krajani Pohorja so 27. 7. 2002 
proslavili otvoritev asfaltirane ceste 
v Pohorju do idilične cerkvice svete 
Elizabete. Del tega odseka je dobil 
novo asfaltno prevleko, ostali del pa 
je od domačije Žumbarjevih na novo 
izveden v dolžini okrog 625 m. Delo 
je potekalo na zelo strmem pobočju, 
ki ga je ovirala težavnost in nedo
stopnost terena, ki brez razumevanja 
posameznikov, predvsem župana 
Slavka Visenjaka, ne bi bila rešljiva. 
V naselju Pohorje je ostalo 
neasfaltiranih še nekaj odsekov, za 
katere pa upamo, da bodo tudi ti v 
prihodnje dobili »sivo preobleko«. 
Otvoritev ceste je potekala v okviru 
praznika občine Gorišnica. Na sami 
prireditvi je sodelovalo KPD 
»Franček Kozel« Cirkulane in sicer

sekcije mešani pevski zbor pod 
vodstvom Jožeta Demikoviča, Mladi 
veseljaki in Ljudski pevci. Ob 
odprtju ceste, nad katero se je vil 
napis: Razvoj kraja nas osrečuje je 
spregovoril župan občine Gorišnica, 
Slavko Visenjak. Potek delaje opisal 
predsednik gradbenega odbora, 
Anton Kokot. Trak sta v dolini 
prerezala župan in predsednik 
gradbenega odbora. Cesto je 
blagoslovil, da srečno in varno služi 
svojemu namenu, tudi dekan, gospod 
Emil Drev.
Otvoritve ceste so se udeležili 
direktor Cestnega podjetja Maribor, 
Bergauer, predstavnik Cestnega 
podjetja Ptuj, svetniki občine 
Gorišnica, pa tudi kolesarji, ki so se 
pripeljali iz Moškajnc ter številni 
domačini. Cesta je bila iz doline do 
svete Elizabete prehojena v veselem 
vzdušju, z vmesnimi postanki in 
okrepčili. Krajani Pohorja so 
poskrbeli za pogostitev, veselje pa se 
je ob zvokih harmonike nadaljevalo 
ob cerkvi v pozno popoldne. 
Transparent z napisom pred novo 
asfaltno prevleko z besedilom 
»Razvoj kraja nas osrečuje« je bil 
pritrjen še kar nekaj časa in izdajal, 
da tod živijo skromni, delavni in 
veseli ljudje, ki si želijo tudi zase 
boljši jutri in so za vsako pridobitev v 
kraju tudi hvaležni.

Antonija Žumbar

Cesto sta odprla 
župan, Slavko Visenjak 
in Anton Kokot, 
predsednik gradbenega 
odbora.



Žegnanje pri sv. Marjeti

21. julija 2002 je bilo v župniji sv. 
Marjete slovesno. Verniki smo 
praznovali god župnijske zavetnice 
sv. Marjete.
Nedeljski dan se je začel z jutranjo 
mašo, kjer je somaševalo več 
duhovnikov. Po bogoslužju smo se 
verniki zbrali na župnijskem 
dvorišču, kjer smo se zadržali ob 
golažu, ki so ga pripravili člani 
lovske družine sv. Marjete. Desete 
sv. maše so se udeležili tudi 
predstavniki gasilskih društev 
Gasilske zveze Gorišnica in 
predstavniki lovske družine sv. 
Marjete. Na dvorišču nas je po 
končani daritvi razvedrila pihalna 
godba iz sosednje župnije sv. Marka. 
Lovci so postregli z golažem, 
domače gospodinje s pecivom, 
gospodarji pa z vinom. Pogostitev in 
vse potrebno za obhajanje farnega 
praznika je organiziral župnijski 
pastoralni svet z domačim 
duhovnikom Ivom.
Praznični dopoldan je bil prav 
prijeten in spet se je izkazalo, kako 
prav je, da se farani družijo in 
pokramljajo med seboj.

Maja Tuš Kolarič

sv. Barbara

Žegnanje v Velikem Vrhu

ekateri se še spominjate časov, 
ko so se nepregledne množice 

romarjev peš ali s kolesi valile k 
cerkvam in cerkvicam. Kako 
čudoviti so morali biti ti časi in 
koliko drobnih doživetij je skritih v 
spominu teh romarjev! Napredek in 
modernizacija sta prinesla drugačne, 
po svoje lažje, toda ne nujno tudi 
boljše čase. Mnoge stare navade in 
običaji zamirajo, oziroma se 
ohranjajo zgolj v spominu poslav
ljajoče se generacije. Marsikaj, kar 
je bilo nekoč samoumevno, nepo
grešljivo, je danes redkost, posebna 
zanimivost. Na srečo pa se 
posamezne navade ponovno obujajo 
in pridobivajo pomen, medtem ko 
nekatere niso v resnici nikoli zamrle, 
temveč so se ves čas nemoteno 
odvijale z enako intenzivnostjo. 
Eden takih običajev je tradicionalno 
»anisko« žegnanje v Velikem Vrhu. 
Podružnična cerkev Svete Ane, ki se 
mogočno dviga iznad haloških 
gričev in nudi čudovit pogled na 
Ptujsko polje, je že vrsto let 
priljubljena romarska točka. K njej 
so se s svojimi prošnjami zgrinjale 
predvsem žene in dekleta. Sveta Ana 
(hebrejsko; milost, ljubezen, 
molitev) je svetnica, h kateri se 
zatekajo dekleta s priporočilom za 
dobrega ženina ter zakonski pari za 
srečo v zakonu in kopico otrok. Iz 
Svetega pisma stare zaveze je 
namreč poznana žena po imenu Ana, 
ki je z zaupanjem in molitvijo 
uspešno premagala težave z 
rodovitnostjo.
Praznovanje je že po tradiciji 
skoncentrirano na tri dni: sam god

sv. Ana

svete Ane, ter najbližjo soboto in 
nedeljo. Tudi letos so najbolj vneti 
častilci prinašali svoje prošnje in 
zahvale že v petek. V svoje zavetje 
jih je sprejela preurejena notranjost 
podružnične cerkvice, kar je dalo 
praznovanju še slovesnejši pridih. 
Uvod v romarsko nedeljo je bila že 
po tradiciji pobožnost križevega 
pota. Množica vernikov se je po 
pešpoti prek potoka Bele skozi 
gozdiček s pesmijo, premišlje
vanjem in molitvijo počasi pomikala 
od postaje do postaje, vse do 
cerkvice, kjer smo ob zaključku 
obhajali še mašo za domovino. 
Poleg tega je letos potekal še 
blagoslov kapele v Velikem Vrhu, še 
enega od številnih nabožnih 
znamenj, ki se v zadnjih letih 
obnavljajo oziroma postavljajo v 
naših krajih.
Vrhunec in zaključek praznovanja je 
pomenilo nedeljsko žegnanje, ki je 
obenem tudi zaključek prireditev ob 
občinskem prazniku. Ravno 
pravšnje vreme je k cerkvici 
privabilo kopico romarjev, ki so jo 
oblegali vse od zgodnjih jutranjih ur 
pa tja do poznega popoldneva. Zato 
ni presenetljivo, da je bila cerkvica 
tako rekoč nenehno polna do 
zadnjega kotička in je za marsikoga 
zmanjkalo prostora. Barbarčani smo 
lahko ta dan spoznali novega 
diakona, ki bo prihodnje leto deloval 
v naši župniji.
Poleg duhovne hrane je bilo kot 
ponavadi poskrbljeno tudi za hrano 
v pravem pomenu besede. Zanjo so 
poskrbeli okoliški gostinci. Ob 
bogati ponudbi hrane in pijače 
najbrž nihče ni ostal žejen oziroma 
lačen. Če pa je, lahko to pripiše zgolj 
sebi.
Še eno Anino žegnanje je torej 
mimo, meni pa ostaja upanje, da bo 
prihodnje leto kakšna skupina 
zanesenjakov začela z obujajem 
starega običaja: peš romanja. To je 
namreč edino, kar sem ob 
vsestransko uspešni slovesnosti 
resnično pogrešala.

Mateja Muršec



Šprtna tekmovanja v okviru občinskega praznika

\o opravljeni analizi vseh športnih 
tekmovanj v okviru praznovanja 

občinskega praznik smo z veseljem 
ugotovili, da je bila udeležba zares 
množična. V raznih športnih 
disciplinah, nekateri res na več 
prizoriščih, je tekmovalo preko 720 
tekmovalcev. Če prištejemo še vse 
organizatorje (okrog 100) in veliko 
število gledalcev lahko rečemo, daje 
sodelovalo čez 1200 občanov, kar 
predstavlja petino naših občanov. 
Tako lahko rečemo, da se prav pri 
športu sreča največ naših občanov v 
tednu občinskega praznika.

4. vaška olimpijada
Tudi letos je vaška olimpijada 

potekala v Moškanjci pod geslom Z 
gibanjem do zdravja, s športom proti 
drogi. Športna zveza kot organizator 
se lahko pohvali, daje vsako leto več 
sodelujočih; VO Moškanjci pa se 
lahko pohvali, da vsako leto zmaga. 
Tudi letos so poskrbeli za nove športne 
panoge. Sodelovalo je 325 tekmovalk 
in tekmovalcev iz 11. vaških odborov, 
ki so se pomerili v 9. disciplinah. Cilj 
tega tekmovanja je predvsem 
množičnost, važno je sodelovanje in s 
tem gibanje, tekmovalni dosežki pa so 
pomembni samo toliko, kolikor je 
potrebno, da je borbenost na 
določenem nivoju. Zato organizatorji 
upajo, da bo izgovorov nas: ni dovolj, 
nismo dovolj dobri, saj tako ne 
moremo zmagati,... vedno manj in da 
bo s tem udeležba še naraščala. Cilj je 
predvsem pritegniti še več žensk na 
tekmovališča.
Kljub temu, da rezultati niso 
pomembni, so se vasi pomerile med 
seboj.

Ribiško tekmovanje na olimpijadi

VAŠKI ODBOR
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CIRKULANE 6 6 8

FORMIN 1 4 3 2 1 2 13 6

GAJEVCI-

PLACEROVCI
4 4 1 3 1 2 3 4 22 5

GORIŠNICA 10 3 3 6 1 2 6 4 35 2

GRUŠKOVEC 3 3 10

MALA VAS 2 2 6 10 4 6 30 4

MOŠKANJCI 3 10 10 10 10 4 10 10 3 70 1

MURETINCI 2 1 2 1 6 9

TIBOLCI 1 1 11

ZAGOJIČI 10 10 7

ZAMUŠANI 6 6 4 4 6 3 6 35 3

Teniški turnir Pohod in kolesarjenje
Jt ja igriščih Žnidarič je v ponedeljek, 
fy22. 7., potekal teniški turnir. 
Dopoldne so bili najprej na vrsti otroci. 
Zbrali so se štiri deklice in štirje dečki, 
ki so med seboj odigrali kar 12 tekem. 
Popoldne naj bi se zbrali odrasli, vendar 
so morali organizatorji zaradi slabega 
vremena tekmovanje prestaviti na 
soboto. Kljub izredno pestremu 
športnemu dogajanju se je v soboto na 
igriščih zbralo 14 teniških navdušencev. 
Do poznega večera so si gledalci na 
igriščih lahko ogledali kar 17 srečanj.

Tek na Bori
zietrtek je že nekaj let rezerviran za tek 
Vma Bori. Že nekaj let je tudi štart v 
Cirkulanah in ne več v Čajevcih. Tudi 
pri teku udeležba narašča vsako leto. 
Letos je sodelovalo 124 tekačic in 
tekačev iz cele Slovenije

Prizorišče 4. vaške olimpijade

^ohod poteka tradicionalno po 
\ severni meji občine, kolesarji pa so 
se tudi letos udeležili otvoritve ceste, 
tokrat ceste Pohorje Špeta. Oboji so 
imeli štart istočasno pri Dominkovi 
domačiji. 30 pohodnikov in 60 
kolesarjev je štartalo ob 9.00, svojo 
pot pa so oboji zaključili v 
popoldanskih urah.

Udeleženci 7. teka na Bori



Strelsko tekmovanje za pokal sv. Ane in Občine Gorišnica

okviru sedmega občinskega 
praznika, je tekmovanje priredila 

lovska družina Cirkulane. 27. julija ob
9.00 se je v lovskem domu Brezovec 
zbralo osem lovskih družin. Te so bile: 
LD Zavrč, LD Majšperk, LD Jože 
Lacko Ptuj, LD Podlehnik, LD Kog, 
LD Leskovec, LD Sv. Marjeta in LD 
Cirkulane.
Program strelskega tekmovanja na 
glinaste golobe za pokal sv. Ane, kije 
iztočasno štelo za občinskega prvaka 
med lovci, je sestavila strelska 
komisija LD Cirkulane. Potekalo je v 
različnih disciplinah, in sicer v 
športnem stavu, v lovskem stavu, v 
streljanju za nagrade ter v streljanju 
dvojic za odojka.
Tekmovanje za občinskega prvaka je 
LD Cirkulane tokrat uvedla prvič in 
želijo si, da bi le to postalo 
tradicionalno, je povedal njihov novo 
izvoljeni predsednik Franc MILOŠIČ. 
Na tekmovanju na glinaste golobe je 
bil dosežen naslednji vrstni red:
1. Bojan PETROVIČ LD Cirkulane
2. Stanko DONAJ LD Sv. Marjeta
3. Zvonko MAJCEN LD Cirkulane
V drugem strelskem tekmovanju na 
tarčo srnjaka s kroglo so bili najboljši: 
L Ivan JERENEC ml. LD Cirkulane
2. Bojan PETROVIČ LD Cirkulane
3. Milan PETROVIČ LD Cirkulane

V kombinaciji, torej v tretjem 
strelskem tekmovanju na glinaste 
golobe in tarčo srnjaka s kroglo, pa so 
se izkazali:
1. Bojan PETROVIČ LD Cirkulane
2. Ivan JERENEC ml. LD Cirkulane
3. Milan PETROVIČ LD Cirkulane 
Po končanem tekmovanju so najboljši 
prejeli priznanja, nagrade in pokale. 
Podelih jih je podžupan naše občine 
Jože KLINC in starešina LD Cirkulane 
Franc MILOŠIČ.
Teden pred tekmovanjem, torej 21. 
julija 2002, pa je LD Cirkulane 
priredila še eno srečanje. Kot 
povabljeni gost iz občine Gorišnica se 
gaje udeležil Jože KLINC in dokazal, 
daje dober strelec.V streljanju »izven 
konkurence« je med vsemi 
sodelujočimi osvojil 
kar 2. mesto. Lovci so 
ga nagradili z pri
znanjem v upanju, da 
so tako morda dobili 
tudi novega člana 
zelene bratovščine.
Kdo ve? Morda pa res!
Strelsko tekmovanje 
pri lovskem do-mu 
Brezovec je potekalo v 
prijateljskem vzdušju.
Prijaznemu vabilu LD 
Cirkulane se je

odzvalo mnogo krajanov. Lovci sojih 
pogostili z odličnim srnjakovim 
golažem in le kdo bi se mu mogel 
upreti. Pa še zastonj je bil.
V letošnjem letu, kot je povedal 
predsednik Franc MILOŠIČ, pa imajo 
lovci še veliko načrtov. Kljub temu, da 
so že postavili vrtno uto na strelišču, 
uredili in ojačali elekrično napeljavo, 
načrtujejo še lovsko ekskurzijo in 
postavitev kipca sv. HUBERTA, 
zavetnika lovcev. S svojim delom pa 
se bodo posvetili predvsem skrbi za 
divj ad in pripravili krmišča pred zimo.

Tanja Maroh

Franc Milošič, 
predsednik LD Cirkulane
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Občinski turnir v malem nogometu
jfportno društvo Cirkulane j e v okviru 7. 
^občinskega praznika občine Gorišnica 
priredilo 7. občinski turnir v malem 
nogometu. Turnir je bil organiziran v 
soboto, 27. 7. 2002 ob 21.00 uri na 
asfaltnem igrišču v Cirkulanah. Ker je ta 
turnir občinski, se lahko brez prijavnine 
nanj prijavijo le ekipe z igralci s stalnim 
pre-bivališčem v občini Gorišnica. Kljub 
temu, da se je turnir pričel že ob 21.00 
uri, pa se je zavlekel vse do poznih 
jutranjih ur. Razlog za to je bilo veliko 
število prijavljenih ekip, saj je 
sodelovalo 18 ekip, in sicer 9 iz območja 
Cirkulan in 9 iz območja Gorišnice. 
Kljub temu, daje bila noč zelo hladna in 
oblačna ter da seje v okviru občinskega 
praznika še isto noč odvijalo več dragih 
prireditev, sije turnir ogledala ogromna 
množica ljudi. Prijavljene ekipe so 
poskrbele za pestro vzdušje, saj j e bilo na

turnirju moč videti izredno kakovostne 
tekme, po drugi strani pa so bile 
nekatere na nek način tudi humorne, kar 
pa je nenazadnje tudi cilj teh turnirjev. 
Škoda je, da zadnje čase postaja turnir 
preveč tekmovalen in ne poteka v 
sproščenem duhu, kjer naj ne bi bila 
najpomembnejša zmaga. Slednje vodi 
do prepirov s sodniki tekem. Na 
letošnjem občinskem turnirju do teh 
prepirov igralcev s sodnikom ni prišlo. 
Razlog za to je verjetno v tem, daje bil 
sodnik član Medobčinske nogometne 
zveze sodnikov Ptuj in ni imel stalnega 
prebivališča v naši občini. 7. občinski 
turnir malega nogometa občine 
Gorišnica so osvojili igralci ekipe 
FORMIN, ki so prikazali najborbenejšo 
igro s številnimi lepimi nogometnimi 
potezami, prav tako pa v tem elementu 
nogometne igre niso zaostajali niti

igralci ekipe MOŠKAJNCI 
LEGENDE, ki so tudi s pomočjo 
izkušenj prišli do visokega drugega 
mesta in niti igralci ekipe ADK 
DOLANE, ki so s tretjim mestom 
reševali čast haloške strani.
V zaključku tega članka se zahvaljujemo 
Športni zvezi občine Gorišnica, ki nam 
je zaupala organizacijo turnirja. Tako je 
bil turnir prvič organiziran na območju 
Cirkulan. Prav tako se zahvaljujemo 
vsem športnikom, ki so se turnirja 
udeležili in seveda vsem gledalcem. Vse 
skupaj že sedaj vabimo na naslednjo 
druženje ob prihodnjih občinskih 
praznikih in v upanju, da bomo v 
prihodnosti uspeli pridobiti ponovno 
zaupanje za organizacijo turnirja pri nas.

Upravni odbor 
ŠD Cirkulane



Tabor gasilske mladine 
Bori 2002
gasilska zveza Gorišnica je v 
'■'/sodelovanju z občinskimi gasil
skimi društvi v dneh od 28. junija do 
30. junija organizirala taborno 
srečanje gasilske mladine. Mladi 
gasilski upi in nadebudneži gasilstva 
so se srečali na gradu Bori ter skozi tri 
dnevno snidenje doživeli prijetna 
taborna občutja. V skupni sestavi 63 
mladih pionirjev in pionirk ter 10 
mentorjev so doživeli naporen in 
zanimiv vikend. Tabor j e bil vsebinsko 
in konceptualno zasnovan tako, daje v 
prvi meri vzpostavil pristen 
prijateljski odnos udeležencev,

medsebojno spoznavanje in snovanje 
prihodnih skupnih ciljev, razvijanje 
čuta za gasilsko solidarnost ter 
tovariško naravnanost in nabiranje 
začet-niškega gasilskega znanja. V 
drugi meri je tabor mladim ude
ležencem ponudil zabavo in sprostitev, 
saj so skozi številne zabavne igre, 
taborni pohod, večerni ples in kres 
dodobra razgibali svoje mlade nožiče. 
Dosežen je bil poglaviten namen, saj se 
je izoblikoval čut odgovornosti, 
samostojnosti in sočutnosti do 
skupnosti, razširila se je veščina 
gasilskega poslanstva, sklenjeno je 
bilo marsikatero prijateljstvo. Po 
nedeljskem skupnem zboru in spustu 
zastave je sledila obljuba in zaveza, da 

bo prihodnje tabor
jenje vsebinsko še 
popolnejše in po 
udeležbi še števil
nejše.

R.M.

S tabora
gasilske mladine

Klopotci so spet zapeli

esem klopotcev med haloškimi 
griči je eden prvih znanilcev 

prihajajoče jeseni. Tradicija veleva, 
da se smejo klopotci postavljati od 
velikega šmarna (15. 8.) dalje. To je 
znak, da so se grozdne jagode pričele 
mehčati. Predvsem pa je bila naloga 
klopotca odganjanje škorcev in 
varovanj e pridelka.
Danes poznajo vinogradniki moder
nejše metode, s katerimi obvarujejo 
vinograd pred takšnimi in drugač
nimi škorci. Klopotci pa vse bolj 
postajajo zgolj okras in nostalgičen 
spomin na preteklost. Postavitve 
klopotca se počasi razvijajo v pravo 
vaško praznovanje, kjer se zberejo 
sosedje in prijatelji, da vsaj za en 
večer pozabijo skrbi in težave. 
Potem, ko se na Pesem klopotcev 
postavi prvi klopotec, ga začnejo 
postopoma postavljati po vaseh. Pri

tem so že nekaj let najbolj aktivni v 
VO Mali Okič - Slatina. Vse bolj pa 
se omenjeni običaj uveljavlja tudi v 
drugih vaseh.
Zadnji avgustovski dan so vaški 
klopotec postavili tudi pri vaški tabli 
v Paradižu. Kljub lepemu vremenu in 
obilici jesenskih opravil, se je že 
pozno popoldne zbrala precejšnja 
množica ljudi. Za dobro razpo
loženje je skrbela prijetna glasba in 
dobra kapljica. In ko je le ta ogrela 
grla, so ob spremljavi pravkar 
postavljenega klopotca zapeli tudi 
prisotni. Zbrana družba se razšla šele 
okrog polnoči.
Upam, da bodo klopotci odgnali vsaj 
škorce, če že vseh drugih nadlog, ki 
so letos prizadele kmete, ne morejo !

MatejaMuršec

Novice iz barbarske fare
Blagoslov obnovljene cerkvice
Nrva avgustovska oziroma 

Ožbaltova nedelja je bila za 
barbarske farane velik praznik. Ta dan 
je mariborski škof Franc Kramberger 
blagoslovil obnovljeno podružnično 
cerkev Sv. Elizabete v Pohorju. Potem 
ko so se poleti zaključila predlani 
začeta obnovitvena dela, je cerkvica 
zasijala v vsej svoji lepoti. Zdi se kot 
Tmjulčica, ki seje prebudila iz dolgega 
sna. Pridne roke mojstrov in 
domačinov so spretno obudile njeno 
osulo lepoto in spet obudile njen sijaj. 
Tudi zato je bila ob blagoslovitvi 
cerkvica polna do zadnjega kotička. 
Spored slovesnosti je nekoliko motila 
poletna nevihta, ki seje nad Flalozami 
razbesnela ravno v času osrednjega 
dogajanja.
Po maši, ko je izza oblakov najprej 
sramežljivo, nato pa vedno bolj močno 
pokukalo sonce, se je neformalni del 
prireditve nadaljeval še pozno v večer. 
Za dobro razpoloženje in okrepčilo so 
poskrbeli gostinci, tako da ni bilo 
razloga za zgodnji odhod iz prijetne 
družbe.

Ura v zvoniku spet bije
i^ed ljudmi je ohranjeno staro 

reklo, da je za siromake ura na 
"tumu". Toda še do nedavna so se 
farani in obiskovalci zaman ozirali k 
uri na zvoniku cerkve Sv. Barbare ter 
se z nostalgijo spominjali časov, ko je 
še merila točen čas. Marsikomu je v 
ušesih še odmeval zven njenega bitja. 
Na srečo ni ostalo zgolj pri 
nostalgičnih spominih in željah.
Na pobudo ene od farank smo se 
člani ŽPS sredi marca lotili zbiranja 
sredstev za modernizacijo in ponovni 
zagon ure. Odziv faranov je pokazal, 
kako so (smo) Barbarčani pogrešali 
uro.
Potrebna sredstva so bila kmalu 
zbrana in potrebno je bilo le še 
počakati na mojstra, ki jo je ponovno 
zagnal. Od srede maja ura spet meri 
točen čas in s svojim bitjem 
razveseljuje domačine in obisko
valce.

MatejaMuršec
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Poročilo odbora za družbene dejavnosti

poročilu odbora, ki ga vodim, se 
bom osredotočil na tiste pomem

bne odločitve in naloge, ki jih je 
odbor sprejel v mojem dvakratnem 
mandatu kot predsednika odbora za 
družbene dejavnosti.
Ob ustanovitvi občine Gorišnica seje 
občinski svet odločil za nekaj 
pomembnih nalog tudi na področju 
družbenih dejavnosti. Naloge in delo 
so svetnikom znane, zato bom 
navedel tiste pomembne naloge v 
posameznih odborih, ki sestavljajo 
področje družbenih dejavnosti. 
KOMISIJA ZA KULTURO 

•zavzemanje in angažiranje 
komisije, daje s pomočjo župana in 
občinske uprave angažirala izdatna 
sredstva v obnovo kulturno zgo
dovinskih objektov (grad Bori, 
sakralni objekti, Dominkova doma
čija),

•vsakoletno maksimalno zavze
manje za dodelitev pripadajočih 
sredstev v proračunu občine za 
delovanje obeh kulturnih društev, 

•aktivnosti, ki jih komisija vodi pri 
pripravi vsakoletnih posameznih 
kulturnih prireditvah v občini, 

•omeniti j e potrebno, daje komisija 
vztrajala pri dodelitvi sredstev za 
nakup bibliobusa.
V kulturnem področju je bilo 
angažiranih v letih od 1995 2001 
približno 157.000.000,00 SIT.
Več nas bo o podrobnostih in 
usmeritvah dela komisije seznanila 
njena predsednica. Menim, daje delo 
komisije dobro, pozornost je

potrebno posvetiti, da v bodočnosti 
ne bi prišlo do zmanjšanja pro
računskih sredstev za delovanja 
komisije za kulturo. V naslednjem 
obdobju bo moralo priti tudi do 
večjega angažiranja pri reševanju 
usode gradu Bori in reševanja naše 
kulturne dediščine.
KOMISIJA ZA ZDRAVSTVO, 
OTROŠKO VARSTVO IN 
SOCIALNO SKRBSTVO 

•delo komisije je strokovne 
narave, zato so tudi odločitve temu 
primerne (angažiranje centra za 
socialno delo)

•zagotovitev enega od osnovnih 
poslanstev občine, da uredi pogoje 
za osnovno zdravstveno varstvo 
občanov (dva zdravnika in dva 
zobozdravnika koncesija),

•zgrajen nov zdravstveni dom v 
Cirkulanah, priprava za sanacijo 
zdravstvenega doma v Gorišnici, 

•skupaj z občinsko upravo priza
devanja za postavitev kartomata v 
ZD Cirkulane.

Komisija se redno sestaja, za 
zahtevne naloge angažira strokovne 
ljudi, sama sestava komisije je tudi 
nalogi primerna. Same usmeritve in 
naloge komisije ter dosedanje delo 
bo predstavil njen predsednik. V 
letih od 1995 do 2001 je bilo za delo 
komisije angažiranih v zdravstvo 
približno za 119.000.000,00 SIT, za 
socialo 156.000.000,00 SIT in za 
otroško varstvo 210.000.000,00 SIT. 
Komisija mora v okviru priprave 

proračuna za leto 
2 0 0 3 skupaj s 
komisijo za šolstvo 
pripraviti vse potre
bno, da se na-menijo 
določena sredstva za 
sanacijo vrtca v 
Cirkulanah, saj je ob
jekt potreben temelji
te sanacije.

OS Gorišnica

KOMISIJA ZA ŠOLSTVO IN 
ŠPORT

•sanacija in dograditev prizidka k 
osnovni šoli v Cirkulanah; šola že 
drugo leto izvaja devetletni program 
izobraževanja in enoizmenski pouk, 

•izgradnja večnamenske dvorane v 
Gorišnici; s tem so bili dani zelo 
dobri pogoji za delovanje športa, 

•priprava in izvedba sanacije in 
dograditev prizidka k osnovni šoli v 
Gorišnici; z odprtjem šole bo tudi ta 
šola imela možnost enoizmenskega 
pouka in uvedbo devetletke, 

•ureditev statusa zavodov osnovne 
šole Gorišnica in Cirkulane, 

•zagotovitev sredstev v proračunu 
za prevoze otrok v in iz šole,

•z ustanovitvijo športne zveze so 
bili dani osnovni pogoji za delovanje 
športnih društev,

•prizadevanja komisije, da v 
okviru proračuna zagotovi sredstva 
za izgradnjo športnih objektov 
(stadion Cirkulane, vzdrževanje 
stadiona Gorišnica),

•ureditev lastništva stadiona v 
Gorišnici,

•skupaj z odborom za infra
strukturo zavzemanje za varen 
prevoz otrok v šolo v Gorišnici 
(nadvoz, zapornice) in v Cirkulanah 
(varovalne ograje).
Predsednika komisije nam bosta 
podrobneje predstavila še dodatna 
videnja in probleme s katerimi se 
komisija sooča, predvsem pa si mora 
komisija prizadevati za dograditev 
prizidka šole v Gorišnici in 
dokončanje športnih objektov. V 
prihodnosti bi kazalo več pozornosti 
posvetiti problematiki šolskih 
prevozov. V letih od 1995- 2001 jev 
odboru bilo angažiranih za šolstvo 
približno 831.000.000, 00 SIT in za 
šport 53.000.000,00 SIT.
Okvirna poraba sredstev v odboru za 
družbene dejavnost je razvidna iz 
priloge.

Predsednik odbora za družbene
dejavnosti
Klinc Jože



Poročilo odbora vaških skupnosti Cirkulane in Gorišnica

Odbor vaških skupnosti Cirkulane in 
Gorišnice predstavljajo predsedniki 
vaških odborov vasi, naloge odbora 
so razvidne iz statuta občine in 
odloka o vaških odborih.
Odbora sta se:

•sestajala najmanj dvakrat na leto, 
•obravnavala predlog in realizacijo 

občinskega proračuna za tekoče leto, 
•sodelovala pri pripravi programa 

aktivnosti odbora za infrastrukturo 
(tri oz. pet letni plani),

•sodelovala pri pripravi prioritet 
problemov vezanih na posamezno 
področje (voda, ceste itd.), 

•predlagala in sodelovala pri 
aktivnostih posameznih gradbenih 
odborov (vodovod, ceste, kana
lizacija itd.),

•obravnavala realizacijo prora
čuna, pripadajočega vaškemu 
odboru,

•kritično in konstruktivno obra

Poročilo komisije za kulturo

"V občini se še kako zavedamo, da 
za ljudi niso velikega pomena le 
infrastruktura in materialne dobrine. 
Skrbeti moramo tudi za kulturo, 
takšno, ki seže do srca!" Te besede 
župana občine Gorišnica, g. Slavka 
Visenjaka so bile vodilo in spodbuda 
za delo članov komisije, ki mora v 
danem mandatu skrbeti za kulturno 
in duhovno rast občanov.
Sedem članska komisija za kulturo, 
ki je delovala v sestavi: Slavica 
Cvitanič predsednica, člani pa Miro 
Lesjak, Vili Horvat, Davorin Zorli, 
Milan Černivec in predstavnici 
prosvetnih društev Bernardka Kolar 
in Tončka Žumbar (kot predsedniki 
PD so v času svojega mandata 
sodelovali tudi Boštjan Polajžer, 
Kristina Antolič, Tanja Maroh in 
zunanji sodelavec Branko Zupanič), 
si je zadala zelo smele načrte za 
štiriletno obdobje, v katerem mora 
skrbeti za kulturni utrip naše občine. 
Moto, ki smo si ga zadali je bil: 
obogatimo vse naše domove s 
kulturnim dogajanjem na področju

vnavala delo občinske uprave veza
ne na proračunske postavke, 

•predsedniki vaških skupnosti so 
bili redno informirani o posameznih 
problemih, vezanih na zakonodajo in 
problematiko delovanja lokalne 
skupnosti

•obravnavala zaključni račun 
občine,

•sodelovanje predsednikov pri 
posameznih lokalnih problemih in 
seznanitev občinske uprave z njimi, 

•obravnavala različne socialne 
probleme in predlogala rešitve le- 
teh,

•odlično sodelovanje posameznih 
predsednikov vaških skupnosti 
udeleženih pri ekoloških akcijah 
(odvoz odpadkov, ekološki otoki, 
akcija zbiranja kosovnih odpadkov, 
itd.).
Predsedniki vaških odborov 
Gorišnice so zraven naštetega

pesmi, igre in plesa.
Naloga komisije za kulturo je bila 
torej informiranje občanov o 
prireditvah, organiziranje le-teh, 
skrb za nemoteno delovanje obeh 
kulturno prosvetnih društev v naši 
občini, zagotavljanje in smotrna 
delitev finančnih sredstev, ki so 
namenjena za kulturo, osveščanje 
ljudi v kulturnem smislu in skrb za 
ohranjanje kulturnih spomenikov.
V organizaciji članov komisije za 
kulturo so vsako leto potekale 
standardne prireditve, kot so: 
Slovenski kulturni praznik: 
Prireditve ob tem prazniku so 
potekale na gradu Bori. Poročna 
kapela j e bila vedno polna gledalcev. 
Izvajalci programa pa so se trudili, 
daje bil le-ta vedno skrbno izbran in 
izveden.
Pesem nas druži: Ta prireditev je 
imela namen družiti pevce, ne glede 
kakšno zvrst vokalne glasbe gojijo. 
Tako se je na teh prireditvah zbralo 
tudi 250 pevcev in polna več
namenska dvorana ljubiteljev 
zborovskega petja. Prireditev je 
družila tako pevce iz ravninskega

obravnavali tudi:
•urejanje okolice šole in centra 

Gorišnice,
•bili seznanjeni z idejnimi zasno

vami kanalizacije.

Kot predsednika odbora sva z 
dosedanjim delom odbora dokaj 
zadovoljna, morda bi posamezni 
predsedniki vaških skupnosti lahko 
bili bolj angažirani, več pa priča
kujemo od sodelovanja z občinsko 
upravo, saj je to bilo s strani 
predsednikov tudi večkrat izpo
stavljeno.
Kadrovanju v nove vaške odbore bo 
potrebno posvetiti več pozornosti. 
Udeležba na sestankih ni najboljša.

Predsednik Odbora vaških skupnosti 
Cirkulane,
Jože Klinc
Predsednik odbora vaških skupnosti
Gorišnica
Stanislav Vojsk

predela naše občine, kot hribovitega 
na drugi strani Drave. Na 
velikonočni ponedeljek j e za kulturo 
in pesem živelo v naši občini okoli 
1000 ljudi. Člani komisije za kulturo 
smo na ta dogodek izredno ponosni. 
Likovna kolonija: Na gradu Bori 
smo vsako leto gostili nekaj odličnih 
domačih in tujih likovnih 
umetnikov, ki so v svojih slikah 
ovekovečili grad s čudovito okolico, 
haloške hribe in druge značilnosti 
naše občine. Slikarji so občini pustili 
po eno sliko, tako da danes znaša 
font umetniških del kar 57 umetnin. 
Glede na kvalitetni nivo slikarjev 
imajo te slike zelo veliko finančno 
vrednost. Slike so bile vsako leto 
tudi razstavljene v galeriji na Borlu, 
kjer si jih je ogledalo veliko 
obiskovalcev.
Dan državnost: Prvi dve leti našega 
skupnega delovanja smo 
praznovanje dneva državnosti 
vključili v prireditve ob likovni 
koloniji. V lanskem letu, ko smo 
praznovali 10 obletnico samo
stojnosti, pa smo člani komisije za 
kulturo pripravili posebno slo-
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vesnost s komorno skupino iz 
Maribora Pro mušica tibicinia. 
Gledalci, ki jih ni bilo malo, so bili 
navdušeni nad drugačnostjo 
prireditve.
Prireditve ob občinskem prazniku:
Člani komisije za kulturo smo vložili 
prav gotovo največ energije v 
pripravo prireditev, ki so se odvijale v 
tednu praznovanja občinskega 
praznika. V sodelovanju s člani 
prosvetnih društev smo vedno 
pripravili zelo pester program, tako 
da se je za vsakega občana našlo kaj 
zanimivega. Intenzivne priprave za 
te prireditve so potekale kar dva 
meseca. Člani komisije smo se 
trudili, da bi bila osrednja prireditev 
ob občinskem prazniku res nekaj 
izjemnega. Menim, da nam je to tudi 
uspelo. Veliko pohvalnih besed smo 
prejeli iz ust županov drugih občin, 
domačih in tujih obiskovalcev.
Pesem klopotcev: Na gradu Bori se 
vsako leto v avgustu srečajo ljudski 
pevci, manjše vokalne skupine in 
tudi pevski zbori, ki prepevajo lepe 
slovenske narodne in umetne pesmi. 
Povprečno seje prireditve vsako leto 
udeležilo okoli 28 skupin s približno 
200 pevci od blizu in daleč. Kakšna 
promocija našega kraja je to. 
Komisija za kulturo pa je z 
organizacijo kulturnega programa 
sodelovala tudi na prireditvi 
Martinovanje na gradu Bori.
V času našega delovanja smo 
organizirali tudi dve pomembni 
prireditvi na državnem nivoju, in 
sicer 19. srečanje izbranih tambu- 
raških skupin in orkestrov iz 
Slovenije in zamejstva ter polfinalno 
tekmovanje harmonikarjev na dia
tonični harmoniki. Prvo prireditev je 
posnela tudi TV Slovenija, tako, daje 
informacija o naši občini obšla vso 
državo.
Zraven teh centralnih prireditev pa je 
bilo vsako leto organiziranih tudi več 
kulturnih prireditev v organizaciji 
kulturno prosvetnih društev in 
soorganizaciji komisije za kulturo. 
Po evidenci, ki smo jo vodili člani 
komisije, si je vsako leto ogledalo 
prireditve okoli 3000 ljudi. Glede na 
te podatke menimo, da občani cenijo

delo kulturnikov v naši občini in s 
svojim obiskom prireditev dajejo 
podporo našemu delu.
Obveščanje občanov o delu na 
kulturnem področju 
Člani komisije za kulturo smo si na 
začetku svojega mandata zadali tudi 
nalogo, da bomo vse domove v naši 
občini informirali o kulturnih 
dogodkih. Člani prosvetnih društev 
vlagajo v svoje delo veliko truda, 
znanja in dobre volje, zato j e prav, da 
se o njihovem delu tudi piše. Tako so 
nastale Kulturne novičke, infor
mator o kulturnem dogajanju v naši 
občini. Do sedaj smo izdali 10 
izvodov tega časopisa. V času, ko pa 
je izšel časopis Vesti iz vasi, pa smo 
kulturne informacije zabeležili tam. 
Kulturne utrinke pa je redno beležila 
tudi lokalna kabelska televizija in jih 
predvajala vsem tistim občanom, ki 
se zaradi kakršnih koli zadržkov niso 
mogli udeležiti prireditev. O 
kulturnih dogodkih pri nas pa smo 
obveščali tudi širšo javnost preko 
radia Ptuj in časopisa Tednik.
Skrb za pravilno in nemoteno 
financiranje društev 
V občinskem proračunu smo vsako 
leto poskrbeli, da se je namenilo 
dovolj finančnih sredstev za 
nemoteno delovanje sekcij obeh 
kulturnih društev. Sredstva smo 
delili po veljavnih republiških 
merilih za kulturo. Del sredstev smo 
namenili tudi za razne prireditve, 
javni sklad ljubiteljskih dejavnosti in 
za knjižnico. Ker so nekatere naše 
sekcije dosegale izjemne rezultate 
na območnih srečanjih, so se uvrstile 
tudi na medpodročna, državna in 
celo mednarodna srečanja. Vse to 
kaže na zavidljiv kakovostni nivo 
kulture v naši občini, kar gre zahvala 
izredno sposobnim vodjem, dobri 
organizaciji in zagnanim članom. 
Glede na to, da so se skupine 
udeležile srečanj izven naše občine, 
smo morali zagotoviti tudi nekaj 
dodatnih sredstev.
Komisija za kulturo pa je v času 
svojega delovanja sprejela pomem
ben sklep, kot posledico dejstva, da 
želimo ohranjati v občini visok nivo 
kulturnega delovanja, ki bo

omogočen le s skupnim in enotnim 
delom, sklep, ki zavezuje vse 
kulturnike, da bodo delali enotno 
skupaj, da naših moči ne bomo 
drobili po vaseh, ampak sledili 
stoletni kulturni tradiciji v naši 
občini in tako združevali naše moči 
le v dveh kulturnih društvih.
Skrb za ohranjanje naše kulturne 
dediščine
V našem mandatu smo praznovali kar 
dva pomembna jubileja: 100 let 
delovanja Kulturno prosvetnega 
društva »Franček Kozel« Cirkulane in 
50 let delovanja mešanega pevskega 
zbora PD «Ruda Sever« Gorišnica. Ob 
teh praznovanjih sta nastali dve zelo 
odmevni prireditvi, ki sta pritegnili v 
kulturni dvorani v Cirkulanah in 
Gorišnici veliko število domačih 
poslušalcev in prav tako veliko gostov 
od drugod. Ob teh dveh dogodkih pa 
sta izšli tudi knjigi z naslovom: 
Zbornik ob stoletnici organiziranega 
kulturnega delovanja v Cirkulanah in 
okolici ter Pol stoletja zborovskega 
petja v PD »Ruda Sever« Gorišnica. 
To sta dva pomembna zapisa 
kulturnega življenja pri nas. Na 
pobudo in v izvedbi nekdanjih članov 
gledališke sekcije, pa je nastal v 
Gorišnici tudi Mali muzej gledališke 
umetnosti. Da bi se pa kulturni 
dogodki, katerim smo priča danes, v 
celoti ohranili našim zanamcem, pa 
sem se odločila, da kot predsednica 
komisije za kulturo pišem kroniko 
kulturnih dogodkov v občini 
Gorišnica.
Skrb za kulturne spomenike
V tem mantatu je potekala, glede na 
razpoložljiva finančna sredstva, tudi 
skrb za ohranjanje in obnovo 
kulturnih spomenikkov. Sredstva 
smo vložili v obnovo cerkve sv. Ane, 
cerkev sv. Marjete, grad Bori, 
Dominkovo domačijo in pomagali 
pri obnovi nekaj kapelic v naši 
občini. V letošnjem letu pa poteka na 
pobudo pevske skupine Mladi 
veseljaki tudi akcija za obnovo 
cerkve sv. Katarine, ki naj bi v 
bodoče služila kot prizorišče 
kulturnih dogaj anj.

Predsednica komisije za kulturo 
Slavica Cvitanič
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Poročilo komisije za zdravstvo, otroško varstvo in socialne zadeve

elo Komisije za zdravstvo in 
^Asocialno varstvo, ki jo sestavljajo 
Igor Horvat, Tilčka Šuman, Ida 
Emeršič, Žalika Obran in Zlatko 
Sok, je obsegalo dokončanje ciljev 
potrjenih v prvih štirih letih. 
Zdravstvo in socialno varstvo sta dve 
področji, ki sta povezani. Zdravje je 
temeljna človekova pravica in 
globalni socialni cilj.
Po določilih 13. člena ZLS (Zakon o 
lokalni samoupravi) je pristojnost 
občine skrb za primarno zdravstveno 
varstvo občanov, pomeni pa 
zagotovitev investicijskih sredstev 
in sredstev za obseg zdravstvene 
dejavnosti, ki ni financiran od 
države. Potrebno pa je upoštevati 
mrežo javne zdravstvene službe, ki 
je določena s planom zdravstvenega 
varstva Republike Slovenije.
Za našo občino je pomenilo to 
podedovani 2 zdravstveni postaji 
Cirkulane, Gorišnica in program 
dveh zdravnikov in zobozdravnikov. 
Neurejene^ prostorske razmere in 
nestalne kadrovske zasedbe zaradi 
politike centralizacije zdravstva so 
narekovale spremembe. Naloga 
takrat j e bila zadovoljiti potrebe ljudi 
z enakopravnim dostopom, a hkrati 
sodelovati z obstoječim sistemom 
(zavodom).
Kot nalašč nam je bil ponujen sistem 
zasebnega zdravstva kot enak 
javnemu. Na prvem sestanku pred 8 
leti je bil cilj obnoviti objekte in 
podeliti koncesije, za kar nam j e dalo 
zeleno luč tudi ministrstvo. Po 
objektu v Cirkulanah je prišla na 
vrsto obnova zdravstvene postaje 
Gorišnica. Urejenih j e okrog 250 m2 
površin, ta simbol časa in dogajanja 
pa ohranjen. Že desetletja služi 
zdravstvu, z manjšimi korekturami 
pa bo še naprej. V finančni 
konstrukciji so sodelovali občina, 
država, zasebnika.
Stalna zdravstvena oskrba je 
pomenila tudi možnost odprtja 
lekarne. Težava v tem mandatu je 
bila zlasti podeljevanje koncesij, kar 
je pomenilo definitivni prehod 
programa v občino in stalno
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kadrovsko zasedbo brez selitev in 
nadomeščanj zdravnikov. Naklonje
nost za naše želje so pokazali na 
ministrstvu, ZZZS, Zdravniški 
zbornici, parlamentu.
Komisija je tudi imenovala 
kandidate v svete zavodov 
(Zdravstvenega doma Ptuj, lekarne), 
zagotavljala izvajanje preventivnih 
programov, ki potekajo tako v 
zobozdravstvu, odlično pa tudi v 
osnovni zdravstveni dejavnosti. 
Osnovna šola Cirkulane se je 
vključila v projekt zdrave šole, to je 
šola za zdravje in odnosov med 
učenci. V okviru zdravstvene 
dejavnosti in socialne delujejo tudi 
razna društva in organizacije v smeri 
osveščanja slepi, slabovidni, 
diabetiki, slušno prizadeti, za boj 
proti raku... S predavanji pa se v ta 
društva vključujejo tudi naši 
zdravniki.
Na področju socialnega varstva, 
občina na podlagi 13. člena ZLS 
omogoča občanom dostop do 
socialne oskrbe.
Glavno delo prevzame Center za 
socialno delo, kjer imajo ustrezno 
strokovno in organizacijsko znanje, 
poznajo socialno stanje in vodijo 
projekte javnih del, pomoči na 
domu, vzgojno izobraževalne 
dejavnosti.
Odločitve o obsegu sprejema 
komisija in prispeva svoj laični del. 
To, da imajo občine zagotovljeno 
varstvo starejših, bolnih, otrok,

invalidov, pomeni možnost za 
delovno sposobne, da so pro
duktivnejši.
Za socialno oskrbo in višjo kvaliteto 
življenja občina pomaga občanom z 
enkratnimi denarnimi pomočmi, ko 
pride do neke posebne situacije 
požar, vodovod, elektrika, nakup 
šolskih potrebščin, pogrebnine. 
Komisija je iskala sodelovanje tudi s 
humanitarnimi društvi in organi
zacijami Karitas, Rdeči križ, šolama 
za pomoč pri letovanju otrok in tudi 
sama je izvajala letovanje socialno 
ogroženih otrok.
Ustanovljena j e tudi LAS.
Poseben problem so tudi stanovanja, 
za kar pa sedaj skrbi ustanovljena 
stanovanjska komisija.
Vsa ta paleta dejavnikov v občini ob 
ustrezni koordinaciji nudi občanom 
različne oblike varstva in pomoči in 
tudi preprečevanje stisk.
Zavedamo se, da so še odprta 
vprašanja, nekatera nerešena tudi s 
strani države in jih bo treba še doreči.

Predsednik Komisije za zdravstvo in 
socialno varstvo 
Zlatko SOK

Zraven novega 
zdravstvenega domav 

Cirkulanah je obnovljen 
in sodobno opremljen 

tudi zdravstveni dom v 
Gorišnici.
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Poročilo komisije za vzgojo, šolstvo in šport

omisija za vzgojo, šolstvo in šport j e 
/Vdelovala v naslednji sestavi:: 
predsednik Miroslav Soba, 
člani: Elizabeta Korenjak, Ivan 
Hemetek, Marta Čuš, Andrej Horvat 
Občina je na področju šolstva in vzgoje 
pa tudi športa dosegla zavidljive 
uspehe. Samo investiciji v šolski 
prostor sta dosegli tri četrtine milijarde. 
Nenehno pa se izboljšuje kvaliteta 
vzgojno izobraževalnega dela na obeh 
šolah. Obnovila sta se oba vrtca. Obe 
šoli imata prostorske in strokovne 
pogoje za devetletni program izo
braževanja. Kar polovica šol v 
Sloveniji še teh pogojev nima. 
Izobraževanje zahteva veliko sredstev, 
saj se vsi odgovorni zavedamo, da so 
naložbe v osnovno izobraževanje 
koristna in nujna investicija. Zahvala za 
to pa gre županu, obema ravnateljema 
in ostalim, ki so pridobili od države 70 
% investicijskega denarja. Za ostala 
sredstva pa so zaslužni vsi občani 
občine Gorišnica. Šola pa niso samo 
zidovi in inventar. Če analiziramo učni

uspeh in druge dosežke naših otrok, 
lahko ugotovimo, da izstopajo iz 
slovenskega povprečja.Torej pohvaliti 
je potrebno dobro delo učiteljev, 
nenazadnje pa tudi starše, ki so jim 
otroci prva skrb. Osnovna šola je po 
zakonu brezplačna, v praksi pa je še 
vedno visok strošek staršev in 
skrbnikov.
Da je delo v obeh šolah in vrtcih 
potekalo strokovno, imata zasluge oba 
ravnatelja. V Cirkulanah je pred 
kratkim Svet zavoda šole imenoval 
novo ravnateljico. Prepričan sem, daje 
bila izbira zelo dobra, zato ji vsi 
zaželimo mnogo uspehov.
Pomembna je povezava šole z 
okoljem. Pri nas je tako, zato tudi 
uspehi. Komisija je imela stalne stike z 
ravnateljema in svetoma obeh 
zavodov.
Visoka postavka je cena prevozov 
šolskih otrok. Komisiji in Svetu občine 
je bila vedno primarna varnost otrok. 
Priprava otrok na poklic zahteva 
kvalitetno izobraževanje in moti

vacijo. Srečanje odličnjakov z župan
om je že tradicionalno. Nekaj denarja je 
bilo namenjenega tudi za letovanje 
otrok iz materialno šibkejših družin in 
za šolo v naravi.
Naši otroci so izpostavljeni mnogim 
negativnim vplivom. Mamila med 
mladimi so prisotna tudi pri nas. Obe 
šoli veliko delata na preventivi. 
Pomembna pa je ustanovitev Lokalno 
akcijske skupine, ki jo vodi gospa 
Žalika Obran.
Komisija je sodelovala pri oblikovanju 
cen storitev v obeh vrtcih. Žal gredo 
cene vedno v isto smer. Cene 
življenjskih stroškov naraščajo, s tem 
pa postaja predšolska vzgoja vse večji 
strošek za starše.
Če gremo naprej, kamor hiti modemi 
svet, potrebe in želje ne usihajo. Vedno 
so nove in nove. Čas materialnega 
razvoja se bo v občini upočasnil, 
nastopil bo čas za duhovni razcvet. 
Predsednik:
Miroslav Šoba

Iz dela komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja
Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja je prva 
konstituirana komisija, saj jo občinski 
svet izvoli na svoji prvi seji. V 
preteklem mandatu sta delo komisije 
sooblikovala še g. Vekoslav Čagran in 
g. Ivan Hemetek. Prva izmed nalog 
komisije je bil pregled poročila 
občinske volilne komisije, na predlog 
te komisije pa je OS potrdil mandate 
svetnikov, ki se jim le-ti zdaj že počasi 
iztekajo. Delovna področja komisije 
so zlasti priprave predlogov 
kandidatov za delovna telesa (odbore 
in komisije) občinskega sveta in drage 
organe, kijih imenuje občinski svet ter 
priprave predlogov v zvezi s plačami 
ter drugimi prejemki občinskih 
funkcionarjev.
Občinski svet (OS) deluje prek 
delovnih teles, izmed katerih so 
nekatera stalna, druga pa začasna. 
Delovno področje odborov in komisij 
je izvedeno iz delovnega področja OS 
ter pravic in obveznosti članov OS. 
Zato so predsedniki komisij 
imenovani iz vrst svetnikov, ostali

člani pa so v veliki meri imenovani iz 
vrst občanov. Pri oblikovanju delovnih 
teles smo izmed številnih predlaganih 
kandidatov, ki so jih predlagale 
posamezne politične opcije, izbirali 
tiste kandidate, za katere smo ocenili, 
da imajo strokovno podlago, šele nato 
smo sledili strankarskim zahtevam. 
Delo komisije je bilo obsežno zlasti v 
prvih mesecih po konstituiranju 
občinskega sveta, saj so se takrat 
formirale ekipe za vsa delovna 
področja. Sočasno so delo komisije 
obremenjevali številni strankarski 
pritiski, saj je vsak izmed 
predlagateljev želel iztržiti čim boljši 
izkupiček v raznih, zlasti vitalnih 
delovnih telesih. Pri pripravi 
predlogov smo se pri delitvi mandatov 
v veliki meri uspeli približati razmerju, 
kot so ga posamezne opcije iztržile na 
lokalnih volitvah. Po prvih mesecih 
dela so se napetosti umirile, saj je vsa 
delovna telesa čakalo veliko dela in 
izpolnjevanja danih obljub. Znotraj 
občinskega sveta deluje 21 odborov in 
komisij. Prav prek delovnih teles lahko

sooblikuje našo lokalno skupnost širši 
krog občanov, saj v njih deluje zraven 
izvoljenih svetnikov še 53 občanov, 
tako da je v pripravo predlogov na 
posameznih delovnih področjih 
vključeno skupno 69 posameznikov. 
Doseženi rezultati na posameznih 
področjih kažejo na dobro zasedbo 
odborov in komisij, kljub temu pa smo 
med mandatom zaradi neaktivnosti 
morali zamenjati nekaj članov v 
posameznih delovnih telesih. V delo 
občine so difuzno vključeni tudi vaški 
odbori, zato je k že podanemu številu 
potrebno prišteti še 112 občanov, ki so 
aktivni v vaških odborih posameznih 
krajev.
Zahtevno področje dela komisije je 
bila priprava Pravilnika o plačah 
občinskih funkcionarjev in nagradah 
članov delovnih teles. Pri tem smo 
sledili varčnemu ravnanju s 
proračunskimi sredstvi. Število sej 
posameznih odborov kaže, da so bile 
seje dobro pripravljene in plodne, saj 
se zadeve niso reševale skozi 
večkratne sklice sestankov.



Med mandatom smo reševali sprotne 
predloge za člane svetov raznih javnih 
zavodov, katerih soustanovitelj je tudi 
občina Gorišnica. Komisija je začela 
svoj mandat z obravnavo volilnih 
vsebin. S podobnimi vprašanji se 
ukvarjamo tudi ob izteku mandata, saj 
je že za nami oblikovanje občinske 
volilne komisije, pred nami pa je še 
imenovanje elektorjev za posredne 
volitve članov državnega sveta. 
Verjamem, da je v občini razpo
ložljivih veliko stokovno usposo
bljenih in izkušenih posameznikov. V 
skrbi za boljši in lepši jutri tudi na 
podeželju jih je potrebno animirati, pa 
tudi sami morajo stopiti iz povprečja 
sokrajanov ter nuditi svoje kvalitete pri 
oblikovanju boljšega bivalnega okolja. 
Ponuja se jim možnost, da v naslednjih 
letih s svojim delom v odborih in 
komisijah doprinesejo svoj delež v 
skupnosti in v osebno zadovoljstvo.
I. H.

Poročilo odbora 
za gospbdarstvo

dbor za gospodarstvo se je v 
sestavi Jožef Kokot predsed-nik, 

Zvonko Amečič, Stanko Demikovič, 
Ivan Pintarič in Jože Petrovič, sestal 
na 12. rednih sejah odbora. Na sejah 
odbora smo usklajevali delo komisij, 
ki so ustanovljene pri našem odboru, 
in sicer:

•komisija za obrt in podjetništvo 
(predsednik Jožef Kokot),

•komisija za kmetijstvo (predsednik 
Zvonko Amečič),

•komisija za turizem (predsednik 
Stanko Demikovič), 
ter poskušali s svojimi predlogi 
zagotoviti čimveč proračunskih 
sredstev za namen za katerega je odbor 
ustanovljen. V občini se prav tako kot 
širše v gospodarstvu ubadamo s 
sledečo problematiko:

•neustrezna struktura gospodarstva 
z velikim deležem tradicionalnih 
panog,

•nizka dodana vrednost nizka kupna 
moč,

•malo novih in hitro rastočih 
podjetij,

•nizka produktivnost ni dolgo
ročnega razvojnega koncepta na 
področju tehnološkega razvoj a, 

•neustrezna prostorska politika za 
investitorje (težave pri pridobivanju 
dovoljenj za gradnje, spremembe 
namembnosti, cene lokacij), 

•pomanjkanje kapitala, bančni 
krediti dragi, pomanjkanje sredstev za 
financiranje razvoja 
Na področju turizma še posebej 
izpostavljamo probleme kot so: 

•neurejena prometna infra-struktura, 
•nestimulirana specializacija 

ponudnikov,
•nezadostna povezanost ponud

nikov in drugih subjektov (gospo
darstvo, kultura, znanost, šolstvo...), 

•nezadostna povezanost med 
strokovnjaki (odsotnost skupnih 
razvojnih projektov z dragimi, tudi 
čezmej nimi regij ami),

•preslaba tržna usmerjenost 
ponudnikov,

•skupna promocija ter trženje 
ponudbe.
Ker je naša občina kmetijsko 
orientirana, smo še posebej izpo
stavljeni problemom kot so: 

••neugodna starostna in izo
brazbena struktura na kmetij ah, 

•neustrezna zemljiška lastniška 
sestava,

•med strukturalnimi problemi 
izstopajo visok delež mešanih 
kmečkih gospodarstev,

•potrebe po pridelovalni speciali
zaciji in tržni usmerjenosti, 

•nedorečena prostorska zasnova 
vaških naselij, stihijski razvoj pode
želskih naselij, neurejeno širjenje 
gostinskih obratov na podeželje, 

•pomanjkljiva prometna poveza
nost (predvsem v Halozah),

•neurejena komunalna infra
struktura, gnojenje s kemičnimi 
sredstvi, ki onesnažujejo podtalnico, 

•premajhno sodelovanje med 
kmetijami in živilsko prehrambeno 
industrijo v regiji,

•trženje kmetijskih pridelkov, 
izdelkov in storitev (neorganiziranost 
odkupa in prodaje pridelkov, pro
izvedenih na kmetij ah),

•zaraščanje kulturne krajine, 
•nezadosten posek in slaba rea

lizacija gozdnogojitvenih del, 
•omejena finančna sredstva za 

izboljšave,
•pomanjkanje kapitala, zlasti po

manjkanja ali prenizkih sredstev za 
zagon dejavnosti na podeželju, 
premalo je pomoči posameznikom, ki 
želijo ohranjati kulturno krajino, 
uvajati nove izdelke ali storitve na 
podeželju.
Zgoraj navedene probleme smo 
poskušali blažiti z ukrepi, ki so 
razvidni iz proračunskih postav za 
obdobje 1999 - 2002. Še posebej bi rad 
izpostavil industrijsko cono Formin ter 
predloge za nove cone (Muretinci, 
Moškanjci) ter projekt namakanja 
zemljišč, ki še ni realiziran. Prav tako 
smo s sprejetim Pravilnikom o 
dodeljevanju proračunskih sredstev za 
pospeševanje razvoja malega gospo
darstva v občini Gorišnica in Pravil
nikom o dodeljevanju proračunskih 
sredstev za pospeševanje razvoja 
kmetijstva v občini Gorišnica razpisali 
zneske za kredite in subvencije v 
višini, kot je razvidno iz priloženih 
tabel.
Na tem področju čaka predstavnike 
Občine Gorišnica še kar precej dela. 
Upam, da smo v našem mandatu 
nastavili pravilno strategijo in s tem 
pogoje za nadaljnje uspešno delo, za 
kar se vsem članom odbora in komisij 
zahvaljujem.

Predsednik odbora za gospodarstvo 
Jože Kokot

1999__________ 2000__________ 2001__________ 2002 Skupaj 99 ■ 02
Proračun 30.900.321,00 80.769.747,00 118.545.252,00 23.282.852,00 253.498.172,00

kmetijstvo 12.444.166,00 64.575.198,00 101.296.029,00 11.976.952,00

Malo gospodarstvo in obrt 10.857.965,00 12.829.263,00 13.465.462,00 8.000.000,00

turizem 7.598.190,00 3.365.286,00 3.783.761,00 3.305.900,00



Ob km^CM
1999__________ 2000__________ 2001__________ 2002 Skupaj 99 - 02

Kmetijstvo 12.444.166,00 64.575.198,00 101.296.029,00 11.976.952,00

Male melioracije 3.200.000,00

subvencije 9.244.166,00 496.029,00

sredstva za kreditiranje 8.100.000,00 6.000.000,00 5.000.000,00

subvencioniranje obresti 1.800.000,00 900.000,00 900.000,00

namen, sredstva za sušo 43.270.000,00 93.078.145,00

urejanje zemljišč, 

subvencije, javna dela, 

samozaposlitev

7.775.198,00 4.200.000,00

namakalna (Form. Gajevci) 1.000.000,00

1999__________ 2000__________ 2001__________ 2002 Skupaj 99 - 02
Malo gospodarstvo in obrt 10.857.965,00 12.829.263,00 13.465.462,00 8.000.000,00

Nakup ind. cone Formin 10.857.956,00 4.342.044,00

Sredstva za kreditiranje 10.000.000,00 7.300.000,00 3.000.000,00

Subvencioniranje obresti 1.600.000,00 1.300.000,00 750.000,00

Subvencije, samozaposlitev 1.229.263,00 523.418,00

1999__________ 2000__________ 2001__________ 2002 Skupaj 99 - 02
Turizem 7.598.190,00 3.365.286,00 3.783.761,00 3.305.900,00

Sredstva za kreditiranje 1.500.000,00 2.200.000,00 1.500.000,00

Subvencioniranje obresti 550.000,00 550.000,00 300.000,00

Javna dela, subvencije, 

samozaposlitev

7.598.190,00 1.315.286,00 1.315.286,00

Poročilo komisije za kmetijstvo za obdobje od 1999 do 2000

omisija za kmetijstvo je sestavni 
del odbora za gospodarstvo pri 

svetu občine Gorišnica. Področje 
dela komisije je usmerjeno k 
razreševanju aktualne problematike 
kmetijske dejavnosti na območju 
naše občine poljedelstvo, živino
reja, vinogradništvo, sadjarstvo, reja 
drobnice, ribištvo, lovstvo ter razvoj 
drugih interesnih dejavnosti v 
posameznih panogah, ki so prav 
tako pomembne za razvoj podeželja. 
Komisija šteje sedem članov:Alojz 
Žuran, Formin, Rado Firbas, 
Moškajnci, Terezija Krajnc, 
Gajevci, Ivan Pintarič, Zamušani, 
Jožef Rožmarin, Muretinci, Boris 
Emeršič, Gradišča,Zvonko Amečič, 
Gradišča
Člani so iz večih kmetijskih branž in 
pokrivajo tudi del interesnih 
dejavnosti društev.
Člani smo na sejah, ki jih je bilo do 
danes petnajst, obravnavali aktualno 
problematiko s področja kmetijstva 
in po svojih močeh prispevali h 
kreiranju programov in zago

tavljanju potrebnih finančnih 
sredstev v okviru vsakoletnega

z problematiko v posamezni panogi 
in ugotovili s kakšnimi problemi se 
ukvarjajo neposredni kmetijski 
proizvajalci in društva.
V občini Gorišnica delujeta dve 
specializirani namakalni zadrugi, ki 
se ukvarjata z zelenjadarsko 
proizvodnjo in organiziranih sedem 
interesnih društev s področja 
kmetijstva, ki tako ali drugače 
prispevajo k ohranjanju naše 
kulturne dediščine.
V okviru finančnih možnosti, ki bi 
jih omogočil občinski proračun, smo 
izdelali posebni pravilnik za pospe
ševanje in razvoj kmetijske dejav
nosti v občini Gorišnica. Pri tem smo 
se morali prilagoditi navodilom 
MKGP RS in ga iz leta v leto 
spreminjati. Sredstva, ki smo jih 
namenili ohranjanju kmetijske 
dejavnosti so bila dodeljena na 
osnovi razpisa ali z posebnim

proračuna za njihovo izvedbo. 
Že v samem začetku smo se se:

sklepom komisije. Upravičenci so 
dobili na osnovi zahtevanih dokazil 
subvencije do višine kot j e to določal 
pravilnik.
Kako so bila sredstva razporejena je 
prikazano v tabeli. Podatki so 
okvirni in je možno majhno 
odstopanje.
Kreditna sredstva so bila namenjena 
spodbujanju ukrepov moder
nizaciji, razširitvi kmetijske pride
lave in predelave, strukturnim spre
membam na kmetiji, nakupu opre
me, plemenske živine in razvoju 
dopolnilne dejavnosti na kmetiji. 
Sredstva so se pridobivala na 
podlagi javnega razpisa z izbrano 
banko.
Precejšen delež sredstev je bil 
namenjen za pridobitev tehnične 
dokumentacije za izgradnjo 
namakalnega sistema Gorišnica 
Moškajnci. Projekt obsega cca 790 
ha zemljišč. Z razširitvijo projekta 
bo namakalni sistem zajemal 
zemljišča tudi v sosednji občini 
Markovci in občini Dornava, tako bo 
v projekt vključenih skupaj 900 ha 
zemljišč. Projekt predvideva prvo in



dejavnost 1999 2000 2001 2002

Vinogradništvo trs.cep 446.000 56.000 151.000

Razstave in sejmi 939.000 159.000 150.000

govedoreja 2.217.000

prašičjereja 1.000.000

izobraževanje 589.000 500.000 380.000

Zelenjavarstvo 3.000.000

Integrirana pridelava 500.000 800.000

čebelarstvo 188.000 250.000 200.000

Zavarovanje kmetijske pridel. 1.074.000 1.171.000

Urejanje kmetijskih zemljišč 3.213.000 2.126.000 277.000

Testiranje škropilnic 17.500 54.000 97.000

Zdravstvena prevent. - prašiči 244.000

Analiza zemlje 26.000 41.000

Elementarne nesreče -toča,suša 551.000 46.943.000 93.078.000

Vzdrževanje namakalnih sistemov 1.000.000

Apnenje tal 283.000

Izgradnja namakalnega sistema - 

projektna dokumentacija

2.537.000 3.395.000

Razni drugi prog. In društva 840.000 80.000 130.000

Kreditna sredstva 8.125.000 6.000.000

Subvenc. Obrestne mere 1.679.000 930.000

SKUPAJ 13.244.500 64.109.000 108.083.000

Sredstva iz občinskega proračuna za 

posamezno leto

12.693.500 17.166.000 15.005.000

drugo fazo izgradnje. Prva faza 
zajema ureditev črpališča in nama
kanje na cca 540 ha zemljišč. Do 
danes je projektant že dostavil vso 
potrebno dokumentacijo na sedež 
občine Gorišnica. Za pridobitev 
gradbenega dovoljenja pa je 
potrebno, da ministrstvo za kme
tijstvo pripravi in izda odredbo o 
uredbi namakanja v RS.
V komisiji za kmetijstvo smo prejeli 
veliko pisnih vlog, ki so se 
vsebinsko nanašale na sofinan
ciranje raznih programov ali prire
ditev. Vsem vlogam žal nismo mogli 
ugoditi, smo pa podprli programe 
kolikor, je bilo to v naši moči.
V obdobju, ki je za nami, so bili 
projekti občinskega sveta usmerjeni 
v izgradnjo infrastrukturnih obje
ktov, reševanju problema šolstva, 
ohranjanju kulturnih spomenikov in 
drugo.
V bodoče bo potrebno razmisliti 
kako in v kolikšni meri lahko občina 
več nakloni k ohranjanju kmetijske 
dejavnosti na našem območju. Smo 
kmetijska‘občina in tega se moramo 
zavedati. Nove tržne razmere, 
vključevanje Slovenije v Evropsko 
unijo bo še posebno vplivalo na 
bodoči razvoj in obstanek kmetij. Za 
reševanje razmer bo potrebno pri
praviti ustrezne razvojne programe 
in vključiti strokovni kader. To bo 
seveda narekovalo rezervacijo 
večjih finančnih sredstev. V

programu prestrukturiranja naših 
kmetij pa je seveda največ odvisno 
od vsakega posameznika, ki se 
ukvarja s kmetijsko dejavnostjo. 
Ugotavljamo da bi tudi država 
morala omogočiti z bolj življenj
skimi predpisi uvajanje novih 
dopolnilnih dejavnosti na kmetiji 
(predvsem v prehodnem obdobju). 
Odprava administrativnih ovir za

registracijo dejavnosti bo ena 
pomembnih nalog v prihodnje, le 
tako bomo omogočili posameznikom 
preživetje na manjših kmetijah, ki so 
naša značilnost in se izognili 
večjemu številu nezaposlenih oseb, 
ki so že danes v veliko breme družbe.

Predsednik komisije 
Zvonko Amečič

Poročilo odbora za plan in razvoj občine Gorišnica za obdobje 1999- 2000

etčlanska ekipa Odbora za plan in 
razvoj v sestavi: Davorin Kelenc 

predsednik, člani Stanislav Vojsk, 
Vekoslav Čagran, Marjan Zebec in 
Ruža Brlek, seje sestala na devetih 
sejah.
Glede na zelo široko področje in 
finančno velike projekte, smo si 
začrtali naslednje smernice:

•v letu 1999 nadaljevati s projekti, 
ki so bili začrtani v prejšnjem 
mandatu (končanje vodovoda, 
pločnika Moškanjci, cest v 
Gradiščih, Paradižu, Gruškovcu 
Stajak...),

•za obdobje 2000 - 2003 izvesti 
modernizacije in preplastitve cest v 
občini Gorišnica,

•pripraviti smernice za izgradnjo 
kanalizacije in pričeti z izgradnjo le 
te v Gorišnici in Cirkulanah, 

•zavarovati vse nezavarovane 
železniške prehode v občini,

•v okviru finančnih zmožnosti 
vzdrževati infrastrukturne objekte in 
primemo skrbeti za zimsko službo, 

•začeti s spremembo in dopol
nitvijo prostorskega plana občine.
Za uresničitev teh smernic smo v 
občini za obdobje 1999 - 2002 po

posameznih področjih opravili 
naslednja dela in za njih porabili 
naslednja finančna sredstva. Oboje 
j e prikazano v tabelil.

A KOLEKTIVNA KOMUNALNA 
RABA
Na tem področju je občina zraven 
vzdrževanja in urejanja pokopališč 
in urejenosti vasi, sofinancirala še 
novih šest trafopostaj, izvedbo dveh 
čistilnih naprav, delno ureditev 
kanalizacije v vasi Gorišnica 
(možnih 30 priključkov), izvedbo 
sekundarnega voda kanalizacije v



Ob iitvhCtA 'Th&hjUfa
Tabela 1

1999 2000 2001 2002 SKUPAJ 99-02
KOLEKTIVNA KOMUNALNA RABA 16.250.444,00 40.021.895,00 60.838.224,00 57.700.000,00 174.810.563,00
Vzdrževanje pokopališča 4.074.803,00 9.277.858,00 5.111.756,00 3.700.000,00 22.164.417,00

Transformatorska postaja 1.200.000,00 900.000,00 1.500.000,00 1.500.000,00 5.100.000,00

Vzdrževanje jav. Razsvet. in tokovina 6.093.424,00 7.844.405,00 8.848.053,00 7.000.000,00 29.785.882,00

Urejanje okolja 3.102.277,00 4.117.205,00 6.909.097,00 2.000.000,00 16.128.579,00

Vodarina Ivanec 1.779.940,00 1.129.359,00 1.158.050,00 0,00 4.067.349,00

Projekt čistilna, študija za kanalizacijo 0,00 1.500.000,00 1.500.000,00

Kanalizacija Gorišnica 2.477.223,00 31.963.097,00 15.000.000,00 49.440.320,00

Čistilna Cirkulane 14.275.845,00 4.298.735,00 2.000.000,00 20.574.580,00

Kanalizacija Cirkulane 1.049.436,00 25.000.000,00 26.049.436,00

1999 2000 2001 2002 SKUPAJ 99-02
INDIVIDUALNA KOMUNALNA RABA 56.333.00000 90.121.690,00 41.564.422,00 3.000.000,00 191.019.112,00
Mrliška vežica Cirkulane 569.120,00 0,00 0,00 569.120,00

Vodovod Bori - Zavrč 1.085.955,00 0,00 0,00 0,00 1.085.955,00

Vodovod Zamušani - Tibolci 60.728,00 4.913,00 0,00 0,00 65.641,00

Mrliška veža Gorišnica 5.016.177,00 57.882.709,00 3.100.891,00 65.999.777,00

Vodovod Pristava-Slatina-Mali Okič 15.656.286,00 40.591,00 0,00 0,00 15.696.877,00

Povezovalni vodovod Gruškovec 557.473,00 12.209.814,00 18.168.845,00 0,00 30.936.132,00

Pločnik Moškanjci-Gorišnica 5.447.531,00 0,00 0,00 0,00 5.447.531,00

Zapornice in vzdrževanje prehodov 4.976.396,00 553.641,00 0,00 0,00 5.530.037,00

Nadvoz Zamušani 17.580.344,00 15.502.410,00 13.180.622,00 0,00 46.263.376,00

Jama Gajevci 156.378,00 114.240,00 0,00 0,00 270.618,00

Domača lekarna 197.853,00 36.520,00 0,00 0,00 234.373,00

Stroški pob. kom. Prisp. in str. priklopa 458.726,00 3.776.852,00 7.114.064,00 0,00 11.349.642,00

Pokopališče Cirkulane 1.500.000,00 1.500.000,00

Pokopališče Gorišnica 1.500.000,00 1.500.000,00

Prečrpalnica Dolane 4.000.000,00 4.000.000,00

Inv. vzdrž. in izboljšave 570.033,00 570.033,00

1999 2000 2001 2002 SKUPAJ 1999 -
2002

CESTNA DEJAVNOST 67.522.844,00 93.843.219,00 141.264.095,00 51.800.000,00 354.430.158,00
Sredstva vaških odborov

Redno vzdrž. Lokalnih cest

Investicijsko vzdrž. krajevnih cest

Študije, načrti, invest. nadzor

Zimska služba

Plazovi

12.115.463.00

14.152.591.00

26.013.165.00

5.545.392.00

5.606.817.00

4.089.416.00

11.516.589.00

32.753.811.00

49.572.819.00

8.646.712,00

22.820.676,00

109.796.707,00

0,00

8.000.000,00

25.800.000. 00

18.000. 000.00

0,00

40.278.764.00

95.527.078.00 

203.382.691,00

5.545.392.00

5.606.817.00

4.089.416.00

1999 2000 2001 2002 SKUPAJ 99 - 02:

KOLEKTIVNA KOMUNALNA RABA 
INDIVIDUALNA KOMUNALNA RABA 
CESTNA DEJAVNOST

16.250.444.00 

56.333.000,00

67.522.844.00

40.021.895.00

90.121.690.00

93.843.219.00

60.838.224.00

41.564.422.00 

141.264.095,00

57.700.000. 00 

3.000.000,00

51.800.000. 00

174.810.563.00
191.019.112.00
354.430.158.00

SKUPAJ: 140.106.288,00 223.986.804,00 243.666.741,00 112.500.000,00 720.259.833,00



Tabela 2
Naziv Dolžina m Znesek Leto Opomba

1. FORMIN (ob kanalu) 1190 m 4.000.000,00 (iz pločnika) 1999 preplastitev

2. GRUŠKOVEC (Stajak) 320 m 3.500.000,00 1999

3. DOLANE (Zebec) 775 m 6.000.000,00 1999

4. GRADIŠČA (mimo Petroviča) 870 m 8.500.000,00 1999

5. GRADIŠČA (Zmazek) 100 m 1.000.000,00 1999

6. POHORJE (Žumbar) 130m 1.700.000,00 1999

7. MEJE 1540 m 35.000.000,00 1999

8. PARADIŽ (med zg. in sp.) 1800 m 16.000.000,00 1999

9. TIBOLCI (mimo Valenka) 1330 m 9.000.000,00 2000 preplastitev

10. ZAMUŠANI (Vozlič) 150+ 112 m 2.200.000,00 2000

11. ZAMUŠANI (gasilski dom) 270 m iz nadvoza 2000 preplastitev

12. ZAMUŠANI (vrh) 932 m 5.000.000,00 2001 preplastitev

13. GORIŠNICA (Lesar) 245 m 4.000.000,00 2000

14. GORIŠNICA (Valenko) 350 m 1.700.000,00 2001 preplastitev

15. PRISTAVA (Golc) 143 m 1.100.000,00 2000

16. PLEŠIVICA 1250 m 8.400.000,00 2000 preplastitev

17. BREZOVEC 2180 m (I. faza

_J

24.000.000,00 + 5.000.000,00 zemeljska 

dela, tampon

2000

18. TIBOLCI (od Cvetka naprej) 635 m 3.000.000,00 2001 preplastitev

19. TIBOLCI ( proti Čagranu ) 398 m 2.100.000,00 2001 preplastitev

20. GORIŠNICA (Zupanič) 80 m 600.000,00 2000

21. CUNKOVCI (proti žel. postaji) 660 m 4.400.000,00 2000

22. VELIKI VRH (proti Ribeku) 280 m 3.200.000,00 2000

23. MOŠKANJCI 1100 1.900.000,00 (ostalo iz nadvoza) 2000 preplastitev

24. ZAMUŠANI (Kolenko) 260 m 1.400.000,00 2001

25. CIRKULANE (Bratušek) 110 m 600.000,00 2001

26. MOŠKANJCI (Letališče) 470 m 2.600.000,00 2001 preplastitev

27. TIBOLCI (do Tašnerja) 525 m 4.600.000,00 2001

28. ZAGOJIČI (proti Sobetincem) 540 m 4.600.000,00 2001 preplastitev

29. ZAGOJIČI 128 m 700.000,00 2001 preplastitev

30. VELIKI VRH ( Sv. Ana) 1050 m 8.500.000,00 2001

31. BREZOVEC (II. Faza ) 2015 m 22.000.000,00 2001

32. SLATINA (mimo Žula 
)+POHORJE (Špeta)

840 m + 1145 m 17.500.000,00 2002

33. GRADIŠČA (skozi gozd) 1000 m 8.400.000,00 2001 preplastitev

34. PLOČNIK (parkirišče) 670 m 33.000.000,00 2002

Cirkulanah (možnih 100 priključ
kov).
Za nadaljnjo izgradnjo kanalizacije v 
občini je podpisana pogodba z KP 
Ptuj, kjer je predvideno, da skupaj s 
sosednjimi občinami sodelujemo pri 
pridobitvi mednarodnih sredstev. 
Izdelan je idejni načrt za kanali
zacijo.

B INDIVIDUALNA 
KOMUNALNA RABA 
V tem obdobju se nam je uresničila 
želja, da se lahko vsa gospodinjstva 
priključijo na vodovodni sistem. 
Zgrajena je bila mrliška vežica z 
zunanjo ureditvijo v Gorišnici, 
zgrajen je bil nadvoz v Zamušanih, 
ki ga je v višini 164 mio Sit

sofinancirala država. Zgrajene so 
bili železniške zapornice v 
Moškanjcih in Zamušanih.

C CESTNA DEJAVNOST 
Na področju cestne dejavnosti je 
občina zraven sredstev, ki jih je 
porabila za vzdrževanje cest in 
objektov, modernizirala in pre-



01 tuvhtM

plastila ceste in odseke, ki so 
prikazani v tabeli 2
V tem letu bomo preplastili še krajši 
odsek ceste v Zagojičih in Zamu- 
šanih in uredili cesto v Forminu pri 
industrijski coni.

Č PROSTORSKI PLAN 
Spremembe in dopolnitve pro
storskega plana občine Gorišnica: 
Občina je pristopila k spremembam 
in dopolnitvam prostorskega plana 
proti koncu leta 2000. Sprejemal se 
je dvofazno. Prioriteta seje dala hitri 
cesti Gl 2, zraven pa smo zajeli še 
čistilno napravo Cirkulane. Sklep 
vlade za prvo fazo smo prejeli 3.4. 
2001.

V drugi fazi smo reševali projekte, 
in sicer:

•transportna cona Moškanjci, 
•transportno stanovanjska cona 

Muretinci,
•obrtna cona Moškanjci, 
•skladiščno gradbena cona 

Muretinci,
•šport rekreacija Moškanjci (2 x), 
•sanacija divjih odlagališč in

gramoznic,
•komunalno čistilne naprave, 
•ribnik v Paradižu,
•atletski stadion Cirkulane, 
•območja varovanja naravne 

dediščine,
•območja varovanja kulturne 

dediščine,
•individualne pobude občanov. 

Skupaj je bilo vloženih 192 ponudb. 
Pozitivno je bilo rešenih 136 ali 71%, 
kar je velik uspeh. Potrjeni so bili 
tudi vsi projekti, tako da se za razvoj 
občine ni treba bati.
Pogoj za izvedbo vseh teh projektov 
pa je izvedbeni akt in to PUP 
(prostorsko ureditveni pogoji). 
Program sprememb in dopolnitev 
PUP-a je bil že sprejet in objavljen. 
Potrebno bo čimprej zbrati ponudbe 
in izvajalce. Ta postopek bo 
predvidoma izveden do konca junija 
prihodnjega leta.

Odbor je sodeloval tudi pri pripravi 
naslednjih odlokov:

•ODLOK O NAČINU OPRA
VLJANJA GOSPODARSKE JAV
NE SLUŽBE RAVNANJA S 
KOMUNALNIMI ODPADKI 

•ODLOK O REŽIJSKEM 
OBRATU.

Kljub vsemu opravljenemu del, pa 
se zavedamo, da je ostalo še veliko 
neopravljenega dela. Pri cestni 
dejavnosti sta zaradi finančnih 
zadev (izgradnja šole) izpadli 
planirani cesti preplastitev magi
stralne ceste Muretinci in moder
nizacija ceste Mali Okič Slatina 
Pristava, ki sta zajeti v načrtu 
razvojnih programov občine 
Gorišnica za leto 2003.

Vsem članom odbora se zahva
ljujem za opravljeno delo, novemu 
sestavu odbora pa želim v na
slednjem obdobju mnogo uspeha pri 
delu.

Predsednik Odbora za plan in razvoj: 
Davorin Kelenc•ODLOK O UREDITVI ZIMSKE 

SLUŽBE,

Poročilo sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Gorišnica

roti koncu polovice tega mandata 
je bil ustanovljen tudi Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu pri občini GORIŠNICA. Na 
seji občinskega sveta je bil sprejet 
tudi odlok o delu tega sveta in po 
katerem usmerja svoje delo.
Precej pozornosti se je namenjalo 
predvsem za varnost naših otrok na 
območju občine Gorišnica in sicer v 
OŠ Gorišnica ter OŠ Cirkulane. 
Izvajale so se predvsem preventivne 
naloge ob začetku šolskega leta, kjer 
je ta preventiva bila nekoliko bolj 
poudarjena in se je pozneje pove
zovala skozi celo leto. Ta preventiva 
se je najbolj izražala v reklamnih 
materialih, ki smo jih dobivali iz 
SZPVVCP RS, ter ta reklamni in 
opozorilni material razdelili med 
osnovnošolske otroke, ter pobar
vanke katere smo razdelili v oba 
vrtca, ter tako opozarjali in pou
čevali otroke o dogodkih s katerimi 
se lahko srečujejo vsak dan. Moram

poudariti, da je odziv v šolah bil 
različen, saj so zelo resno tematiko 
obravnavali v OŠ Cirkulane, kjer se 
tudi redno udeležujejo tekmovanj 
KAJ VEŠ O PROMETU, nekoliko 
manj pa v OŠ Gorišnica. Po obisku 
pri ravnatelju šole so določili drugo 
predstavnico v naš svet tako, da 
sedaj upamo tudi na boljši odziv iz 
OŠ Gorišnica.
Menim, da imamo na našem obmo
čju občine kar dobro zagotovljeno 
varnost, kar nam omogoča naša 
infrastruktura, če samo omenim: 
nadvoz Zamušani, zapornice 
Zamušani, Moškanjci, pločniki 
Moškanjci - Gorišnica, zraven tega 
pa imamo organiziran še šolski 
prevoz z avtobusi.
Okolice naših šol smo zaščitili z 
dodatnimi prometnimi znaki, ter 
omejitvami hitrosti. Moram pouda
riti, da pa je glavni nosilec vseeno 
Mejna policija Zavrč, ki je za
dolžena za naše območje in

smatram, da ima dokaj dobro 
zastavljene preventivne akcije, kijih 
izvajajo na našem območju.
V zadnjem času se pojavljajo 
določena vprašanja glede varnosti 
otrok na avtobusnih postajališčih po 
vaseh ter težavah zaradi hitrosti na 
območju OŠ Cirkulane, ki pa mislim 
da bo komisija v svojem mandatu še 
preverila ter uredila, v kolikor ne 
bodo preveč posegale v poračun 
občine, kije letos zelo okrnjen.

Predsednik SZPVCP občine 
Gorišnica
Stanislav RIŽNAR l.r.



Iz dela komisije za vloge in pritožbe

redsednik Igor Horvat, svetnik 
SLS

Komisijo za vloge in pritožbe sta v 
iztekajočem mandatu sooblikovala 
še g. Janko Ivanuš in g. Stanko 
Demikovič. Vloge, katerih vsebine 
so se nanašale na delo po področjih, 
so bile posredovane neposredno na 
pristojne komisije, ostale vloge in 
pritožbe pa so bile posredovane na to 
komisijo.
Delo komisije je zajelo zlasti vloge 
za oprostitve in pritožbe zoper 
izvajanje sprejetih odlokov. Slabo 
socialno stanje nekaterih občanov je 
v posameznih primerih narekovalo 
vlaganje pritožb za odpis oziroma 
oprostitev plačila določenih 
prispevkov. Tu so primeri ko so

bodisi podpisali pristopne pogodbe, 
a so se tekom plačevanja socialne 
razmere bistveno spremenile, bodisi 
je šlo za prenos obveznosti na druge 
naslovnike. Vloge za oprostitev 
obveznosti so prihajale tudi iz 
naslova izvajanja sprejetih odlokov. 
Člani komisije smo ugotavljali, da 
gre v nekaterih primerih za poskuse 
izmikanja sprejetih obveznosti, zato 
so bile prenekatere vloge zavrnjene. 
V številnih primerih pa so prek vlog 
opozarjali na težke socialne stiske 
nekaterih občanov, vloge le teh pa so 
bile ugodno rešene. Ugotavljali smo, 
da bi se občani lahko v večjem 
obsegu posluževali možnosti vla
ganja vlog in pritožb ter prek tega 
instrumenta reševali posamezne

Poročilo komisije za požarno varnost in Civilno zaščito

odročje požarnega varstva in 
zaščite pred naravnimi in drugimi 

nesrečami je v občini Gorišnica 
urejeno s pogodbo med občino in 
Gasilsko Zvezo Gorišnica, ki jo 
sestavlja devet prostovoljnih 
gasilskih društev. Civilna zaščita je 
organizirana v občinskem štabu, 
vodi ga poveljnik, ki gaje imenoval 
župan.
Komisija je, v sodelovanju s 
poveljnikom CZ ter predsednikom 
in poveljnikom GZ, pripravljala in 
spremljala aktivnosti in izvajanje 
planov.
V letu 2002 sta se GZ in CZ preselili 
iz pritličja v prvo nadstropje na 
vzhodni strani občinske stavbe v 
Gorišnici. V Gorišnici in v Cirku
lanah sta bila urejena prostora za 
potrebe skladišča CZ.
Gasilci vsako leto načrtujejo 
izobraževanja. Tečaji za special
nosti, kot so vodje enot, za nosilce 
dihalnih aparatov, so običajno na Igu 
pri Ljubljani in tudi trajajo več kot en 
dan. Gasilska zveza ima tudi 
dovoljenje za izvedbo nekaterih 
tečajev, saj ima za to usposobljene 
predavatelje.
Gasilska zveza vsako leto prireja

Dan gasilcev, kjer pokažejo gasilci 
svojo pripravljenost in znanje na 
večji vaji. Lani je ob Dnevu gasilcev 
bil razvit tudi prapor Gasilske zveze. 
Gasilska društva so aktivna tudi na 
tekmovalnem področju, saj se redno 
uvrščajo na regijska in državna 
tekmovanja. Letos sta si pravico 
nastopa na državnem tekmovanju 
priborili kar dve ekipi.
V okviru Gasilske zveze so aktivni 
tudi veterani, ženske in mladina. 
Letos je bil z mladimi gasilkami in 
gasilci tridnevni tabor na gradu Bori. 
Aktivnost gasilk pa lepo dopolnjuje 
ženski pevski zbor GZ, medtem ko 
imajo veterani tradicionalno srečanje 
ob Dnevu gasilcev. Vsi gasilci pa se 
na god sv. Florjana organizirano 
udeležijo tudi sv. maše.
V zadnjih letih smo vzpostavili 
sistem za obveščanje ŽARE, ki je 
enoten za vso državo. To pomeni, da 
smo zamenjali radijske postaje 
mobilne in ročne. Vsako leto opremo 
dopolnjujemo, predvsem z ročnimi 
radijskimi postajami in pozivniki, s 
katerimi nismo opremljeni v 
zadostnem številu.
Število požarov j e vsako leto visoko. 
Samo letos so v naši občini gasilci

pereče obveznosti in v nekaterih 
primerih usklajevali nejasnosti in 
razhajanja.
Podpisane pogodbe in sprejeti odloki 
so zapisane črke na papirju, komisija 
pa je tista, ki mora v izrednih situ
acijah dodati človeško plat pred
pisov. Situacije so v posameznih 
primerih narekovale pogled iz 
drugih zornih kotov in vodile v 
ugodno rešitev posameznih pri
merov. Na drugi strani pa smo dolžni 
spoštovati sprejeta pravila, ki ne 
dovoljujejo izigravanja in izogibanja 
obveznostim, ki so sprejete v dobro 
celotne skupnosti.

Igor Horvat

intervenirali na petindvajsetih 
požarih. Gasilci so bili v največ 
primerih aktivirani po sistemu tihega 
alarmiranja, prek Centra za 
obveščanje na Ptuju.
Štab CZ redno opremlja enote z 
najnujnejšo opremo. Enote so 
aktivne na področju izobraževanja in 
tudi na tekmovanjih.
V zadnjih dveh letih tako GZ kot CZ 
nista dobavili nove ali nadomestili 
stare opreme po dolgoročnih planih.
V letu 2002 pa z zelo omejenimi 
finančnimi sredstvi ni bilo možno 
izpeljati niti najnujnejših obve
znosti. Zamujeno bo potrebno 
nadoknaditi v naslednjem letu.
Prav tako bo potrebno več sredstev 
nameniti za sistem alarmiranja in 
obveščanja in nabavo večje opreme. 
Za reševanje ob nekaterih nesrečah 
tudi nimamo ustrezne opreme ali pa 
je zastarela.
Za primeren standard zaščite in 
reševanja ob naravnih ali drugih 
nesrečah, bo potrebno v občini v 
naslednjih letih nameniti posebno 
pozornost. Prostovoljci v štabu CZ 
in gasilskih društvih so vedno bili in 
bodo pripravlj eni za delo.

Predsednik komisij e:
Stanko Vojsk
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Poročilo komisije za elementarne nesreče

kratkih besedah bi opisal delo 
komisije za elementarne nesreče 

v tem štiriletnem obdobju. Ob 
prejemu dela te komisije sem 
poudaril, da ne bi bilo dobro, da se ta 
komisija velikokrat sestaja, saj bodo 
teme, ki bodo obravnavane na 
komisiji morda neprijetno vplivale 
na razvoj občine, pa čeprav bomo v 
nadaljnem poročilu videli, da pa 
vedno le ni tako.
Komisija se je v tem štiriletnem 
obdobju ukvarjala predvsem in samo 
s sušo, ki nam zadnja leta greni 
življenje v naši občini, ki je zelo 
kmetijsko usmerjena. Tako nas je 
leta 2000 zajel prvi val suše, ki je za 
sabo pustila zelo klavrno stanje na 
naših poljih, sadovnjakih in 
vinogradih, saj nam je na določenih 
območjih uničila pridelek do 90 %. 
Komisija je takoj pristopila k 
zbiranju prijavljene škode na kar 
smo opravili ogled oškodovanih 
površin, ki so bile prijavljene do 30. 
6. 2000. Do predvidenega roka seje 
prijavilo 776 oškodovancev, ki so 
prijavili škodo na 2156 HA površin. 
Komisija si je ogledala stanje na 
terenu ter s pomočjo kmetijsko- 
svetovalne službe ocenila škodo, ki 
je nastala in sicer v višini
314.110.037,00 SIT. To oceno smo 
podali državni komisiji vlade RS, ki 
pa je celotno škodo zmanjšala za caa 
30 %, ter izločila vse oškodovance, 
katerih škoda je bila manjša kod 
30%.
Nadalje je bilo potrebno posredovati 
sanacijske programe na podlagi 
katerih j e bila sanirana nastala škoda 
in po katerih so bila dodeljena 
nepovratna sredstva. V prvih dveh 
programih so bili upoštevani 
oškodovanci, ki so prijavili škodo do 
30. 6. 2000, v tretjem, četrtem in v 
programu suša 2000 pa so se 
upoštevali oškodovanci, ki so se 
prijavili do 31. 8. 2000 vključno s 
prejšnjimi, tako da je bilo končno 
prijavljenih 849 oškodovancev, ki so 
skupno prijavili 2292 HA poško
dovanih površin.
Po sklepu vlade RS je naša občina

prejela akontativna sredstva v 4 
akontacijah ter končni obračun, in 
sicer:
-z dne 9. 10. 2000 prvo akontacijo v
višini 20.817.052.ooSIT
-z dne 13. 10. 2000 drugo akontacijo
v višini 25.696.939,ooSIT
-z dne 8. 5. 2001 tretjo akontacijo v
višini 31.005.152,ooSIT
-z dne 24. 9. 2001 četrto akontacijo v
višini 25.862.781,ooSIT
-z dne 16. 11. 2001 obračun v višini
36.210.211,ooSIT
Tako da je naša občina dobila
povmjme škode v višini
139.592.136,00 SIT.
Prav tako pa je za leto 1999 prejela 
sredstva v višini 429.729,00 sit 
Po pridobljenih sredstvih j e komisija 
pripravila razdelitev, ki je bila 
izvršena na ocenjeno škodo po 
posameznih KO, ter razdeljena 
proporcionalno na verificirano 
škodo. Po sklepu komisije so bili 
izdani dobropisi, ki so jih lahko 
oškodovanci koristili na različnih 
prodajnih mestih. S tem pa smo 
nekako skušali zagotoviti, da je bil 
namenjen denar izkoriščen in 
porabljen za sanacijo in odpravo 
posledic suše, kije nastala.
Pa čeprav še ni bila v celoti 
odpravljena in sanirana posledica 
suše iz leta 2000, seje slednja v letu 
2001 ponovno pojavila. Ponovno 
smo pristopili k zbiranju upra
vičencev, ki jih je suša prizadela. 
Postopki so bili enaki kot v letu 
2000, razen plačila, ki sedaj 
prihajajo direktno na upravičenca. V 
letu 2001 se je prijavilo 624 
upravičencev. Pri tem moram 
poudariti, da je državna komisija 
opravila kontrolo o upravičenosti teh 
vlog in v letu 2000 ni imela nobenih 
pripomb, v letu 2001 pa je bilo 
ugotovljeno, da posamezniki niso 
pravilno prijavljali škode za 
posamezne kulture, saj so prijavljali 
kulture, ki jih niso imeli na 
določenem območju posejanih. Tako 
da je državna komisija pregledala 
vloge in izdala 604 odločbe. Od teh 
604 odločb jih je bilo 236 zavrnjenih,

s pojasnilom, da niso upravičeni do 
povračila škode(premajhne po
vršine, prijavljena druga kultura, 
premajhna škoda...). Med prija
vljenimi je izpadlo 20 upravičencev, 
ki pa niso imeli popolne doku
mentacije. Tako da je dobilo po
vrnjeno škodo 368 upravičencev, 
kateri pa so dobili denarna sredstva 
nakazana direktno na njihove 
račune, tako da občina ni imela 
pregleda nad temi sredstvi. Na eni 
izmed svojih sej, ki jih je imela 
komisija je sprejela pomemben 
sklep, in sicer za področja kjer je 
urejen namakalni sistem, ter se glasi: 
»Da se območja, ki so pod 
namakalnimi sistemi ne bodo več 
upoštevala za upravičenost 
dodelitve sredstev, ki bodo 
namenjena za odpravo suše.«
Na koncu še moram poudariti ter se 
iskreno zahvalit vsem delavcem 
zaposlenim v občinski upravi, saj jim 
je naša komisija zadala veliko dela, 
ki so ga pravočasno opravili, ter 
posredovali vse potrebne podatke v 
predpisanih rokih. Zato se jim v 
imenu komisije še enkrat lepo 
zahvaljujem.
Vsi podrobnejši podatki pa so 
shranjeni v arhivu Občine Gorišnica.

Predsednik komisije za elementarne 
nesreče pri občini Gorišnica 
Stanislav Rižnar



Poročilo o delu komisije za pogrebne zadeve Gorišnica in Cirkulane za obdobje 1999 - 2002

občinski svet je imenoval dve 
l/komisiji za pogrebne zadeve, in 
sicer:
Komisija za pogrebne zadeve 
Gorišnica, ki jo sestavljajo:
Vekoslav ČAGRAN, Tibolci 22, 
predsednik komisije in člani:
Marija ARNEJČIC, Gorišnica 37, 
Janko BEZJAK, Gajevci 17 b,
Franc IVANUŠ, Cunkovci 2 a,
Vlado KELENC, Formin 32 b, 
Komisija za pogrebne zadeve 
Cirkulane, ki jo sestavljajo 
Jožef KLINC, Cirkulane 39, 
predsednik komisij e in člani:
Majda JURGEC, Medribnik 22,
Ruža BRLEK, Brezovec 11 č,
Miro LESJAK, Cirkulane 68 a,
Franc KORENJAK Meje 18 b,
Člani komisij so se sestajali na sejah 
vsake komisije in na skupnih sejah, 
kjer so dorekli o vzdrževanju 
pokopališča in mrliške vežice, cene 
storitev na pokopališču (vežica, 
govori, zastavonoša, ozvočenje), 
določili letno višino vzdrževanja 
pokopališča, ki ga plačujejo vsi 
najemniki grobnih parcel, v začetku 
mandata so določili ceno za najem 
grobnih parcel,...
Člani komisije so si na začetku 
mandata pripravili 4 letni plan, ki se 
žal zaradi pomanjkanja sredstev ni v 
celoti realiziral. Tako je v planu bilo 
tudi tlakovanje poti na obeh 
pokopališčih, ki se žal ni realiziralo. 
Na pokopališču v Gorišnici se je v 
letih 1999 2002:

•zgradila nova mrliška vežica, ki je 
bila predana svojemu namenu 1. 
novembra 2000,

•uredila okolica ob vežici,
•saniral zid ob pokopališču,
•uredilo ozvočenje na pokopališču, 

ki se uporablja ob pogrebih,
•pripravil novi del pokopališča, 
•odkupilo zemljišče za vežico in 

zemljišče za cesto in parkirne prostore, 
•izvajalo tekoče vzdrževanje 

pokopališča,
•uredila razsvetljava do in na 

pokopališču.
Na pokopališču v Cirkulanah se je v 
letih 1999 2002:

•dokončala mrliška vežica, kije bila

predana svojemu namenu 1. novembra 
1998,

•uredila okolica ob vežici,
•uredila razsvetljava in ozvočenje na 

pokopališču,
•odkupilo zemljišče pred poko

pališčem in uredil parkirni prostor, 
•izvajalo tekoče vzdrževanje 

pokopališča.

Pripravljeno poročilo prikazuje 
delovanje komisije po letih, in sicer:
LETO 1999
V letu 1999 so člani komisije: 

•razpravljali o vzdrževalcu poko
pališča Cirkulane in Gorišnica. Na 
začetku leta se pridobijo ponudbe o 
vzdrževanju pokopališča, člani 
komisije pa na skupni seji izberejo 
najugodnejšo ponudbo,

•odločili so se za sanacijo zidu na 
pokopališču in začeli zbirati ponudbe, 

•razpravljali o ceni uporabe mrliške 
vežice v Gorišnici in Cirkulanah, 

•razpravljali o plačilu govornikov in 
zastavonošev

•razpravljali o vzdrževanju poko
pališča v Gorišnici in v Cirkulanah za 
leto 1999

•razpravljali o najemu grobne 
parcele

•priprave na gradnjo vežice;
•dorekli, da se na željo svojcev 

umrlega postavi na pogrebu (na 
pokopališču) ozvočenje.
LETO 2000
V letu 2000 so člani komisije 
razpravljali:

•o višini najema grobnih parcel in 
podaljšanju pogodb o najemu grobnih 
parcel za naslednjih 5 let (obdobje 1.1. 
2000 do 31.12.2004),

•o višini vzdrževanja pokopališča za 
leto 2000,

•o vzdrževalcu pokopališča Cir
kulane in Gorišnica,

•o gradnji vežice v Gorišnici in 
ureditvi okolice.
LETO 2001
V letu 2001 so člani komisije 
razpravljali:

•o ceni uporabe mrliške vežice v 
Gorišnici in Cirkulanah, in sicer 

•o plačilu govornikov in zastavonoše 
•o vzdrževanju pokopališča v 

Gorišnici in v Cirkulanah za leto 2001

•o vzdrževalcu pokopališča 
Cirkulane in Gorišnica.
LETO 2002
V letu 2002 so člani komisije 
razpravljali:

•o vzdrževanju pokopališča v 
Gorišnici in v Cirkulanah za leto 2002: 

višina vzdrževanja pokopališča 
Gorišnica in Cirkulane za leto 2002 
je bila 4.500,00 Sit,
•o ceni pokopa v skulpturo s križi. 
Pokop stane 50.000 Sit. Med 
mizama (za rože in sveče) se bo 
položila marmorna plošča, kamor 
se bodo zapisovala imena 
pokopanih;

•da se prične z oddajanjem grobnih 
parcel v najem na novem delu 
pokopališča, v primeru da nimajo 
groba na starem delu;

•da se prestavi spomenik borcev na 
novi del pokopališča, v kolikor 
zunanja ureditev šole predvideva 
prestavitev spomenika;

•o vzdrževalcu pokopališča Cir
kulane in Gorišnica.:

pokopališče in mrliško vežico v 
Gorišnici vzdržuje in ureja Cvet
ličarna Lilija (g. Stanko Amejčič), 
pokopališče in mrliško vežico v 
Cirkulanah vzdržuje in ureja g. 
Anton Forstnarič;

•ureditev novega brezžičnega 
ozvočenj a na pokopališču v Gorišnici 
.Finančni pregled v letih od 1999 do 
2002 je podan v tabeli na naslednji 
strani.
V letu 2002 je v proračunu 
planiranih sredstev 1.500.000,00 Sit 
za nakup zemljišča ob pokopališču v 
Gorišnici.
Vsem članom obeh komisij se 
zahvaljujeva za opravljeno delo in 
sodelovanje, novi komisiji pa želiva 
uspešno delo.

Pripravila:
Vekoslav ČAGRAN, predsednik 
Komisije za pogrebne zadeve 
Gorišnica
Jožef KLINC, predsednik Komisije 
za pogrebne zadeve Cirkulane
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PRIHODKI 1999 2000 2001 2002 SKUPAJ

vzdrževanje pokopališča Gorišnica 1.955.705,50 2.324.344,00 2.861.510,50 2.716.089,00 9.857.649,00

vzdrževanje pokopališča Cirkulane 1.684.000,00 1.856.394,87 2.461.514,00 2.171.497,00 8.173.405,87

Najem vežice Gorišnica 63.469,50 192.000,00 270.000,00 294.000,00 819.469,50

Najem vežice Cirkulane 106.000,00 132.000,00 116.000,00 162.000,00 516.000,00

Najem grobov Gorišnica 51.643,30 2.632.330,00 74.670,00 21.400,00 2.780.043,30

Najem grobov Cirkulane 34.657,30 2.316.266,50 79.200,00 4.092,00 2.434.215,80

SKUPAJ 3.895.475,60 9.453.335,37 5.862.894,50 5.369.078,00 24.580.783,47

ODHODKI VEŽICA 1999 2000 2001 2002 SKUPAJ

Vežica Cirkulane 569.119,64 / / / 569.119,64

Vežica Gorišnica 5.016.177,39 57.882.708,71 3.100.890,53 / 65.999.776,63

SKUPAJ 5.585.297,03 57.882.708,71 3.100.890,53 / 66.568.896,27

ODHODKI 1999 2000 2001 2002 SKUPAJ

Vzdrževanje pokopališča Gorišnica 2.497.823,20 5.566.832,35 3.160.477,59 1.740.709,68 12.965.842,82

Vzdrževanje pokopališča Cirkulane 1.576.980,11 3.711.026,05 1.951.278,61 1.768.566,96 9.007.851,73

Nakup zemljišča Cirkulane / / / 1.428.000,00 1.428.000,00

SKUPAJ 4.074.803,31 9.277.858,4 0 5.111.756,20 4.937.276,64 23.401.694,55

Napotki občanom v primeru smrti

OPRAVLJANJE POGREBNIH SVEČANOSTI NA 
POKOPALIŠČU V CIRKULANAH

1. ANTON FORSTNARIČ, Cirkulane 29, tel.: 02/7613241 
•izobesi žalno zastavo
•napiše obvestilo o smrti in času pogreba
•izroči ključe mrliške vežice
•po dogovoru pripravi ozvočenje na pogrebu

2. Govorniki na pogrebih v Cirkulanah so:
LESJAK MIRO, Cirkulane 68 a, tel.: 02/761 7761 
KORENJAK FRANC, Meje 18 a, tel.: 050 625 655 ali 041 625 655 
KORENJAK IVAN, Medribnik 29b, tel.: 02/761 3641
Za govor seje potrebno dogovoriti z govornikom!

3. ZASTAVONOŠA na pogrebih je FRANC GALOVIČ, Cirkulane 
14.

OPRAVLJANJE POGREBNIH SVEČANOSTI NA 
POKOPALIŠČU V GORIŠNICI

1. STANKO ARNEJČIČ, Gorišnica37, tel.: 02/740 82 20 
•izobesi žalno zastavo
•napiše obvestilo o smrti in času pogreba
•izroči ključe mrliške vežice
•po dogovoru pripravi ozvočenje na pogrebu

2. GOVORNIKI na pogrebih v Gorišnici:
na vaško običajen način ponavadi predsedniki vaških odborov

3. ZASTAVONOŠA na pogrebih je ZAMUDA JOŽE, Placerovci 14.

Iz pisma bralca
Na spominski plošči na pokopališču v 
Cirkulanah piše: Svetovna vojna 1914 - 
1917. Posvečena je 42 nekdanjim 
učencem, junakom, ki so padli v 
svetovni vojni 1914 - 1917, v boju proti 
sovražniku naše domovine.
V razgovom z več starejšimi ljudmi mi 
pred leti ni uspelo izvedeti, kako to da so 
spominsko ploščo postavili oz. 
zaključili z letom 1917, ko pa vemo, da 
je Svetovna vojna trajala še leta 1918. 
Presenetilo meje tudi, da prav nihče niti 
vedel ni, da je kje kakšna spominska 
plošča na pokopališču, čeprav so ljudje 
redno hodili mimo nje.
Tako tudi moj oče ni več vedel za 
spominsko ploščo, na kateri naj bi 
bilavklesana imena njegovih dveh 
starejših bratov Antona in Franca 
Prašnički. Eden je padel, drugi pa je 
pogrešan.
Zanima nas, ali še kdo ve kaj o svojih 
sorodnikih, padlih ali pogrešanih v 1. 
svetovni vojni. Namen imamo zbrati 
njihova imena in tudi njim nameniti 
spominsko ploščo.
Če kdo kaj ve o tistih padlih ali 
pogrešanih v L svetovni vojni in niso 
vpisani na spominski plošči , naj to 
prosim sporoči v uredništvo Vesti iz vasi 
ali na telefaks 01 5124406ali telefon: 
041665 177.

JožefPrašnički
Tratnikova 22,121 OLJ - Šentvid



Šavrinski godci KD "Franceta Bevka" Šmarje - naši prijatelji iz slovenske Istre

/* isebne vezi med nekaterimi člani 
L- tamburaške skupine KPD 
Cirkulane in člani vokalno- 
instrumentalne skupine Šavrinski 
godci KD Šmarje pri Kopru so 
botrovale tudi prvemu medsebojnemu 
stiku, ki je po kulturni, kulinarični, 
turistični in medčloveški izmenjavi 
prerasel v prijateljski odnos. Seveda se 
je pred konkretnimi dogovori naše 
sodelovanje začelo z izmenjavo 
spletnih naslovov: www.murva.org in 
www.kd-cirkulane.si, čez čas pa smo 
se dogovorili za gostovanja obeh 
skupin. Tamburaši iz Cirkulan smo tri 
dni preživeli v slovenski Istri, medtem 
ko smo Šavrinske godce dva dni 
gostili pri nas v Halozah.
Gostovanje na primorskem se je 
pričelo 4. julija, ko smo se člani 
tamburaške skupine KPD Cirkulane 
nastanili v hotelu Krka v Strunjanu, 
kjer smo zvečer za hotelske goste 
izvedli samostojni koncert. Po 
koncertu smo se tudi v živo srečali z 
gostitelji in se ob refošku dogovorili 
za »plan dela«. Tako smo drugi dan po 
jutranji vaji in dopoldanskem kopanju 
spoznali notranjost slovenske obale, 
saj nam je predsednik KD Šmarje, g. 
Filip Krtelj v zasebni kleti g. Glavine 
predstavil odlična vina Santomas, ki 
so jih Šavrinski godci promovirali 
celo v New Yorku. Naporni 
degustaciji je sledil ogled Marijine 
cerkve, zvečer pa naš nastop v 
kulturnem domu v Šmarjih, ki so ga 
domačini kljub petku napolnili do 
zadnjega sedeža. Zadnji dan smo se

tamburaši z našimi družinicami 
prepustili morju, zvečer pa smo kot 
gostje sodelovali na medobmočnem 
srečanju etno-vokalnih skupin v Ospu. 
Rekli so, da smo bili »pridni«.
Šavrinci so k nam pripotovali 27. julija 
zjutraj, ko smo jih s »štamprlom 
žganice« pričakali v gostišču Bori, kjer 
so tudi prespali. Obveznemu ogledu 
gradu je po kosilu sledila turistična 
vožnja po Halozah, ki jo je vodil naš 
član Jernej Golc. Ustavili smo se v 
zasebni vinski kleti g. Janžekoviča na 
Turškem Vrhu, kjer je iz naših grl 
zadonela pesem. Degustaciji izbranih 
haloških vin je sledila vožnja do 
Cirkulan, kjer je dekan g. Emil Drev 
prijazno razkazal cerkev sv. Barbare in 
povzel zgodovino našega kraja. Zvečer 
se je njihova skupina, ki jo vodi g. 
Marjan Bažec, predstavila na uvodnem 
koncertu Tamburanja ob večerih na 
gradu Bori in navdušila številno 
občinstvo. Naše druženje smo 
nadaljevali naslednji dan - na aninsko 
nedeljo. Na poti od Borla do cerkvice 
sv. Ane nas je na svojem vikendu 
prijazno pogostil župan občine 
Gorišnica g. Slavko Visenjak. Po 
kosilu so se naši prijatelji vrnili domov. 
Doma so iz Koštabone, Krkavč, Padne, 
Šmarij, Puč, Gažona in Sv. Petra - 
gručastih vasic Šavrinskega hribovja, 
ki sega vse od Rižane do Dragonje ter 
od kraškega roba do morja. Skupina je 
bila ustanovljena leta 2000 pri KD 
»Franceta Bevka« Šmarje, čigar zapisi 
o delovanju segajo v leto 1872. 
Takratno godbeno društvo je leta 1885

ustanovilo čitalnico, leta 1897 pa je ob 
godbi in pevskem zboru nastalo še 
izobraževalno društvo, ki si je leta 
1909 nadelo naziv »Branik«. Leta 
1927 je italjanska oblast prepovedala 
delovanje vseh slovenskih društev. Po 
drugi svetovni vojni je leta 1947 z 
delom ponovno začelo športno 
prostovoljno društvo »Edinost 
Branik«, leta 1974 pa je bilo 
ustanovljeno KD »Franceta Bevka« 
Šmarje. Šavrinske godce, ki delujejo 
pod okriljem KD iz Šmarij, sestavlja 
osem ljubiteljev ljudske pesmi. Vsi 
pojejo in pomalern igrajo na izvirna 
unikatna ljudska glasbila, kot so: 
istrski bajs, »rimoniko triještino«, 
bidofono, nonole, piščali, pero od 
»ruja« ali »šikamone«, »rimoniko na 
vusta« ... Želijo odkrivati bogastvo in 
lepoto ljudske pesmi slovenske Istre, 
povrniti dostojanstvo narečni besedi 
in igranju domače »mužike«. Pesmi so 
ohranjene v narečjih treh jezikov: 
slovenščini, hrvaščini in italijanščini. 
Z ljudskimi glasbili spremljajo petje, 
ali igrajo plesne motive. Na nastopih 
so oblečeni v izvirne šavrinske noše, 
ki prihajajo iz različnih krajev 
slovenske Istre.
Haložani in Šavrinci smo si zelo blizu 
tako po svojstvenem narečju in 
multikulturnem okolju, ali pač odlični 
vinski kapljici, ki raste na obeh koncih 
Slovenije. Oboji z veseljem in 
ponosom posredujemo in pou
stvarjamo pesemsko in glasbeno 
izročilo svojega okolja.

Boštjan Polajžer
Praznovanje ob 60 - letnici delovanja PGD Cirkulane

nedeljo, 9. julija, so člani PGD 
Cirkulane proslavili svoj 60-letni 

obstoj delovanja. Pripravili so 
bogato slovesnost, kije potekala na 
osnovnošolskem dvorišču v 
Cirkulanah. Vabilu gasilcev se je 
odzvalo mnogo gasilskih društev od 
blizu in daleč. Še bolj pa so bili 
veseli vseh domačinov in krajanov, 
ki so s svojo navzočnostjo izrazili 
moralno podporo njihovemu delu. 
Predsednik PGD Ivan Tetičkovič, je 
v svojem nagovoru prisotne seznanil 
z njihovim delom, slavnosti

govornik pa je bil župan Občine 
Gorišnica Slavko Visenjak.
Ob slovesnosti so člani PGD 
Cirkulane razvili tudi gasilski 
prapor, s katerim dokazujejo 
spoštljivost do svojega zavetnika sv. 
Florjana. V ta namen so zbirali 
prostovoljne prispevke in prejeli 38 
trakov in 47 zlatih žebljičkov. 
Hvaležnost so izrazili vsem, 
priznanja pa podelili darovalcem 
trakov. Gasilski prapor je blago
slovil domači župnik in dekan, 
gospod Emil Drev.

S svojim kulturnim programom so 
slovesnost obogatile članice žen
skega pevskega zbora GZ Gorišnica, 
člani moškega pevskega zbora PGD 
Hajdoše in vokalna skupina Mladi 
Veseljaki.
Ob koncu slovesnosti je članom 
PGD Cirkulane izrekel priznanje 
tudi predsednik GZ Gorišnica, Ivan 
Vojsk.

TanjaMaroh
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Šavrinski godci

Tamburaši iz Cirkulan v Strunjanu

Tradicionalno srečanje 
ljudskih pevcev na Borlu

sedmič zapovrstjo se je 15. 
^•avgusta zvrstila prireditev na gradu 
Bori z naslovom Pesem klopotcev, ki 
jo je organiziralo Kulturno prosvetno 
društvo »Franček Kozel« Cirkulane 
skupaj s Komisijo za kulturo občine 
Gorišnica. Na razpis, ki je bil 
objavljen, se je prijavilo okrog dvajset 
skupin, ki izvajajo ljudsko glasbo, 
predvsem petje. Na Borlu so se srečali 
večinoma stari znanci te tradicionalne 
prireditve, nekaj skupin pa je bilo 
novih. Prireditev je povezovala Ana 
Črnivec. Sodelujoči so prejeli tudi 
priznanja, ki jih je podelil župan 
občine Gorišnica.
Skupine so izvajale ljudske pesmi, 
Podlehničanke pa zaigrale veselo tudi 
na glavnike. Veselje je bilo poslušati 
tudi mladi rod, Mlade lukarice iz 
Moškajnc. Glasbena dediščina naših 
dedov se bo s pomočjo takšnih 
prireditev zagotovo ohranila tudi 
našim zanamcem. Potruditi se 
moramo, daje bo ohranjene čim več, 
saj je tudi to naše narodno in kulturno 
bogastvo.
Tradicionalne postavitve klopotca na 
tej prireditvi ni bilo. Postavljen je bil 
prej. Morda pa bo zato »pel« glasneje 
in bolj »melodično«.

Antonija Žumbar

Otvoritev malega muzeja 
gledališke igre

I # nedeljo, 1. septembra 2002, je 
V bila, po končanem programu v 
kulturni dvorani dolgo pričakovana 
otvoritev Malega muzeja gledališke 
igre v Gorišnici, kije bila posvečena 
rojaku, igralcu in častnemu občanu 
Zlatku Šugmanu ob njegovem 
življenjskem jubileju.
Pobudniki za zbiranje gradiva o 
gledališkem delu v župniji sv. 
Marjete so bili nekdanji amaterski 
igralci. Najvztrajnejši med njimi so 
bili dr Tilka Kren Obran, gospa 
Marija Klinc in gospod Janko 
Žnidarič. Imeli so veliko volje, 
potrpljenja in predvsem neomajno 
željo, da predstavijo svojim 
zanamcem delo, ki so ga ljubiteljsko 
opravljali v svoji mladosti. Opirali so 
se predvsem na stare fotografije, 
ustno izročilo starejših igralcev in na 
zapise v časopisih, ki so izhajali v 
preteklosti v naših krajih. Ugotovili 
so, da bo šlo delo lažje, če bo 
pomagalo več ljudi. K sodelovanju 
so povabili še gospo Tiliko 
Brodnjak, Lojzeta Matjašiča, gospo 
Manjo Bezjak, gospo Majo Tuš 
Kolarič in predsednico Prosvetnega 
društva Kristino Antolič.
Omeniti je potrebno, da so zapisano 
zgodovino gledališča pogrešali pri 
prosvetnem društvu že pred tremi 
leti, ko je ponovno začela delovati 
gledališka sekcija. Predsednica 
društva si je želela, da se kronika 
uredi. Vendar je to projekt, ki zahteva 
daljše časovno obdobje raziskovanja 
in zbiranja. Gradivo, zbrano za Mali 
muzej, je nedvomno začetni 
kamenček mozaika pri nadaljnem 
delu.
Veliko truda je iniciativni odbor 
vložil pri iskanju prostorov za 
razstavo, ki so jo imeli namen 
postaviti. S soglasjem župana Slavka 
Visenjaka so se lahko uredili prostori 
v nekdanji Šugmanovi hiši. Ampak 
ker je bil prostor prazen že dve leti, je 
bila potrebna temeljita prenova. Vso 
organizacijsko delo obnavljanja je 
velikodušno sprejela predsednica

društva. Brez njene pomoči bi 
projekt težko izpeljali. Delna 
sredstva za obnovo je krila občina, 
ostalo je ostalo na ramenih 
prosvetnega društva. Kot donatorji 
so sodelovali: Marjan Brenholc, 
Stanko Donaj, Janez Meznarič, 
Bernarda Amejčič in Lidija Šmigoc. 
Veliko dela so opravili prostovoljci, 
ki znajo ceniti kulturo in zapuščino 
svojih staršev. Frenk Florjanič, 
Milena, Mihaela, Kristina, Požekova 
gospa. Veliko in odgovorno delo, 
predvsem pa odlično, je opravil 
likovni pedagog Bojan Čoki s 
postavitvijo razstave. Zahvaljujemo 
se tudi za pomoč pri organizaciji 
pogostitve. Iskrena hvala Društvu 
gospodinj občine Gorišnica, Alojzu 
in Mariji Žiher, Mariji Florjanič, 
Tinki Obran, članom PGD Gorišnica 
in PGD Moškanjci, Janku Žnidariču, 
podjetju Modmed in vsem ostalim za 
njihovo pomoč.
Gradivo, ki so ga zbirali člani 
iniciativnega odbora, se je iz tedna v 
teden večalo. Vendar nikakor nismo 
mogli zajeti vsega. Zato poudarjam, 
da je razstava, ki smo jo uspeli 
postaviti, nepopolna in jo še 
dopolnjujemo. Ker ji manjka začetek 
in predvsem delovanje gleda
liščnikov pred vojnama, bomo veseli 
vsakega novega podatka, ki bi nam 
ga kdo posredoval. Vendar ni dvoma, 
da sije muzej vredno ogledati. Odprt 
bo ob nedeljah in praznikih od 8.00 
do 12.00 ure, po predhodnem 
dogovoru pa tudi izven določenega 
časa.

Maja Tuš Kolarič
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Razstava v Malem muzeju 
gledališke igre v Gorišnici



Slavnostna otvoritev obnovljenega odra v kulturni dvorani občine Gorišnica

I I nedeljo, 1. septembra 2002, ob 15. 
Vuri, je potekala proslava ob 
otvoritvi delno obnovljenega odra v 
gorišniški kulturni dvorani. Prosvetno 
društvo Ruda Sever Gorišnica se je 
predstavilo s svojimi sekcijami, ki 
delujejo pod njegovim okriljem. 
Organizacijske skrbi je prevzela 
predsednica društva gospa Kristina 
Antolič.
Gospa Kristina, kdaj se vam je 
porodila ideja o obnovi odra v kulturni 
dvorani, ki je bila nedvomno velika 
investicija?
V našem prosvetnem društvu se je v 
zadnjih štirih letih povečalo število 
sekcij. Ugotovili smo, da je oder 
neprimeren za delovanje, predvsem 
gledališke sekcije in seveda tudi 
drugih. Ideja o obnovi je zorela že dalj 
časa. Letošnje leto smo se prijavili na 
razpis Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti, ki namenja kulturni dinar 
tudi za obnove dvoran. Nad idejo je bil 
navdušen tudi župan občine Slavko 
Visenjak, k;i nam j e nudil vso pomoč. 
Kako se je projekt razvijal, ko ste 
dobili denarna zagotovila?
Najprej smo začeli zbirati predračune 
za obnovitvena dela. Te nam je 
zagotovil Slavko Bratuša, ki je 
zadolžen za infrastrukturo v občini. 
Številka, ki jo je sestavil je znašala
1.270.000. 00 SIT. V razpisu Javnega 
sklada je bil pogoj, da moramo nekaj 
sredstev zagotoviti sami. Javni sklad 
je prispeval 400.000,00SIT občina
620.000. 00 SIT, 250.000,00SIT pa je 
krilo prosvetno društvo samo. Tako 
smo lahko začeli s konkretnim delom. 
Kaj vse se je prenovilo? Ali ste morali 
kaj izpustiti iz prvotnega načrta ?
Paziti smo morali, da so bila dela 
načrtovana tako, da bi bila zagotovo 
končana v roku treh mesecev, kar je bil 
spet eden od pogojev Javnega sklada. 
Najprej smo se lotili prenove stikal
nega bloka z ničenjem, kar je 
nameravala storiti občina že v 
lanskem letu. To je bil velik zalogaj in 
že tukaj smo ugotovili, da moramo 
skrbno preučiti vsako potezo. V 
odobrenih sredstvih smo lahko 
vključili še obnovo tal na odru in 
preureditev zastora z osvetlitvijo.
V prosvetnem društvu vemo, da je

potrebno v dvorani 
urediti še marsikaj. Po 
tihem upamo na nove 
sedeže, ki bi jih finan
cirali na enak način.
Zavedati se moramo, 
da dvorana ni namen
jena le za potrebe pro
svetnega društva. V 
njej se bodo najbrž v 
kratkem predstavili 
kandidati posameznih 
strank, ki bodo kandi
dirali na jesenskih 
volitvah, pa tudi posamezni ministrski 
resorji, bodisi s predavanji ali z 
okroglimi mizami.
Kdaj so bila dela končana in kdo vse 
vam je pomagal?
Dela smo morali zaključiti v predvi
denem roku do 31. avgusta 2002. 
Opravili smo jih večinoma domači 
obrtniki in člani prosvetnega društva. 
Veliko truda so vložili posebej Frenk 
Florjanič, Lojze Matjašič in Milena 
Donaj.
Ob tej priložnosti se vsem imenovanim 
iskreno zahvaljujem za njihov trud in 
požrtvovalnost.
Javnosti ste pokazali prvič obnovljen 
oder 1. septembra, ko ste pripravili 
tudi proslavo. Od kod zamisel?
V prosvetnem društvu so se vsi vodje 
sekcij strinjali, da se predstavijo na 
proslavi. Program smo zasnovali tako, 
da so se zvrstile sekcije od najstarejše 
do najmlajše. Omenili pa smo tudi vse 
skupine, ki so delovale v prosvetnem 
društvu. Morda smo katero izpustili, 
kar je bilo nehote in se jim opra
vičujem. Proslava je bila povezana z 
odprtjem Malega muzeja gledališke 
igre in prav se nam je zdelo, da se 
kulturno delovanje v občini predstavi 
na tak način širšemu krogu ljubiteljev 
kulture. Zahvaljujem se vsem nasto
pajočim in osta-lim članom, ki so 
kakor koli pomagali pri nastajanju pro
grama.
Ob pridobitvi prvih prostorov namen
jenih za prosvetno društvo in novega 
odra ste prispevali veliko svojega 
prostega časa in truda za kulturno 
dejavnost v občini. Kakšni so vaši 
načrti in želje v prihodnje?
Zadovoljna sem, da ima društvo svoje

Folklorna skupina na otvoritvi

Zlatko Šugman

prostore, ki so povezani z odrom v 
dvorani. Več kot polovico sredstev 
smo zagotovili sami, od tega pred
vsem opremo. Prepričana sem, da bo 
novo vodstvo želje po preureditvi 
sedežev v dvorani uresničilo. Veliko 
ljudi si misli, da dela pa že opravijo 
izvajalci. Pa ni vedno tako. Če želiš, da 
se kaj spremeni, je potrebno vložiti 
veliko prostega časa in prevoziti nekaj 
sto kilometrov, da je vse postorjeno. 
Pridobljena sredstva je potrebno 
skrbno porazdeliti in se odločiti, kaj je 
potrebno najprej storiti. Sedaj, ko je 
vse to za mano, se včasih sprašujem, 
kako sem vse to zmogla. Nedvomno 
mi je pomagal moj značaj, volja in 
trma, predvsem pa potrpežlj i vost. 
Želela bi, da moji nasledniki 
nadaljujejo delo ljubiteljske kulture, 
ki sem ga začrtala. Kultura smo vendar 
ljudje, polja in gozdovi, reke in potoki, 
cvetlice na vrtu in žgolenje ptic. To 
misel polagam na srce vsakemu. Le 
tako bomo ponesli v svet veliko lepega 
o ljudeh v naši občini.
Gospa Kristina hvala za pogovor in še 
veliko uspehov pri kulturnem 
udejstvovanju.

Maja Tuš Kolarič



Tamburanje ob večerih na 
gradu Bori

Tamburaška sekcija KPD »Franček 
I Kozel« Cirkulane je v letošnjem 

poletju pripravila niz koncertov z 
naslovom Tamburanje ob večerih z 
degustacijo haloških vin. Koncerti so 
se zvrstili ob sobotah, 27. 7., 10. 8. in 
24. 8. 2002, vsakič ob 20. uri. Na 
prvem koncertu so se predstavili 
domačini, ki so skupaj z gosti 
Šavrinskimi godci KD Šmarje iz 
slovenske Istre - pripravili pro
gramsko pester večer. Na drugem 
koncertu sta se predstavila Tambu- 
raški orkester KD Videm pri Ptuju in 
Tamburaški orkestar KUD 
»Varteks« Varaždin iz Hrvatske s 
solistko, ki je čudovito odpela Ave 
Marijo. Tretji večer pa so nastopili 
Tamburaši KUD Opčine Cestica iz 
Hrvatske in Drotmantraši TD iz 
Radencev. Ob tej priložnosti sta si 
župana občine Cestica in občine 
Gorišnica izmenjala pozdrave in 
simbolična darila. Sodelovanje s 
skupinami zunaj naše občine in 
države je podprla tako občina 
Gorišnica kot tudi država v okviru 
projektnega sodelovanja na področju 
kulturnih ter gospodarskih med- 
regijskih in meddržavnih pove
zovanj.
Na vseh treh večerih so sodelovali 
tudi vinogradniki in pripravili bogato 
degustacijo vin. Tako seje prvi večer 
s svojim izborom vin predstavila 
vinogradniška kmetija Amečič iz 
Gradišč, drugi večer Vino
gradništvo, vinarstvo Janžekovič iz 
Turškega Vrha in tretji večer

Obeležili smo Dan državnosti

I irstica pesmi znanega slovenskega 
V pesnika pravi, da je domovina 
ena, nam vsem dodeljena. To je 
kotiček, ki ga dobro poznamo, kjer se 
čutimo dobrodošle. Naša naloga je, 
da ohranjamo ta delček sveta in ga 
zapustimo tistim, ki prihajajo.
Tako bi lahko strnili glavne misli 
proslave v počastitev Dneva drža-

Tamburaši KUD Opčine Cestica
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Tamburaši iz Cirkulan

Vinogradništvo Hebar iz Cirkulan. 
Obiskovalci, ki smo bili vse tri 
večere polnoštevilni, smo uživali ob 
izvajanju čudovitih melodij, ki jih 
znajo izvabiti le tamburice, ob petju 
in spremljavi instrumentov. Pesmi 
so se zagotovo dotaknile src vsakega 
izmed nas, ki smo poslušali zvoke 
nežnih in radoživih melodij med 
mogočnimi zidovi gradu Bori. Med 
arkadami so se bleščale utripajoče 
svečke in brlele v temnem ozadju 
noči, kar je zagotovo povečalo 
občutje harmonije in lepote pesmi. 
Takšni večeri, prepojeni s pesmijo, 
so prav gotovo pomoč nam vsem, da 
bogatimo našo dušo, jo napolnimo s 
hrepenenjem po dobrem, po lepem, 
po mitu in če je ob teh doživetjih 
ostal vsaj delček neskončne sreče v 
naših srcih, potem je bil namen

vnosti na predvečer praznika v 
poročni dvorani na Borlu, ki jo je 
organiziral KPD Franček Kozel 
Cirkulane. Program v katerem je 
poleg vseh sekcij društva sodelovala 
še OŠ Cirkulane, je s kratkimi 
mislimi o domovini, njeni sedanjosti, 
preteklosti in prihodnosti ter o 
medsebojnih odnosih povezovala

organizatorja tamburašev iz 
Cirkulan dosežen.
Upamo, da se bodo nadaljevala 
takšna in podobna srečanja tudi v 
prihodnjih poletjih, za kar pa je 
zagotovo potrebno vložiti veliko 
truda, prostega časa in tudi 
denarnih sredstev. Zagnanost in 
voljo, ki jo člani in članice 
tamburaškega orkestra zagotovo 
imajo, moramo podpreti, saj je 
takšna srečanja moč organizirati le 
ob sodelovanju vseh, ki lahko 
kakorkoli vplivajo na dogajanja. 
Zato se v tem primeru najprej 
zahvalim tamburašem za njihovo 
požrtvovalno, brezplačno delo in 
za čudovite večere, ki so jih 
pripravili za obiskovalce, tudi iz 
širše okolice. Hvala tudi županu 
Slavku Visenjaku, sodelujočim 
vinogradnikom, Jerneju Golcu za 
pripravo projekta, zaposlenim v 
občinski upravi, sponzorjem, brez 
katerih ta prireditev ne bi mogla biti 
izvedena v takšni okvirih.

Antonija Žumbar
Predsednica KPD »Franček Kozel« 
Cirkulane

Šavrinski godci

Tadeja Lesjak. O včerajšnjem in 
jutrišnjem času je spregovoril 
slavnostni govornik, podžupan 
občine Gorišnica g. Jože Klinc. Na 
pot domov nas je pospremila 
Minattijeva Nekoga moraš imeti rad.

Mateja Muršec



Želja po novi šoli se nam je uresničila

Po dolgih tridesetih letih smo v Gorišnici 
doživeli otvoritev nove šole, ki nam bo z 
enoizmenskim poukom prinesla še 
veliko drugih prednosti za izvajanje Iz
letnega vzgojno-izobraževalnega 
programa. Sodobno opremljene učilnice 
bodo učencem omogočile boljše in 
kakovostnejše pogoje za delo ter z veliko 
mero vplivale na nj ihov nadaljnj i razvoj. 
V Tedniku iz leta 1973 smo lahko 
prebrali naslednje: »V obdobju 200 let 
doživljajo Gorišničani nov trenutek: 27. 
maja tega leta otvarjajo novo šolo. Leta 
1760 so začeli pouk v stari mežnariji, 
leta 1820 v novi mežnariji, leta 1843 v 
»stari šoli«, leta 1891 v pritličnem delu 
nove šole, leta 1902 v nadstropnem delu 
»nove« šole, leta 1972 73 v novi
sodobni šoli, s katero bodo Gorišničani 
že šestič pokazali, kako visoko cenijo 
vzgojnoizobraževalno delo.« V letu 
2002 pa smo s skupnimi močmi 
dogradili prizidek k že obstoječi osnovni 
šoli ter ga povezali z večnamensko 
dvorano, ki v Gorišnici stoji že od leta 
1998. Tako otroci kot učitelji smo 
ponosni na to veliko pridobitev, kajti 
ozračje, prijaznost in toplina nove šole 
že sama po sebi daje več upanja za boljše 
počutje vseh, ki znanje dajemo in tistih, 
ki ga sprejemajo.
Slovesna otvoritev je potekala v petek,
11. oktobra. Ob prisotnosti učencev in 
vseh zaposlenih so otvoritev objekta v 
velikem številu pozdravili tudi občani 
občine Gorišnica, povabljeni gostje in 
donatorji. Z velikim aplavzom smo vsi 
skupaj pozdravili prvega moža naše 
občine, župana Slavka Visenjaka, ki je s 
svojo vztrajnostjo in zagnanostjo

pripeljal, ob pomoči 
donatorjev in občanov 
ter Ministrstva za 
šolstvo, znanost in šport, 
ta veliki projekt do 
otvoritve. Zraven 
župana je prisotne 
nagovoril tudi ravnatelj 
osnovne šole Gorišnica, 
profesor Branko Širec in 
ministrica za šolstvo, 
znanost in šport dr.
Lucija Čok, kije izrazila 
veliko veselje ob novi pridobitvi. 
Poudarila je dejstvo, da seje pri opremi 
šolskih prostorov v veliki meri prek 
donatorstva odzvalo tudi gospodarstvo. 
Dr. Stanko Ojnik, častni občan in domači 
župnik, gospod Ivan Holobar pa sta 
opravila blagoslovitev nove zgradbe. 
Preden so dr. Lucija Čok, naš župan in 
ravnatelj osnovne šole slavnostno 
prerezali vrvico in s tem otvorili nove 
šolske prostore, smo lahko prisostvovali 
vedremu in zanimivemu kulturnemu 
programu, ki so ga s svojimi mentorji 
pripravili mladi pevci, plesalci, 
tamburaši, recitatorji in harmonikarji. Na 
poseben način so ta veliki dogodek 
obeležili tudi delavci šole, ki so za to 
priložnost zbrali svoje glasove v pevski 
zbor ter zapeli Zbor Hebrejcev iz opere 
Nabucco Giuseppe Verdija. Nato so si vsi 
prisotni z velikim zanimanjem ogledali 
nove učilnice z res vrhunsko 
opremo.zanimivemu kulturnemu 
programu, ki so ga s svojimi mentorji 
pripravili mladi pevci, plesalci, 
tamburaši, recitatorji in harmonikarji. Na 
poseben način so ta veliki dogodek

obeležili tudi delavci šole, ki so za to 
priložnost zbrali svoje glasove v pevski 
zbor ter zapeli Zbor Hebrejcev iz opere 
Nabucco Giuseppe Verdija. Nato so si 
vsi prisotni z velikim zanimanjem 
ogledali nove učilnice z res vrhunsko 
opremo.
Po ogledu šole je sledila zabava z 
ansamblom Ptujskih pet, nekaj minut pa 
so nam namenili tudi ansambel Mi trije, 
tamburaši KPD »Franček Kozel« 
Cirkulane in folklorna skupina PD 
»Ruda Sever« Gorišnica. Za jedačo in 
pijačo so poskrbeli naši občani, razdelili 
pa so jo člani prostovoljnih društev.

Klementina Pukšič

Šole so odprle vrata

a smo jo dočakali, jesen. Konec je 
poletnih norčij, konec brez

skrbnosti. Skupaj s krajšimi dnevi, 
živimi barvami in jutranjo meglo po 
dolinah je september prinesel tudi 
začetek šolskega leta. Hrami učenosti so 
na široko odprli svoja vrata in stotina 
ukaželjnih šolarjev je v ponedeljek, 2. 
septembra, prestopila šolski prag. 
Posebno doživetje je dogodek 
predstavljal tistim šestletnikom 
oziroma sedemletnikom, ki so se prvič 
podali v šolo. Za vse ostale, ki so se s 
šolo srečevali že preteklo leto, je bil to
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zgolj, za ene bolj druge manj vesel, 
konec počitnic.
V OŠ Cirkulane, kjer že tretje leto teče 
program devetletke, obiskuje letos prvi 
razred le 11 otrok (lani krepko čez 
dvajset), ki si bodo v prihodnjih letih 
nabirali znanje v prostorni in urejeni 
šoli. Šolsko poslopje se iz leta v leto 
urejuje, žal pa po drugi strani vidno 
upada število učencev. Na šoli bo letos 
le en oddelek vsakega razreda. Upam, 
da se ne bo tudi pri nas zgodilo tako kot 
že marsikje, potem ko so uredili šolo, 
jim je zmanjkalo učencev. Tako kot lani 
bo za lažji prihod otrok v šolo poskrbel 
Certus. Njegov kombi bo otroke v in iz 
šole vozil po običajnem voznem redu.

OŠ Cirkulane

Vsem učencem in delavcem šole želim 
uspešen začetek novega šolskega leta.

Mateja Muršec



Delo na OŠ Gorišnica

^ne 2. 9. 2002 je bil na umiku prvi 
(^šolski dan za učence od 2. do 8. 
razreda. Naslednji dan, 3. 9. 2002, so 
prišli prvič v šolo prvošolci. V sredo, 4. 
9. 2002, pa še zadnja generacija 
malošolcev.
Letos smo začeli izvajati celoten 
program poučevanja v eni izmeni, kar j e 
za nas popolna novost. Prva ura pouka se 
začenja ob 8.35. Ob 7.45 začenjamo 
nulto uro, namenjeno vajam pevskega 
zbora, dopolnilnemu in dodatnemu 
pouku ali interesnim dejavnostim. 
Občina je pokazala dovolj posluha in 
učencem tudi v letošnjem letu omogoča 
brezplačen prevoz v šolo in domov s 
šolskim avtobusom.
Šola je zgrajena za potrebe devetletke, v 
program katere se bomo vključili 
naslednje šolsko leto.
Bodoča prva triada ima na voljo 6 
učilnic in igralnico. Letos v teh učilnicah 
izvajajo pouk naslednji oddelki: mala 
šola, 1. a, 1. b,2 .a,2. b in 3. a razred. 3. b 
razred smo morali namestiti v manjšo 
učilnico adaptiranega pritličnega dela 
šole, ki sicer ne ustreza standardom, saj 
je učilnica namenjena nivojskemu 
pouku v zadnji triadi.
Ob popolnoma novem traktu bodoče 
prve triade je šola pridobila še 
multimedijsko učilnico in specializirane 
učilnice za fiziko, tehniko, biologijo in 
kemijo ter likovno vzgojo. Vse učilnice 
bodo po zagotovilih ustanovitelja 
sodobno opremljene; ob njih so zgrajeni 
tudi ustrezni kabineti.
V adaptiranem delu šole (stavba je bila 
zgrajena 1972 - 30 let) so razvrščene 
matične učilnice bodoče druge in tretje 
triade. Specializirana je učilnica 
glasbene vzgoje. V pritličnem delu so 
letos nameščeni naslednji oddelki 
oziroma predmeti: 4. a, 4. b, 
nemščina/angleščina, 2 učilnici za 
matematiko. Dve manjši učilnici, ki sta 
namenjeni nivojskemu pouku v zadnji 
triadi, sta letos namenjeni 3. b razredu in 
pouku slovenščine (8. a,8. b,8. c razred 
oddelki z 20 ali manj učenci). V tem delu 
se nahaja tudi pisarna pomočnice 
ravnatelja, delovna soba pedagoginje in 
specialne pedagoginje, kabinet za 
učitelje, razglasna postaja ter arhiv.
V nadstropnem delu adaptirane šole se 
nahaja specializirana učilnica za 
glasbeno vzgojo. Učilnica za zemljepis 
in zgodovino, učilnica za slovenski in 
angleški jezik ter učilnica za slovenski

jezik. Ob učilnicah se nahajajo kabineti 
za glasbeno vzgojo, zemljepis in 
zgodovino ter jezikovni kabinet. 
Pridobitev je gospodinjska učilnica z 
najsodobnejšo opremo in knjižnica s 
čitalnico. Šola je pridobila tudi sodobno 
kuhinjo.
Zelo velika pridobitev za učence in 
delavce šole pa je: šola je odmaknjena od 
ceste. Čeprav stara stavba še stoji, je več 
ne uporabljamo za šolske namene. 
Požarna vrata ločujejo adaptirano stavbo 
od starega dela šole.
Učenci imajo na voljo sanitarije kar na 
štirih različnih lokacijah. V sanitarijah in 
razredih so nameščene vodovodne pipe, 
ki se same zaprejo po določenem času, 
na voljo pa je topla voda, tekoče milo in 
papirnate brisače.
Večnamenska dvorana, vrtec in šola so 
priključeni na ogrevanje s plinom. Vse 
stavbe so priključene na čistilno 
napravo. Pohvalimo se torej lahko, da 
ekologija ni bila zanemarjena.
Tudi okolica šole je lepo urejena. Veseli 
smo, da je dvorišče tlakovano in ne 
asfaltirano. Urejene so tudi zelenice.
V sklopu Osnovne šole Gorišnica deluje 
tudi vrtec. Otroci so vključeni v 3 
skupine. V vrtcu ni nobenega prostega 
mesta. Trenutno povpraševanje je 
tolikšno, da bi potrebovali kapacitete za 
4 oddelke.
V sklopu šole torej deluje vrtec s tremi 
oddelki, šola vključuje dva oddelka male 
šole, zadnja generacija, in 17 rednih 
oddelkov od 1. do 8. razreda. Učenci L,
2. in 3. razreda pa so lahko vključeni v 
podaljšano bivanje.
Zraven rednega pouka so osnovnošolci 
vključeni tudi k oblikam dopolnilnega 
pouka - pomoč učencem z učnimi 
težavami in k dodatnemu pouku - 
namenjen tistim, ki zmorejo več. 
Dodatni in dopolnilni pouk se izvajata 
predvsem pri slovenščini, matematiki in 
tujemjeziku.
Učenci naše šole so vključeni tudi v Judo 
klub Gorišnica in športne klube, ki 
delujejo pod okriljem Občine Gorišnica. 
Pod vodstvom trenerjev trenirajo v 
večnamenski dvorani in se pripravljajo 
na tekmovanja v domačem kraju in izven 
nj ega. Uspešni so na tekmovanj ih - tudi v 
državnem merilu.

Dragica Petrovič 
(pomočnica ravnatelja)

Varno na poti v šolo in domov 
Aktivnosti policije ob začetku 
šolskega leta

Spoštovani starši in vsi udeleženci 
✓v cestnem prometu. Po varno 
preživetih šolskih počitnicah se je 
spet začel pouk, s tem pa se je 
povečala tudi naša skrb za varnost 
otrok na poti v šolo in domov.
Pred začetkom šolskega leta smo v 
skladu s preventivnimi aktivnostmi 
za večjo varnost otrok opravili 
pregled cestno prometne signa
lizacije v bližini osnovnih šol in 
vrtcev ter o ugotovitvah obveščali 
vzdrževalca cest. Vodstvu OŠ 
Cirkulane in članici v Svetu za 
preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu občine Gorišnica, Dragici 
Kolednik, smo predlagali 
sodelovanje pri varovanju otrok na 
poti v šolo in domov. Članica 
SPVCP, Dragica Kolednik je k 
sodelovanju povabila člane 
Prostovoljnega gasilskega društva 
Cirkulane, ki so varovali otroke na 
poti v šolo in domov prvih deset dni 
pouka. Pri varovanju je, tako kot že 
vrsto let, sodeloval tudi član 
Združenja šoferjev in avto
mehanikov Ptuj, gospod Martin 
Korenjak.
Članom gasilskega društva, Dragici 
Kolednik in Martinu Korenjaku se 
za sodelovanje zahvaljujemo.
V prvih dneh pouka je vodja 
policijskega okoliša Janko Lorbek 
obiskal Osnovno šolo Cirkulane in 
prvošolčkom razdelil pobarvanke na 
temo »Varno na poti v šolo in 
domov«, ter na prvem roditeljskem 
sestanku podal krajše predavanje na 
temo varnost otrok v cestnem 
prometu.
Varnost otrok v cestnem prometu je 
stalna skrb policije, k sodelovanju 
pa vabimo predvsem starše in vse 
udeležence v cestnem prometu.

Janko Lorbek
vodj a policij skega okoliša
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Iz programa OŠ Cirkulane

šolskem letu 2002/03 bomo 
nadaljevali z vsemi ekspe

rimentalnimi programi. Enako 
pozornost bomo posvečali tudi 
uvajanju novih metodoloških 
inovacij.
V vseh razredih razredne stopnje je 
osnovna oblika poučevanja 
integrirani pouk oz. oblike in 
metode dela, ki so zanj značilne. Na 
predmetni stopnji dajemo velik 
poudarek medpredmetnemu 
povezovanju.
Opisno ocenjevanje je način 
ocenjevanja v prvem triletju 
devetletke in ga bomo izvajali v 1/9, 
2/9 in 3/9 ter nadaljevali projekt 
opisnega ocenjevanja iz osem letne 
osnovne šole v 3. razredu 
osemletke.
Na razredni stopnji učitelji pri pouku 
diferencirajo delo z učenci glede na 
njihove zmožnosti (notranja 
diferenciacija). Prav tako tudi učitelji 
predmetne stopnje pri delu z učenci 
uveljavljajo elemente notranje 
diferenciacije pouka.
Tudi v šolskem letu 2002/03 bomo 
nadaljevali projektno delo. Rezultati 
so nas prepričali, da se s celostno 
metodo poučevanja učenci več 
naučijo in predvsem snov bolje 
povežejo in dalj časa ohranijo. V 
okviru tega pouka bomo izvajali 
projekte pri posameznih predmetih v 
razredu. Zadolženi so vsi učitelji. K 
temu delu bomo pritegnili zunanje 
sodelavce.
Že tretje šolsko leto bo pri nas potekal 
projekt postopnega uvajanja 
devetletne osnovne šole (prvo 
triletje). Prav tako bodo potekale 
priprave učiteljev, učencev in staršev 
na prehod na devetletko v šolskem 
letu 2003/04 tudi v dragem in tretjem 
triletju. Nosilci projekta so strokovni 
delavci šole.
Nadaljevali bomo s tem projektom, v 
okvira katerega bomo v obeh šolah 
nabavili nekaj nove računalniške 
opreme (s pomočjo sofinanciranja 
MŠZŠ preko razpisa in s pomočjo 
občin Gorišnica in Zavrč). Potekali 
bodo seminarji za učitelje in pouk za 
učence. Nosilec projekta je učitelj

računalništva Ivo Zupanič.
Iz preteklih let se nadaljuje projekt 
zgodnjega učenja tujega jezika na 
razredni stopnji in se izvaja v 4. 
razredu osemletke. Učence pou
čujemo nemški jezik, ki smo ga 
opredelili kot prvi tuj jezik. Projekt 
financirata občini Gorišnica in Zavrč. 
Nosilka projekta je v šolskem letu 
2002/03 učiteljica angleškega in 
nemškega jezika Vesna Koren.
Izvajali pa bomo tudi projekte izven 
primarnega programa.
Vključeni smo v projekt Zdrave šole. 
Nosilka projekta je Darka Korošak, 
učiteljica biologije in kemije. Naslov 
letošnje teme je: Gibanje za zdravje. S 
projektom se vključujemo tudi v 
programe naravoslovnih in športnih 
dni.
Prokjekt VIC pridelovanje zelenjave 
poteka že treje šolsko leto na šoli v 
Zavrču. VIC pomeni Vzorčne 
izobraževalne centre proizvodnih 
dejavnosti v osnovnih šolah v 
Sloveniji. Projekt poteka pod okriljem 
Zveze organizacij za tehnično kulturo 
Slovenije. Nosilca projekta sta Karla 
Domjan, učiteljica likovne vzgoje in 
gospodinjstva ter vodja šolskega vrta v 
Zavrču in Janez Jurgec, učitelj fizike in 
tehnične vzgoje.
Projekt Knjigobube je vseslovensko 
gibanje, ki gradi kakovostno 
komunikacijo med odraslimi in 
otroki odvija se kot družinski 
projekt promocije branja in 
ustvarjanja v dialogu.

Projekt Raziskovanje ljudske 
kulture trstenke bo potekal že drugo 
šolsko leto v šoli Cirkulane. Cilji 
projekta so spoznavanje in razume
vanje pomena raziskovalnega oz. 
projektnega dela in razvijanje 
pozitivnega odnosa do ljudske 
kulture in tehnične, naravne in 
kulturne dediščine nasploh. Nosilec 
projekta j e Ivo Zupanič.
Šola organizira jutranje varstvo za 
učence 1. razreda devetletke, po 
potrebi pa se jim pridružijo tudi 
učenci ostalih oddelkov razredne 
stopnje.
Podaljšano bivanje organiziramo za 
učence od 1. do 4. razreda. V času 
podaljšanega bivanje se učenci 
sprostijo, igrajo, učijo, opravljajo

domače naloge in drage obveznosti. 
Sodelujejo pri kulturnih, športnih in 
drugih dej avnostih.
Za razvijanje različnih interesov 
učencev osnovna šola organizira 
interesne dejavnosti, prav tako pa 
omogoča otrokom tudi pripravo na 
razna tekmovanja, jih vključuje v 
organizacije. Vse te raznovrstne 
dejavnosti vodijo strokovni delavci 
šole in zunanji sodelavci.
Poletno šolo v naravi bomo 
organizirali za učence 4. razreda 
meseca junija 2003 na morju. Za 
učence, ki se ne bodo udeležili šole v 
naravi, bo potekal pouk v šoli, s 
poudarkom na spoznavanju narave in 
športa. Učencem z boljšim učnim 
uspehom, ki pri posameznih 
predmetih presegajo določene 
standarde znanja, je namenjen dodatni 
pouk.
Učencem, ki poleg rednega pouka 
potrebujejo še dopolnilno razlago 
snovi in pomoč učitelja, je namenjen 
dopolnilni pouk.
Pomoč otrokom, ki imajo v odločbi 
komisije za usmerjanje predvideno 
tudi določeno število ur vključevanja 
defektologa v pouk ter pomoč tudi 
ostalim otrokom z učnimi težavami, 
zagotavljamo s pomočjo OŠ 
Ljudevita Pivka Ptuj (OŠ s 
prilagojenim programom). Od tam bo 
prihajala mobilna pedagoginja 
defektologinja Saška Serec tri krat 
tedensko.
Organizacija različnih dnevom za 
učence:
Na šoli je 9 oddelkov in 2 OPB 
(Cirkulane) in 9 oddelkov in 1 
OPB(Zavrč).
V sklopu šole sta tudi vrtca. V 
Cirkulanah je 33 otrok v dveh 
skupinah, v Zavrču pa 23 otrok v 2 
oddelkih.
Več podatkov pa lahko dobite na naši 
spletni strani: :
http///www2.ames.si/~mboscir2s/ind 
ex.htm
Na uvodni strani pod šolo Zavrč 
najdete v uvodu tudi pojasnjen status 
šole Cirkulane Zavrč.

Diana Bohak-Sabath
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Prvošolčki 2002

1J torek, 3. 9. 2002, ob 1030 je bil 
y prvi šolski dan za prvošolčke. V 
letošnjem šolskem letu je to 
devetintrideset nadebudnih otroških 
glavic. Zbrali so se v avli nove šole, 
skupaj s starši, razredničarkama 
Lidijo Lozinšek in Stanko Šterbal, 
učiteljico podaljšanega bivanja in 
gospodom ravnateljem.
Za prijetno vzdušje je poskrbela 
ritmična skupina Migice. Po krajšem 
kulturnem programu so si vsi skupaj 
ogledali nove učilnice, navdušeni pa 
so bili nad igralnico. V razredu jih je 
prijetno presenetila torta z eno 
svečko. Vesela in zvedava lička 
lahko vidite tudi na fotografijah.

Klementina Pukšič

Hura! V osmem razredu sem

... Še en teden, še pet dni, še tri dni, še 
dva dni, še en dan, ŠOLA! Jupi! 
Nastopilo je novo šolsko leto. Pa da ne 
boste mislili, daje to tako super, saj ni! 
Razpoloženje pa se vsekakor izboljša, 
ko pomislim, da sem že v osmem 
razredu.
Vsesplošna znanost je, da smo osmi 
največji tipi na šoli. Vsi Zelenci nas 
morajo ubogati. Ampak ta privilegij še 
ni vse. Imamo novo šolo! Hura! Pa še 
trikrat hura za naše! To pa je poslopje. 
Šola je učencem prijetna in prijazna. Na 
stenah se je znašla ravno takšna pisana 
paleta, kot je v nas mladih. Poskrbljeno 
pa je tudi za invalide s posebnim 
dvigalom, učenci pa smo poleg 
popolnoma nove opreme dobili še 
omarice. Najboljše od vsega pa je 
računalniška učilnica. Še lepše pa je to, 
da imamo računalnike tudi v knjižnici, 
tako da računalniki v računalniški 
učilnici ne bodo nenehno zasedeni, češ 
da učitelji pripravljajo teste. »Bljak!« 
Edina škoda pri vsem tem pa je to, da bo 
ta lepota trajala le še nekaj mesecev. 
Škoda, komaj se bom navadila ene 
novosti, že bo tu tretja, pa četrta, pa 
peta... Sicer pa pravijo, daje življenje 
eno veliko presenečenje. Torej se 
pustimo presenetiti!

Nataša Štumpf, 8.b

Prvi šolski dan

I I letošnjem šolskem letu so učenci 
V OŠ Gorišnica 2. septembra vstopili 
v novo, večjo in lepšo osnovno šolo. 
Preberite, kakšni občutki so jih 
preplavili:

Všeč mi j e nova tabla.
Niko, La

Vesel sem, ker sem srečal nove 
prijatelje.
David, l.a

Veselim se, da grem v podaljšano 
bivanje.
Žan, La

Prvi šolski dan je bil čudovit.
Lara, 1 .b

Nova šola mi je zelo 
všeč. Med počitnicami 
sem komaj čakala, kdaj 
bo začetek pouka. Vse 
je lepše, drugače kot v 
prejšnji šoli. Zanimiva 
so vrata, stene in 
omarice, v katerih 
imamo čevlje in 

oblačila. Zadovoljna sem v naši novi 
šoli.
Anisa Šribar, 4.b

Šola se mi zdi zelo zanimiva. Veseli me, 
da imamo veliko avlo in novo kuhinjo. 
Pa tudi to, da se pouk začne komaj ob 
pol devetih.
Ervin Horvat, 4.b

Vesela sem, da imamo novo šolo. V njej 
se počutim bolj udobno. Tudi zvočniki 
so na stenah in med odmori lahko 
poslušamo glasbo. Na hodnikih imamo 
omarice, ki se zaklenejo, ni več 
obešalnikov.
NinaOžinger, 4.b

Nova šola je imenitna. Zelo lepa je in 
velika. Najbolj mi je všeč, da se začne 
pouk tako pozno. V šolo rada zahajam 
in se v njej odlično počutim.
Patricija Hvalec, 4.b

V novi šoli se zelo dobro 
počutim. Vsak ima tudi 
svojo omarico. V njo si 
lahko damo čevlje in 
razne druge stvari. 
Vsaka učilnica ima 
svojo uro in zvočnik. 
Simona Muhič, 4.b

Nova šola je super. Zelo 
sem je vesela. V njej se 
udobno počutim. Je zelo 
velika in moderna. 
Edina škoda je, da ni 
bazenov. Skoraj vse je 
stekleno. To je 
enkratno.
Monika Štrakl, 4.b

Zelo mi je všeč, kako je urejena naša 
učilnica.
Tea, 1 .b

Vesela sem, da imamo novo šolo. V 
njej se zelo dobro počutim. Sedaj ima 
vsak razred svojo učilnico.
Urška Bezjak, 4.b

Nova šola mi je zelo všeč. Bila je zelo 
hitro zgrajena. Imamo vso opremo, ki jo 
potrebujemo. Dobili smo nove omarice 
in novo učilnico. Nič me ne moti, ker 
smo v starem delu šole, saj j e ta tudi zelo 
lepo obnovljen.

Grega Sok, 4.b
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Prvi šolski dan
^adnji dnevi v avgustu so se mi zdeli 
^-vse krajši. Počitnice so se iztekale in 
šola je spet pred vrati. Ni mi bilo žal. 
Zadnji teden sem se tako in tako 
dolgočasila. Veselila sem se že 
srečanja s prijateljicami, saj si imamo 
toliko povedati. Pa novi zvezki in 
knjige, ki na začetku tako lepo dišijo. 
In naša nova velika šola, ki sva jo z 
bratcem skozi počitnice radovedno 
opazovala, kako je rasla. Vsak teden 
sva kolesarila v Gorišnico in 
radovedno zijala, kako je vsak teden 
postajala večja in lepša. Le kako mora 
biti še znotraj lepo! Kdo ve! Tako smo 
bili vsi radovedni, da smo komaj čakali 
prvi šolski dan.
In končno je prišel. Pred šolo so me že 
čakale prijateljice, da se pogovorimo 
o toliko novih stvareh, ki smo jih 
doživele. Nato so prišli učitelji in vsi 
skupaj smo se odpravili v notranjost 
nove šole. Nismo se mogli načuditi. 
Čeravno j e manjkalo veliko opreme, je 
bila zares čudovita. Tako smo z 
učiteljico sedli kar na tla in se 
pogovarjali. Nato nas je peljala na 
ogled nove šole. Bilaje mnogo večja in 
lepša od lanske. S sošolkami smo se 
sprehajale in si ogledovale nove

Konec počitnic

/ etošnje počitnice so se zame prehitro 
Ltkončale. Septembra sem namreč 
začel obiskovati osmi razred osnovne 
šole. Zadnje leto mojih osnovnošolskih 
dni. Kljub temu, da sem zelo žalosten, 
ker je to moje zadnje skupno leto z 
mojimi sošolci in sošolkami, sem 
obenem tudi zelo srečen, saj smo to, 
naše zadnjo šolsko leto, začeli 
obiskovati v novi šoli.
Ko sem prvič vstopil skozi vhodna 
vrata naše nove šole, kar nisem mogel 
verjeti svojim očem. Spomin mi je 
zbežal nekaj let nazaj, ko sem kot 
malošolček vstopil v šolo. Seveda je 
bilo to v stari šoli, ampak meni se je 
takrat zdela ravno tako velika in 
veličastna, kot se mi sedaj zdi naša 
nova šola. Kar stisne me pri srcu, ko se 
spomnim, da je le še vprašanje 
mesecev in že me več ne bo tukaj. 
Zapustil bom staro kot tudi novo šolo, 
zapustil bom svoj razred. Kar naenkrat 
se bom moral navaditi na novo šolo,

[0

prostore, številne učilnice in kabinete. 
Dobili smo tudi novo kuhinjo, zraven 
katere se nahaja modema jedilnica. 
Tudi sanitarijam se nismo mogli 
načuditi. Pa toliko ogledal! Kako 
čudovito! Na koncu smo našle še eno 
prostorno sobo. Bilaje igralnica. Kar 
nismo mogle verjeti, kaj vse imamo. Ni 
bila še dokončno urejena, pa je bila že 
prikupna. Zraven vsega tega pa smo 
dobili tudi omarice, v katere si bomo 
lahko pospravili svoje stvari.
Po končanem ogledu smo se z 
učiteljico lotili urejanja naše učilnice. 
Manjkalo je kar precej pohištva in 
zemljevidov, zato smo jo uredili s 
pohištvom, ki smo ga imeli. Tako seje 
počasi končal naš prvi šolski dan. Z 
velikim navdušenjem smo se odpravili 
domov, da svojim domačim povemo 
toliko novih stvari.
In kako je bil vesel moj bratec v 3. 
razredu, ker lahko gre vedno zjutraj z 
mano na avtobus in se bo lahko 
popoldan igral. Nikoli več ga ne bo 
strah, da bo sam zaklenjen v hiši do 
poldneva.
Zdaj je od prvega šolskega dne 
preteklo že kar nekaj časa. Moramo se 
učiti in za radovednosti ni več toliko 
časa, saj je pred nami zadnje šolsko 
leto. Vesela sem, da sem dočakala novo

Špela Bezjak 2.a

nov razred in nove sošolce. Ampak 
vseeno bom pogrešal svojo staro-novo 
šolo, pa čeprav je na novo prebarvana. 
Nikoli ne bo mogla skriti toliko 
spominov, napisanih na stene in v 
stene. Od vsepovsod odmeva 
brezskrben otroški svet. Tudi ko se 
zaprejo ta stara-nova vrata in se šola 
trudno povezne v mrak, tam nekje v 
kotu učilnice slišite smeh. Vsak od nas 
ga sliši. Poskusite, poslušajte, kaj ne 
slišite?!

šolo in hudo mi je, ker jo bom morala 
čez leto dni zapustiti.
Na svojo novo šolo smo iz dneva v dan 
bolj ponosni. Tako lepa in velika je. 
Čeravno smo razposajeni, se bomo 
trudili, da bi taka tudi ostala. In kar 
nam je naj lepše NAŠA JE!

Sandra Sorčič, 8.

Sergej Obran 2.a

Botra jesen

I i deželo je prišla jesen. Drevje seje 
V odelo v pisana oblačila. Jesenski 
vetrovi trgajo liste in jih odlagajo na 
mehka, mokra tla. Listje šelesti in se 
vrtinči v vetru, ki piha zdaj od juga, 
zdaj od severa.
Gozdne živali si že nabirajo hrano, saj 
vedo, da jih čaka dolga in mrzla zima. 
Ptice čivkajo še zadnje melodije. 
Naznanjajo, da se poslavljajo od 
domačije. Dvignile se bodo pod nebo 
in zajadrale z oblaki na topel jug, od 
koder bodo hrepenele domov.
Polja ponujajo svoje bogate darove. 
Dozorela je ajda, pozlatele so buče, 
otrdili so se koruzni storži. Samo repa 
še zeleni. Tudi ona bo kmalu poklicala 
pridne roke, dajo izpulijo in spravijo v 
klet.
Sadovnjaki so zaživeli. Rumeni, rdeči 
in zeleni sadeži vabijo obirače. Z njimi 
bomo napolnili shrambe, iz katerih se 
bo širil prijeten vonj.
Vinogradi kličejo trgače in brentarje. 
Sladko in lepljivo grozdje se smeji v 
soncu in vabi v goste. Med trtami pa se 
oglaša klopotec, ki odganja požrešne 
ptice. V travi muzicirajo črički, ki 
bdijo v dolgih jesenskih nočeh.
Počasi se utrujena narava umirja, 
dokler se ne pogrezne v svoj zimski 
spanec.

Aljaž Štumpf, 8.b Nina Sok, 5.b
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Zlati jubilej gorišniških upokojencev

18. avgusta 2002 je minilo natanko 50 
let, od kar je bilo v Gorišnici 
ustanovljeno društvo upokojencev, 
registrirano v Ljubljani. Ustanovitelj 
društva je bil upokojeni železničarski 
delavec iz Moškanjc. V 50. letih seje 
izmenjalo sedem predsednikov. Dolga 
leta je društvo vključevalo upokojence 
iz območij Gorišnice, Dornave, 
Markovec, Cirkulan in Zavrča. Zaradi 
naraščanja števila upokojencev je 
prišlo do razdruževanja. Po Letu 1975 
je gorišniško društvo včlanjalo le še 
upokojence iz okoliša Gorišnice.
Uspeh vsakega društva je odvisen 
predvsem od vodstva. Prvi štirje 
predsedniki so bili g. Ivan Roškar, g.
Janez Vojsk, g. Jože Donaj in g. Dušan 
Čoki. Od leta 1982 dalje torej zadnjih 
20 let smo se izmenjali g. Slavko 
Brodnjak, g. Franc Meško in ga. Anica 
Cvitanič Strelec. Danes predseduje 
društvu ga. Irena Lapornik.
Društvo skrbi, da se upokojenci 
prijetno družimo in si popestrimo 
življenje, da je kakovost upoko
jenskega življenja čim boljša.
Zadnjih 20 let smo si v gasilskem 
domu v Gorišnici uredili svoje 
društvene prostore, kjer se zbiramo.
Na občini imamo že dolga leta svojo 
pisarno. Razvili smo nov društveni 
prapor, ki nas svečano zastopa na 
slavnostih in pogrebih naših umrlih 
članov.
Vsak mesec organiziramo neko obliko 
druženja: daljši izlet, udeležba na 
srečanju regijskih ali vseslovenskih 
društev, kopanje, nakupovanje v 
tujini, jesenski piknik, letovanje na 
morju v hotelu Delfin, zdravstvena 
predavanja in podobno. Imamo svoj 
pevski zbor, ki ga vodi g. Miro Mulej, 
za vso organizacijo pa poskrbi g.
Franc Meško. Pevski zbor nastopa na 
naših prireditvah, je pa vsekakor zelo 
lepa oblika druženja ljubiteljev petja.
Takih sekcij imamo seveda več. Vse 
leto, od pomladi do jeseni, kolesarji, ki 
jih vodi g. Anton Zebec, kolesarimo 
po bližnji in daljni okolici. Pozimi pa 
se ljubiteljice ročnih del zbiramo v 
naših prostorih. Letos ob občinskem 
prazniku je bila tam zelo bogata 
razstava ročnih del. Njen moto je bil 
Delo pridnih rok, sodelovali pa so

upokojenci in upo
kojenke iz vseh vasi.
Pozimi smo se mnoge 
upokojenke udele
ževale telovadbe pri ge.
Smilji Petek.
Tudi pri delovnih 
akcijah upokojencev ne 
manjkamo. Poskrbimo, 
da je okoli Dominkove 
domačije kar se da 
urejeno. Pomagamo 
lukaricam na njivi pri 
liiku, sirki, bučah in učencem šole pri 
zdravilnih zeliščih.
Društveni zlati jubilej smo svečano 
proslavili s kulturno prireditvijo hkrati s 
50. letnim občnim zborom dne 16. 
junija v Moškanjcih. Izdali smo bilten 
50 let DU Gorišnica, v katerem so 
podrobno opisana vsa področja naše 
društvene dejavnosti ter tudi zgodovina 
našega društva. Slavja so se udeležili 
predstavniki naših sosednjih društev, 
predstavniki Območne zveze Ptuj, naš 
župan g. Slavko Visenjak in predsednik 
ZDUS g. Vinko Gobec. S svojim 
govorom je zelo navdušil vse naše 
člane, saj je znal z gromkimi besedami 
pa tudi z vsebino govora pihniti na naše 
duše. Res si vsi želimo, da nas družba 
upošteva ter nam tudi brez očitkov daje 
zasluženo pokojnino.
Finančno so nas ob prireditvi podprli 
Občina Gorišnica, Nova KBM ter 
mnogi obrtniki in posamezniki z našega 
območja. Njihova imena so navedena v 
našem biltenu, vsem pa še enkrat 
iskrena hvala.
Zaslužni člani društva so z ozirom na 
dolžino delovanja v društvu prejeli 
pisna priznanja našega društva, 
Območne zveze DU ali ZDUS, 
najzaslužnejši pa plakete ZDUS.
Naj zaključim z mislimi naše rojakinje 
dr. Tilke Kren, ki pravi: »Upokojenci se 
lahko s ponosom ozremo na prehojeno 
pot, zberemo dobre strani izkušenj, 
obujamo spomine ob lopatah in 
začutimo hvaležnost do življenja, ki 
nam je dalo veliko priložnosti in 
ugasnilo pod kolesi pretirane naglice, ki 
je tako značilna za današnji svet.« 
Življenje človeka primerjamo z 
dnevom. Jutro j e naravna faza otroštva, 
polna pričakovanja in upanja. Dan je

faza odraslega, ki zna pridelati kruh, 
saditi in vzgojiti otroke. Večer pa je 
kulturna faza, ki nam daje možnost 
osmislitve in sprejemanja celostnih 
resnic s toleranco temnih strani 
življenja.

Anica Cvitanič Strelec

V delu najde smisel življenja

/^Vriskali smo ga na domačiji v 
1 Gajevcih, kjer živi in dela Janez 
Ožinger. Še malo in na svoje rame si 
bo naložil sedmi križ kot, radi 
rečemo, a vendar je pred njim 
ogromno velikih in malih načrtov, 
tako da mu je prosti čas neznanka. 
Mlada pota so ga gnala s trebuhom za 
kruhom po širni domovini. Nuja za 
preživetje mu je preprečila, da bi se 
izučil. Šola mu je bilo življenje, ki ga 
je izučilo prebijati se skozi leta po 
vojni, ko je tudi kruh moral 
marsikdaj iti spat.
Toda prišel je dan pred petnajstimi 
leti, ko seje končno upokojil. Na dan



so privrele ideje, ki jih je kljub 
preživljanju sedemčlanske družine 
dolga leta gojil v sebi. Dobesedno ni 
ga dela, v katerem se ne bi preizkusil 
in ga tudi odlično opravil.
Tu so njegovi čudoviti izdelki iz 
lesa, ki so že kar prave mojstrovine, 
če že ne rečemo umetnine. Stojala za 
rože, lesene cvetlične vaze, 
gravirane knjige so drug za drugim 
pravi unikati, saj vsakemu novo 
nastalemu predmetu vdihne nekaj 
posebnega iz svoje duše. Tudi kiparil 
iz gline je njega dni, ko trgovine še 
niso ponujale jaslic za božične 
praznike, pa tudi danes še poseže po 
glini in obuja spomine.
Veseli, pa tudi žalostni trenutki in 
nesrečne ljubezni so mu podlaga za 
pesmi, ki pri Janezu vedno znova in 
znova privrejo iz dna duše. Tu še 
potarna, da denarja za tisk ni, pa 
čeprav se jih je nabralo krepko čez 
dvesto. Tudi slikanje in upodabljanje 
narave mu ni tuje. Njegove slike z 
barvnimi svinčniki odražajo domačo 
krajinoJ Z rahlimi potezami 
svinčnika prenaša na papir podobe iz 
domače vasi še posebno drevesa 
upodablja na posebno natančen 
način, domala skoraj s fotografsko 
natančnostjo. Veliko željo ima, da bi 
svoje stvaritve kdaj postavil na ogled 
tudi širši javnosti, pa kaj, ko je pa 
spet posredi denar, ki ga njegova 
skromna pokojnina ne prinaša 
dovolj.
Poskusil seje tudi s pletenjem košar. 
Pred leti sta namreč s, na žalost že 
pokojnim, Petkovim Ivanom spletla 
košaro velikanko, v kateri je bilo 
prostora za pol tone krompirja.
Od leta 1977 vodi tudi privatno 
mrliško knjigo za vasi Gajevci 
Placarovci, v katero skrbno zapisuje 
posebnosti umrlih, njihov značaj, 
slabe pa tudi dobre lastnosti za časa 
njihovega življenja, da bodo mlajši 
rodovi vedeli, kakšni so bili njihovi 
predniki. Svojo stran v tej knjigi ima 
tudi njegova že pokojna žena Marija, 
o kateri je med dragim zapisal, da 
mu je bila odlična življenjska 
sopotnica, pa tudi pokarala ga je 
pogosto in skoraj vedno j e imela tudi

prav, saj pregovor pravi, mladost je 
norost, čez jarek skače tam, kjer je 
most.
Na mizo je položil tudi zajetno 
knjigo, v katero zapisuje vse 
pomembne lokalne in svetovne 
dogodke, tudi lanski 11.september je 
skrbno zabeležen. Njegove niti so 
razpredene tudi v meteorologijo in 
astrologijo. Beleži namreč tudi 
vremenska dogajanja, pa tudi 
njegove napovedi dostikrat držijo. Če 
mu pa zaupate sorodstvene vezi, vam 
pove tudi astrološki značaj 
posameznika.
Kot zanimivost naj povemo, da je 
nekoč na sejmu v Ormožu prodajal 
svoje izdelke, pa so ga varuhi reda 
pospremili na delovno inšpekcijo, 
kjer je v svojem zagovora potarnal, 
da se ne bo več ukvarjal s temi rečmi, 
pa mu je inšpektor odvrnil, da mu 
prepoveduje, da preneha s tem delom, 
ker bi bila prava škoda, da ne bi 
njegove umetnine zagledale luči 
sveta.
No to je le ena izmed prigod, ki jih 
piše življenje. Želimo mu še dosti 
zdravja z željo, da bi kdo prisluhnil

V Gruškovcu je gorelo

aloze so se znašle v medijih, žal 
znova zaradi črne kronike.

Star rek sicer pravi, daje tudi slaba 
reklama boljša kot nobena, toda v 
tem primeru bi si prebivalci 
Graškovca prav želeli ostati brez nje. 
Cena za nastop v medijih je bila 
namreč previsoka.
Ogenj je lahko človekov prijatelj ali 
sovražnik, odvisno pač kako z njim 
ravna oziroma, zakaj ga uporablja. 
Ob nepravilni uporabi lahko 
spremeni v dim in pepel ves 
človekov trud in iz bogataša naredi 
siromaka. Ozaveščanje ljudi s strani 
gasilcev, šole in drugih je 
pripomoglo k zmanjšanju požarov. 
Tu in tam j e sicer še zagorelo, toda na 
srečo to niso bili več tisti uničujoči 
požari kot nekoč.
V minulem poletju so imeli gasilci 
spet obilo dela.V vasi Graškovec je v 
kratkem času večkrat zagorelo. Že

njegovim željam in ob kakšni 
primerni priliki pomagal razstaviti 
vsa njegova dela, ki mu na jesen 
življenja krajšajo čas in podaljšujejo 
življenje.

Alojz Župec

samo dejstvo, da je gorelo vedno v 
istem okolišu, je vznemirilo vaščane, 
še bolj pa ugotovitev (potrditev), da 
so bili požari podtaknjeni. Tisti, ki 
živijo v neposredni bližini, ponoči 
skoraj ne spijo več. Hočeš nočeš 
vedno prisluškujejo dogajanju zunaj. 
V njih seje naselil strah, da so sedaj 
na vrsti oni oziroma njihova 
gospodarska poslopja in 
stanovanjske hiše. Občutek 
ogroženosti podkreplja dejstvo, daje 
bilo v tem obdobju tudi nekaj 
nepojasnjenih požigov travnikov. 
Dejstvo, da že skoraj mesec dni ni 
gorelo ter novica o priprtju 
domnevnega požigalca, je vaščane 
nekoliko pomirila. Čas bo pokazal, 
ali je nočne more Graškovčanov s 
tem konec, oziroma ali gre za 
pravega človeka.

Mateja Muršec



OUjtiVJU.
OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA 
GORIŠNICA

RAZGLAS

Na podlagi 4. člena in drugega odstavka 74. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 72/93, 7/94,33/94, 61/95, 70/95, 20/98 in 
52/2002) v zvezi z določbami 60. člena Zakona o volitvah v državni zbor (Uradni list RS, št. 44/92, 60/95, 67/97 in 70/2000) je občinska 
volilna komisija občine GORIŠNICA

sestavila naslednji

SEZNAM
POTRJENIH KANDIDATUR ZA ŽUPANA OBČINE GORIŠNICA NA VOLITVAH

10. NOVEMBRA 2002

Glasuje se za /II enega kandidata.

Volitve za župana občine Gorišnica so 10. novembra 2002. 

V seznam so vpisani /3/ trije kandidati in sicer:

1. Jožef KOKOT, roj, 19.03.1946, Moškanjci 45/a, strojni tehnik, samostojni podjetnik 

Predlagatelj: SLS SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

2. Leopold OREŠEK, roj. 11.02.1952, Tibolci 50/a, elektrotehnik telekomunikacij, referent za medsebojna razmerja 

Predlagatelj: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE OBČINSKI ODBOR GORIŠNICA

3. Rozalija (Žalika) OBRAN, roj. 01.10.1945, Moškanjci 2/b, višja medicinska sestra, univ.dipl.organizator dela, upokojenka

Predlagatelj: NOVA SLOVENIJA KRŠČANSKA LJUDSKA STRANKA

SEZNAM
POTRJENIH LIST KANDIDATOV ZA VOLITVE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA NA VOLITVAH

10. NOVEMBRA 2002

V VOLILNA ENOTA ŠT. 1, ki obsega območje naslednjih naselij: Cunkovci, Formin, Gajevci, Gorišnica, MALA vas, Moškanjci, 
Muretinci, Placerovci, Tibolci, Zagojiči in Zamušani.

V seznam so vpisane naslednje liste kandidatov:

1. UPOKOJENCI
Predlagatelj: IRENA LAPORNIK IN SKUPINA VOLIVCEV 
Kandidati:

• Ivan OBRAN, roj. 17.12.1942, Moškanjci 65, kmetijski tehnik, upokojenec
• Franc PETEK, roj. 09.10.1938, Muretinci 30, gradbeni tehnik, upokojenec

2. NOVA SLOVENIJA
Predlagatelj: NOVA SLOVENIJA KRŠČANSKA LJUDSKA STRANKA 
Kandidati:

• Rozalija OBRAN, roj. 01.10.1945, Moškanjci 2/b, višja medicinska sestra, univ. dipl. organizator dela, upokojenka
• Franc IVANUŠ, roj. 18.04.1961, Cunkovci 2/a, ključavničar, ključavničar
• Silvo SOK, roj. 21.06.1975, Zamušani 36/a, ekonomist, direktor zasebnega podjetja
• Antun MODLIC, roj. 14.04.1954, Zagojiči 7, voznik reševalec, direktor zasebnega podjetja
• Janko ŠUMAN, roj. 05.09.1951, Gorišnica 172, strojni tehnik, avtomehanik, vodja servisa
• Franc BEZJAK, roj. 11.08.1946, Formin 26/a, trgovski poslovodja, samostojni podjetnik
• Branko GOLOB, roj. 17.03.1957, Tibolci 17/b, strojnik, brezposelni
• Milena MUNDA, roj. 18.12.1954, Gajevci 39, kmetovalka, kmetovalka
• Jerica FISTRAVEC, roj. 20.02.1941, Muretinci 21, administrativni tehnik, upokojenka
• Jožef BELŠAK, roj. 29.12.1957, Moškanjci 7, električar, vzdrževalec

3. LDS LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE

m
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Predlagatelj: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE OBČINSKI ODBOR GORIŠNICA 
Kandidati:

• Andrej HORVAT, roj. 11.09.1966, Gorišnica 95, magister kemijske tehnologije, vodja programa
• Jožef PETEK, roj. 12.03.1960, Moškanjci 102, avtoklepar, avtoklepar
• Vlado KELENC, roj. 03.03.1955, Formin 32/b, gostinski tehnik, samostojni podjetnik
• Konrad KOSTANJEVEC, roj.05.07.1943, Mala vas 41, dipl.ing.org., upokojenec
• Leopold OREŠEK, roj. 11.02.1952, Tibolci 50/a, elektrotehnik telekomunikacij, referent za medsebojna razmerja
• Zinka KELENC, roj. 26.08.1963, Muretinci 48/a, gostinski tehnik, samostojni podjetnik
• Anton PRAVDIČ, roj. 05.10.1966, Gajevci 18/a, voznik, veterinarski higienik
• Janko HORVAT, roj. 09.02.1964, Zagojiči 14/c, elektrotehnik, vodja izmene
• Bernarda HORVAT, roj. 13.03.1975, Moškanjci 35/a, študentka gradbeništva, študentka
• Milan MARIN, roj. 28.10.1954, Formin 17, kovinar, navijalec vzmeti

5. SLS SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
Predlagatelj: SLS SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA. VOLILNI OBČNI ZBOR ČLANSTVA 
Kandidati:

• Slavko VISENJAK, roj. 22.07.1957, Moškanjci 75, ing. agronomije, izvršilni direktor proizvodnje
• Jožef KOKOT, roj. 19.03.1946, Moškanjci 45/a, strojni tehnik, samostojni podjetnik
• Stanislav VOJSK, roj. 17.10.1962, Zagojiči 14/e, dipl.ing.elektro, vodja izgradnje zahtevnih objektov
• Alojzija (Slavica) CVITANIČ, roj.04.04.1957, Gorišnica 62, predmetna učiteljica, učiteljica na OŠ Gorišnica
• Davorin KELENC, roj. 28.09.1960, Zamušani 54/b, ing. gradbeništva, vodja tehničnega sektorja Gradis Ptuj
• Stanislav RIŽNAR, roj. 06.06.1961, Formin 31/a, strojni tehnik, vodja proizvodnje, TVP Vzmetni inženiring Formin
• Viktor IVANČIČ, roj. 08.07.1953, Placerovci 16, KV zidar, gospodar večnamenske dvorane
• Srečko PEKLAR, roj. 14.09.1973, Muretinci 39, ing. elektrotehnike, programer, Edico d.o.o. Ljubljana
• Janez (Janko) VAUPOTIČ, roj. 28.05.1959, Mala vas 20/b, kmetijski tehnik, vrtnar
• Slavko RIŽNAR, roj. 18.06.1954, Gajevci 16/a, ekonomist, samostojni podjetnik

6. NEODVISNA LISTA JANKA IVANUŠ
Predlagatelj: SLAVKO VOGRINEC IN SKUPINA VOLIVCEV 
Kandidati:

• Janko IVANUŠ, roj. 11.07.1955, Formin 20/a, ekonomsko komercialni tehnik, SPIZ
• Miran KLINC, roj. 26.08.1961, Gorišnica 45, univ.dipl.ing.
• Božidar HORVAT, roj. 11.08.1976, Muretinci 37/c, študent prava, študent
• "Franc ROŠKAR, roj. 04.11.1959, Mala vas 18, monter ogrevalnih naprav, monter

7. SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE
Predlagatelj: KONFERENCA OBČINSKEGA ODBORA SDS 
Kandidati:

• Danilo TAVZELJ, roj. 17.01.1960, Tibolci 6, slikopleskar, samostojni podjetnik
• Marija ARNEJČIČ, roj. 06.01.1943, Gorišnica 37, srednja šola PTT, upokojenka
• Jožica KOKOT, roj. 18.03.1950, Moškanjci 45/c, kemijski tehnik upokojenka
• Danica ZUPANIČ, roj. 27.09.1965, Gorišnica 100/b, administrativni tehnik, referent za poslovanje s prebivalstvom
• Vinko KOVAČEC, roj. 18.07.1948, Gorišnica 88, VKV inštalater, delovodja vodovoda
• Srečko EMERŠIČ, roj. 13.01.1956, Moškanjci 114/e, komercialni tehnik, vodja komerciale
• Erika SKUHALA, roj. 04.01.1962, Zamušani 53/b, trgovka, delo za trakom
• Zdenka CIGLARIČ, roj. 12.10.1954, Zamušani 21/a, gospodinja, gospodinja
• Ivanka MIKŠA, roj. 05.05.1946, Zamušani 75, gospodinja, gospodinja

V volilni enoti se voli 10 članov občinskega sveta.

Glasuje se samo za (1) eno listo kandidatov. Volivec lahko da en preferenčni glas kandidatu, ki mu daje pri izvolitvi prednost pred 
ostalimi kandidati na listi, za katero bo glasoval.

Volitve bodo v nedeljo, dne 10. novembra 2002.

SEZNAM
POTRJENIH LIST KANDIDATOV ZA VOLITVE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA NA VOLITVAH 10. NOVEMBRA 2002

V VOLILNI ENOTI ŠT. 2, ki obsega območja naslednjih naselij: Brezovec, Cirkulane, Dolane, Gradišča, Gruškovec, Mali O kič, 
Medribnik, Meje, Paradiž, Pohorje, Pristava, Slatina in Veliki Vrh.

V seznam so vpisane naslednje liste kandidatov:

2. NOVA SLOVENIJA
Predlagatelj: NOVA SLOVENIJA KRŠČANSKA LJUDSKA STRANKA 
Kandidati:

* Tatjana MAROH, roj. 19.08.1959, Gradišča 13, farmacevtka, samostojna podjetnica



• Elizabeta KORENJAK, roj. 04.04.1950, Meje 18/b, kemolaborant, upokojenka
• Daniel POLAJŽER, roj. 04.07.1950, Cirkulane 53/a, strojni tehnik, samostojni podjetnik
• Jože PETROVIČ, roj. 10.12.1936, Cirkulane 56, zidar, upokojenec
• Anton EMERŠIČ, roj. 07.11.1954, Paradiž 46, keramičar, keramičar
• Jožef DERNIKOVIČ, roj. 19.03.1933, Cirkulane 48, zborovodja, upokojenec

3. LDS LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE
Predlagatelj: LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE OBČINSKI ODBOR GORIŠNICA 
Kandidati:

• Branko MAJHEN, roj. 23.12.1966, Gradišča 21, strojni tehnik, samostojni podjetnik
• Anton KOKOT, roj. 15.01.1961, Pohorje 17, ključavničar, ključavničar
• Milan VOGLAR, roj. 30.05.1954, Pristava 40/a, elektro monter, elektro monter
• Mateja MURŠEC, roj. 26.06.1974, Medribnik 12, študentka, študentka
• Dušan JURGEC, roj. 27.11.1072, Paradiž 27/a, viličarist, viličarist
• Danijel FAJFAR, roj. 10.01.1978, Cirkulane 67, prodajalec, prodajalec

4. ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV
Predlagatelj: ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH DEMOKRATOV PTUJ KONVENCIJA

• ° Franc MILOŠIČ, roj. 16.08.1964, Gradišča 46, str. ključavničar, signalizator
• Anton BRATUŠEK, roj. 28.04.1956, Cirkulane 44, strojni tehnik, zavarovalni zastopnik
• Majda ŽURAN, roj. 29.07.1961, Cirkulane 76/a, dipl. ekonomist, višji skrbnik komitentov
• Mirko LETONJA, 12.03.1963, Gradišča 148, elektrikar, sam. podjetnik
• Ivan TETIČKOVIČ, roj. 19.06.1958, Pristava 27, strugar, varnostnik
• Matej ŽURAN, roj. 17.11.1980, Cirkulane 76/a, gimn. Maturant, špediter-carinski deklarant

5. SLS SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
Predlagatelj: SLS SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA VOLILNI OBČNI ZBOR ČLANSTVA
Kandidati: .

• Danica RANFL, roj. 01.03.1958, Paradiž 10/b, univ.dipl.oec., vodja poslovalnice Banka Koper
• Jožef KLINC, roj. 12.03.1952, Cirkulane 39, ing. agronomije, komercialist
• Ivan HEMETEK, roj. 12.01.1970, Cirkulane 1, strojni tehnik, ADK Cirkulane
• Ruža BRLEK, roj. 06.07.1962, Brezovec 11 /č, ekonomski tehnik, finančni referent
• Ivan EMERŠIČ, roj. 10.10.1942, Gradišča 79, kmetovalec, kmetovalec
• Marija LESJAK, roj. 12.03.1958, Mali Okič 20/a, ekonomski tehnik, samostojni podjetnik

7. SOCIALDEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE
Predlagatelj: KONFERENCA OBČINSKEGA ODBORA SDS

* Miroslav ŠOBA, roj. 16.11.1939, Cirkulane 53, učitelj, učitelj
* Anton PODHOSTNIK, roj. 09.01.1972, Cirkulane 63, Naravoslovno-matematični tehnik, študent strojništva
* Jožef DOBRUN, roj. 04.03.1959, Dolane 18, strojni tehnik, avtoprevoznik samostojni podjetnik
* Danica PRELOG, roj. 10.02.1957, Cirkulane 25/b, medicinska sestra, medicinska sestra
* Herman KRAJNC, roj. 27.02.1964, Slatina 54/a, laborant, laborant
* Franc ČERNIVEC, roj. 12.07.1963, Brezovec 28, keramičar, samostojni podjetnik

V volilni enoti se voli 6 članov občinskega sveta.

Glasuje se samo za (1) eno listo kandidatov. Volivec lahko da en preferenčni glas kandidatu, ki mu daje pri izvolitvi prednost pred 
ostalimi kandidati na listi, za katero bo glasoval.

Volitve bodo v nedeljo, dne 10. novembra 2002.

Številka: 006-07-16/2002 
Datum: 19.10.2002

Kandidati:

OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA 
GORIŠNICA 

Gorišnica 54

Predsednica OVK:
Barbara DEBEVEC,univ. dipl.prav.



Občina Gorišnica na podlagi Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja kmetijstva v občini Gorišnica (Uradni 
list RS, št.: 47/00) in Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v občini Gorišnica 
(Uradni list RS, št.: 47/00) ter Sklepa Komisije za nadzor nad državnimi pomočmi št. 0001-5883962-2002 in 0002-5883962-2002 objavlja

Razpis
za dodeljevanje podpor za razvoj kmetijstva in malega gospodarstva

Prosilci vložijo prošnjo s potrebno dokumentacijo na občino Gorišnica, Gorišnica 54, in sicer do 15. 11. 2002. 
Nepopolne in nepravočasno prispele vloge bomo zavrnili.

I. Vsebina razpisa

S tem razpisom se dodeljujejo sredstva za pospeševanje razvoja kmetijstva in malega gospodarstva v občini 
Gorišnica.

II. Namen in pogoji za pridobitev sredstev

1. Podpora izobraževanju kmetov, obrtnikov in podjetnikov
Namen ukrepa:
Vzpodbujanje dodatnega izobraževanja kmetov, gospodinj, obrtnikov in podjetnikov občine Gorišnica na 
predavanjih, tečajih in strokovnih ekskurzijah.
Pogoji:

• za predavanje in tečaje se pokrivajo stroški predavateljev po sprejetem programu Kmetijske svetovalne 
službe in društev,

• zastrokovne ekskurzije se po programu pokrivajo stroški prevoza in strokovnega vodenj a,
• zahtevke vlaga organizator s predložitvijo računa in programa ter seznama udeležencev oziroma 

prejemnikov,
• za strokovno usposabljanje nosilcev dopolnilnih dejavnosti na kmetiji, obrtnikov in podjetnikov po 

sprejetem programu se sofinancirajo stroški do 50%.
Višina namenjenih sredstevje 700.000,00 Sit. Podpora se lahko uveljavlja za obdobje od 1.10.2001 do 30.9.2002.

2. Podpora zavarovanju kmetijske pridelave v vinogradništvu, sadjarstvu, poljedelstvu, zelenjadarstvu in 
živinoreji
Namen ukrepa:
Zagotavljanje dohodka lastnikom kmetijske pridelave.
Pogoji:

• sklenj ena zavarovalna polica za določeno obdobj e,
• višina podpore znaša do 25% od stroška zavarovalne premije.

Zahtevke lahko vlagajo fizične osebe (kmetje), občani občine Gorišnica, ki se ukvarjajo s kmetijsko pridelavo, 
predelavo in dopolnilno dejavnostjo na kmetiji. Višina namenjenih sredstevje 1.200.000 Sit. Podpora se lahko 
uveljavlja za obdobje od 1.10.2001 do 30.9.2002.

3. Pospeševanje zaposlovanja
Namen ukrepa:
Cilj pospeševanja zaposlovanja je odpiranje novih delovnih mest, pospeševanje samozaposlovanja in zaposlovanja 
mladih v občini Gorišnica.
Sredstva za pospeševanje zaposlovanja se namenijo kot nepovratna finančna pomoč (subvencija).
Pogoji:
Za sredstva za pospeševanje zaposlovanja lahko prosijo:
- Delodajalci - majhne družbe in fizične osebe s sedežem in dejavnostjo v občini Gorišnica, ki so v obdobju 

določenim z razpisom:
• zaposlili za nedoločen čas osebe, ki so bile na RZZ prijavljene kot brezposelne osebe,
• zaposlili za nedoločen čas osebe, ki ima status presežnega delavca,
• zaposlili za določen čas osebe, ki ji je to prva zaposlitev (za čas opravljanja pripravništva).

- brezposelne osebe, ki v obdobju od 1.10.2001 do 30.9.2002 uresničijo samozaposlitev.
• Višina pridobljenih točk znaša za:
• brezposelno osebo za samozaposlitev znaša 3000 točk,



• za delodajalce za zaposlitev zgoraj omenjenih oseb znaša 1500 točk.
Pogoj za pridobitev sredstev je, da brezposelna oseba izpolnjuje naslednje pogoje:

• je državljan Republike Slovenije,
• je bila prijavljena na RZZ najmanj štiri mesece pred dnem zaposlitve,
• ima najmanj 6 mesecev pred dnem zaposlitve stalno prebivališče v občini Gorišnica,
• daje zaposlitev brezposelne osebe sklenjena v koledarskem letu,
• ima sedež dejavnosti v občini Gorišnica (velja za samozaposlene).

Vsi prosilci morajo k vlogi predložiti naslednja dokazila:
• potrdilo RZZ, daje bila oseba, za katero uveljavljajo subvencijo, registrirana kot brezposelna oseba oziroma 

dokazilo, da se oseba prvič zaposluje (fotokopija delovne knjižice ali overjena izjava prositelja),
• potrdilo organa za notranje zadeve Upravne enote Ptuj o stalnem prebivališču v občini Gorišnica,
• dokazilo o zaposlitvi (obrazec Ml).

Delodajalci pa še:
• odločbo o izpolnjevanju predpisanih pogojev za opravljanje pridobitne dejavnosti in priglasitveni list (za 

s.p.) oziroma odločbo o izpolnjevanju pogojev za opravljanje registrirane dejavnosti (za druge gospodarske 
družbe) in

• potrdilo o razvrstitvi družbe.
Delodajalec oziroma samozaposlena oseba na podlagi odobritve sklene z občino Gorišnica pogodbo o sofinanciranju 
zaposlovanja. Občina Gorišnica sredstva nakaže na račun prosilca, v roku 30 dni po predložitvi dokazila o 
zavarovanju za vrnitev sredstev v primerih:

• prenehanja opravljanja pridobitne dejavnosti,
• če se delovno razmerje, sofinancirano na podlagi tega pravilnika, prekine prej ko v treh letih od dneva 

sklenitve pogodbe oziroma pred pretekom pripravniškega obdobja, mora prejemnik subvencije zaposliti 
drugo brezposelno osebo iz območja občine Gorišnica ali vrniti sredstva, povečana za obrestno mero, 
določeno v pogodbi občini v roku 30 dni od ugotovitve komisije.

Višina sredstev je 680.000 Sit.

4. Pospeševanje poklicnega in strokovnega izobraževanja
Namen ukrepa:
Sredstva za pospeševanje poklicnega in strokovnega izobraževanja se namenijo kot nepovratna finančna pomoč 
(subvencija) za bruto nagrade vajencev občanov občine Gorišnica.
Pogoj:
Za sredstva lahko zaprosijo delodajalci - male družbe in fizične osebe s sedežem in dejavnostjo v ali izven občine 
Gorišnica, ki so v obdobju od 1. 10. 2000 do 30. 9. 2001 sklenile učno pogodbo za sklenitev vajeniškega razmerja 
občana občine Gorišnica.
Vsi prosilci morajo k vlogi priložiti naslednja dokazila:

• učno pogodbo o sklenitvi vajeniškega razmerja z vajencem s stalnim bivališčem na območju občine 
Gorišnica,

• potrdilo organa za notranje zadeve Upravne enote Ptuj o stalnem prebivališču v občini Gorišnica
• odločbo o izpolnjevanju predpisanih pogojev za opravljanje pridobitne dejavnosti in priglasitveni list (za 

s.p.) oziroma odločbo o izpolnjevanju pogojev za opravljanje registrirane dejavnosti (za druge gospodarske 
družbe) in

• potrdilo o razvrstitvi družbe.
Delodajalec je upravičen do subvencijo bruto nagrade vajenca v višini:

• 50% mesečne nagrade določene z učno pogodbo za 1. in2. letnik vajeniškega razmerja,
• 30% mesečne nagrade določene z učno pogodbo za 3. in4. letnik vajeniškega razmerja.

Delodajalec na podlagi sklepa o odobritvi sklene pogodbo z občino Gorišnica o sofinanciranju poklicnega in 
strokovnega izobraževanja.
Višina zneska je 400.000 Sit.

III. Odobritev sredstev

V primeru, da zaprošena sredstva prekoračijo razpisana, lahko komisija določi maksimalno višino odobrenih 
sredstev oziroma proporcionalno zmanjšanje pripadajočih sredstev.
O upravičenosti zahtevkov in dodelitvi odloča Občinski urad občine Gorišnica. Svojo odločitev o dodelitvi oz. 
razporeditvi sredstev sporoči prosilcem v roku 30 dni po preteku razpisnega roka.

Občina Gorišnica




